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Pismo sa Zrinskog trga

OBITELJSKO SREBRO
Pred nama je još jedno 
obilježavanje Dana Grada, 
a to je vrijeme kad se 
osvrćemo na proteklo 
razdoblje, kad zbrajamo što 
smo, a što nismo napravili 
tijekom godine dana. Iz 
mnoštva događaja ponekad 
je teško izdvojiti jedan. No, 
ove godine bez premca je 
otvaranje nove zgrade Gim-
nazije Fran Galović i sportske 
dvorane. Sjećam se kako su 
još jučer neki govorili da je 
to nemogući projekt, a kad 
eto početkom rujna učenici 
i profesori započeli su novu 
školsku godinu u novoj školi. 
Raduje me što iz dana u dan 
škola poprima nove oblike, 
jer školu ne čini zgrada nego 
kreativnost učenika i profe-
sora.
Puno je o školi rečeno. 
Možda u ovom trenutku ni 
sami nismo svjesni njenog 
značaja kako za nas lokalno 
tako niti nacionalno. Imao 
sam priliku školu pokazati 
brojnim delegacijama i svima 
zastaje dah. Svi su opčinjeni 
njenim izgledom. A dolaze 
iz većih gradova od naše 
Koprivnice.
Naša škole je prva javna 
srednja škola koja radi u 
jednoj smjeni. Napravili smo 
veliki iskorak u budućnost. 
Vrijeme će pokazati da smo 
pri izgradnji škole napravili 
i značajne uštede, ali već 
prve generacije maturanata 
će pokazati kako je vrijedilo 
investirati u školu. Kvaliteta 
njihovog znanja vratit će 
svako ulaganje. Ulaganje 
u gimnaziju investicija je u 
budućnost ovog grada, ali 
investicija koja će se vrlo brzo 
vratiti.
Ne smijemo smetnuti s uma 
da smo gradili školu po 
modelu javno privatnog part-
nerstva po prvi puta primi-
jenjenog u Hrvatskoj i da 
smo našom inicijativom puno 
toga promijenili. Do jučer su 
nas neki moćni osporavali, a 

danas se odjednom svi u to 
razumiju. Neka, važno je da 
mi imamo školu. Sve što će 
se u budućnosti u Hrvatskoj 
raditi uspoređivat će se s 
ovim kako smo mi radili. 
Koprivnica postaje kriterij. 
Izgradili smo školu znanjem 
i to znanje ponudili drugima 
da se ne moraju mučiti kao 
mi.
Potpuno nezasluženo u 
konkurenciji s gimnazijom 
na drugo mjesto došao je 
novi uređaj za pročišćavanje 
otpadnih voda – najmoderniji 
u Europi. Koprivnica je riješila 
što nitko drugi nije uspio - 
zbrinjavanje mulja. Naravno, 
uređaj prije svega pročisti 
vodu i koliko čujem već su 
se ribe vratile u Bistru, ali 
nakon pročišćavanja ostaje 
talog, mulj koji drugi ba-
caju na odlagališta otpada, 
a mi pretvaramo u korisnu 
sirovinu. O našem uređaju 
tek će se pričati i pisati, a 
vjerujemo da će postati i 
hrvatski izvozni proizvod. 
Vjerujemo da će izvođači 
uređaj ponuditi i drugima 
i tako na prirodi prihvatljiv 
način riješiti probleme otpad-
nih voda. 
Uvijek kad smo suočeni s 
nekim problemom koristimo 
znanje kako bismo problem 
riješili. Time postižemo veću 
efikasnost, smanjujemo ci-
jenu izgradnje i funkcioniran-
ja i stvaramo nove trendove.
Po tome se Koprivnica 
izdvaja iz od ostalih i postaje 
lider, predvodnik, kreator 
novih trendova. Postajemo 
prepoznati i prepoznatljivi u 
Hrvatskoj, ali i u Europskoj 
uniji. To nas čini ponosnima.
Ponekad se susrećem s pi-
tanjima i dilemama građana: 
hoćemo li to moći financirati 
ili vratiti kredit, ako smo ga 
podignuli?
Sigurnost ostvarivanja 
planova našeg grada leži u 
njegovoj imovini. Za raz-
liku od države koja prodaje 

imovinu (INA, HT, poduzeća, 
hotele) mi zadnjih šest 
godina marljivo prikupljamo 
imovinu i povećavamo njenu 
vrijednost. Kad sam prije šest 
godina dobio vaše pov-
jerenje da upravljam gradom, 
vrijednost imovine bila je 
oko 200 milijuna kuna, a 
danas ona knjigovodstveno 
vrijedi više od 700 milijuna, 
a tržišno daleko više. Pitam 
se samo za koliko bismo 
mogli prodati našu INA-u – 
Komunalac. Ali Komunalac 
nije na prodaju. S druge pak 
strane, grad je danas sa svim 
poduzećima dužan manje od 
100 milijuna glavnice na rok 
od deset godina, dakle se-
dam puta manje od imovine.
To govori da većinu novca 
investiramo u imovinu 
koja nam potom osigurava 
povećanje prihoda, pa samim 
time i stabilnost upravljanja 
gradom.

Svakodnevno 
povećavamo vrijednost 
svoje imovine. Brinemo 
o svojem obiteljskom 
srebru, čistimo ga i kupu-
jemo novo i povećavamo 
njegovu vrijednost kao 
bi građani u budućnosti 
bili sigurni da će svi, pa 
i najambiciozniji planovi 
biti ostvareni. 

Gdje bi nam bio kraj kad 
bismo imali i potporu države 
u tome.
Upravo nam to obiteljsko sre-
bro omogućava da planira-
mo ambicioznu i razvoju 
budućnost našeg grada.

Podravina – 
dolina znanja
Najvažniji  projekt vremena 
u kojem živimo je izgradnja 
sveučilišnog kampusa na 
prostoru bivše vojarne. Jer je-
dino to garantira budućnost 

našeg grada. Alternativa 
je stagnacija. Želimo izgra-
diti najbolje sveučilište u 
Europi u kojem će studirati 
nekoliko tisuća studenta i 
koji će udahnuti novi život 
našem gradu. Ponovno 
me neki uvjeravaju da je to 
nemoguće ili preambiciozno. 
Uvjeren sam da ćemo već 
sljedeće godine napraviti 
prve velike korake na real-
izaciji ovog projekta. Nimalo 
lake, nimalo jednostavne. 
Nedavno je u Koprivnici 
boravio rektor Sveučilišta 
u Zagrebu i nekoliko de-
kana i prodekana. Na tom 
okruglom stolu čuli smo 
ohrabrujuće argumente. Mi 
smo tamo gdje je Europa bila 
početkom devedesetih. Tada 
su u Europi nastala manja 
sveučilišta u manjim grado-
vima koja su kroz petnaestak 
godina postala najbolja u 
zemlji i jedna od prestižnijih 
u Uniji. Pa kad su oni to mo-
gli, zar mi ne možemo? 
Zato vjerujem da će Ko-
privnica biti najbolje mjesto 
za obrazovanje. Privući ćemo 
veliki broj mladih ljudi u 
najkreativnijem životnom 
razdoblju. Dolazit će stje-
cati znanja, stvarati znanja, 
stvarati radna mjesta te-
meljena na znanju. Neki će 
se nakon faksa vratiti svojim 
kućama, a neki će ostati u 
našem gradu, gradeći ga i 
razvijajući ga. Koprivničkim 
kompanijama pružit će se 
prilika odabira najboljih od 
najboljeg. 
Ako je kriznih pedesetih na 
kreativnosti tima kojeg je 
vodila prof. Bartl, u uvjetima 
koji su stvoreni da mogu 
djelovati nastala Vegeta i 
juhe onda otvaranje kampu-
sa je usporedivo s uvjetima 
za nastanak neke nove Veg-
ete. A ona  nam je potrebnija 
više nego ikad.
Suočeni smo s nedostatkom 
profesora za sveučilište. Malo 
smo gledali gdje to sve ima 

Podravaca i kad smo samo 
na brzinu zbrojili, već sutra 
bi mogli otvoriti fakultet. 
Nažalost mi Podravci se u 
«belom svetu» ne prepozna-
jemo. Hodamo jedan pored 
drugoga, a ne «poznajemo 
se»! 
Kad govorimo o obrazovanju 
dodajmo i naš cilj da za dvije 
godine želimo imati nastavu 
u jednoj smjeni i u osnovnim 
školama, a to znači izgradnju 
nove osnovne škole na Pod-
olicama za djecu iz Podolica, 
Vinice i Kunovec Brega. Uz 
to želimo riješiti i pitanje 
Obrtničke škole. 
Do kraja desetljeća svi će ići 
u školu u jednoj smjeni. Uv-
jeti za obrazovanje i kvaliteta 
znanja preduvjet su budućeg 
razvoja našeg grada.

Stanovi za 
mlade
Jedan od važnih projekta 
u koje krećemo je i izgrad-
nja stanova za mlade 
i stanova koje će grad 
davati u najam. Suočeni 
smo s problemom, prije 
svega mladih, koji rade 
na određeno vrijeme i ne 
mogu riješiti svoj stambeni 
problem jer im banke ne 
žele dati kredit kad nemaju 
stalna primanja. Zato ćemo 
graditi stanove, po uzoru 
na europske gradove, koji 
će biti dovoljna garancija za 
otplatu rata. 
U posljednjih pet godina 
broj stanovnika našeg 
grada narastao je za 2500, 
što govori da je Koprivnica 
poželjno mjesto za život. 
Javna stanogradnja biti će 
poticaj više za podizanje 
kvalitete života.
Za naše sugrađane ponudit 
ćemo i mogućnost najma 
stanova za one koji ne žele 
kupiti stan ili nažalost nisu 
u mogućnosti to učiniti. 

Živjeti u 
Koprivnici
Ponekad, pa čak i prečesto, 
uspoređujemo se sa samim 
sobom ili slikom koju smo 
si zamislili. Opravdano smo 
nezadovoljni jer mislimo da 
možemo više i bolje i da 
zaslužujemo bolje. Imao sam 
prilike prezentirati naše re-
zultate i našu kvalitetu života 
na nekim konferencijama u 
Europi. Svi su ostali začuđeni 
onim što Koprivnica nudi 
svojim građanima. Posebno 
kad čuju da naši građani ne 
plaćaju prirez, da je cijena 
vode najniža u zemlji, da je 
komunalna naknada tako 
niska. 
Naravno da trebamo težiti 
boljem, ali priznali to ili 
ne, Koprivnica već danas 
ima kvalitetu života iznad 
prosječne europske kvalitete 
života uz daleko manju ci-
jenu koju građani plaćaju.
Ponosan sam što živim u 
Koprivnici – najljepšem i 
najboljem gradu na svijetu. 
Gradu radišnih i marnih 
građana. 
Koprivnica je lijepa koliko je 
svi zajedno volimo i uživamo 
u pogodnostima koje nama 
pruža. A Koprivničanke i 
Koprivničanci vole svoj grad, 
žive ga puninom gradskog 
života.
Zahvaljujem Vam na razumi-
jevanju i potpori koju nam 
pružate u realizaciji gradskih 
projekata. Nema cilja kojeg 
zajedno ne možemo postići 
na dobrobit građana Ko-
privnice.
Sretan Vam rođendan, dragi 
moji sugrađani.

Vaš gradonačelnik
Zvonimir Mršić

OBITELJSKO SREBRO
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Sjednice Gradskog vijeća 

studeni 2006. - studeni 2007.

•	 8	održanih	sjednica
•	 106	točaka	dnevnog	reda	o	kojima	se	raspravljalo
•	 98	donesenih	općih	i	pojedinačnih	akata	(proračun,	projekcije	

proračuna,	odluke,	programi,	pravilnici,	planovi,	smjernice,	
zaključci,	rješenja…)

“Pitanja i prijedlozi” naziv	je	točke	dnevnog	reda	sa	kojom	počinje	
svaka	sjednica	Gradskog	vijeća.	Pitanja	se	postavljaju	gradonačelniku,	
članovima	Gradskog	poglavarstva	i	predsjedniku	Gradskog	vijeća.	

Najčešće	su	se	pitanja	odnosila	na komunalne teme	(asfaltiranje	ulica,	
izgradnja	kanalizacije,	uređenje	pješačkih	prijelaza,	izgradnja	i	uređenje	
dječjih	igrališta,	parkirališta,	uređenje	okoliša	…),	bilo	je	tu	i	aktualnih 
tema	(tvornica	Sloga,	gašenje	tvornice	kvasca,	izgradnja	gimnazije,	
poslovanje	gradskih	bazena,	gradsko	odmaralište	u	Pirovcu,	zračenje	
antena	mobilnih	operatera,	sveučilišni	kampus…)	kao i prijedloga	
(prostor	za	hospicij,	osnivanje	konzervatorskog	odjela,	državnog	arhiva,	
popodnevni	rad	vrtića,	izgradnja	obrtničke	škole,	postavljanje	putokaza	
za	Koprivnicu	na	dijelu	autoceste	od	Zagreba…)
Na	održanih	8	sjednica	u	razdoblju	godine	dana,	ukupno	su	postav-
ljena	74 pitanja,	na	pitanja	je	odgovarao	gradonačelnik	Zvonimir	Mršić	
a	vijećnici	sa	najviše	postavljenih	pitanja	bili	su	Ernest Forjan, Hrvoje 
Petrić i Dragutin Jeđud.

GRADSKO VIJEĆE 

GRADSKO POGLAVARSTVO 

Sastav Gradskog vijeća:

Predsjednik: Ivan	Pal	(HSS)
Potpredsjednici:
Dragutin	Jeđud	(SDP)
Stanislav	Biondić	(HDZ)

Članovi: 
SDP: Tomislav	Babić,	Marinko	Bagarić,	Anica	Desnica,	
Tomislav	Dotov,	Siniša	Fabijanec,	Zoran	Gošek,	Helena	
Hećimović,	Suzana	Jakšić,	Radmila	Kovačević,	Ivan	
Kramarić,	Lidija	Kurtek-Verčević,	Andreja	Popijač,	San-
dra	Sinjeri,	Ljiljana	Šajatović-Ivanković	i	Dijana	Žepina	
HSS:	Josip	Čiković,Vesna	Peršić	Kovač,	Hrvoje	Petrić,	
Josip	Petrovčić
HDZ:	Ernest	Forjan,	Ivanka	Perić-Novak

Sastav Gradskog poglavarstva
Predsjednik: Zvonimir	Mršić,	prof.	
Zamjenici predsjednika:
Vesna	Želježnjak,	dipl.oec.	i	Zdravko	Gašparić,	dipl.ing.	

Članovi: 
Ivan Hlevnjak,	dipl.inf.,	resor:	komunalni	poslovi,	mjesna	samouprava	i	e-koprivnica
Darko Ledinski,	prof.psihologije,	resor:	socijalna	skrb	i	starije	osobe
Dražen Pros,	dipl.oec,	resor:	gospodarstvo,	poticanje	poduzetništva	i	europske	integracije
Ana Tuk,	dipl.pov.umjetnosti	i	filozofije,	resor:	kultura

Sjednice Gradskog 
poglavarstva 
studeni 2006. -  
studeni 2007.

•	 33	održane	sjednice
•	 610	točaka	dnevnog	

reda	o	kojima	se	
raspravljalo

•	 184	donesenih	od-
luka,	309	zaključaka,	
19	rješenja	i	18	osta-
lih	pojedinačnih	akata

Prvi red Klub vijećnika HSS-a, drugi red Klub vijećnika HDZ-a

Praćenje sjednice Poglavarstva putem e-portala

Sjednica Gradskog poglavarstva

Gradonačenik Zvonimir Mršić, predsjednik Gradskog vijeća 
Ivan Pal, pročelnica Dubravka Kardaš

Klub vijećnika SDP-a

Zdravko Gašparić, 
dipl.ing. zamjenik 
gradonačelnika

U	povodu	Dana	darivatelja	
krvi,	25.	listopada,	članovi	
Gradskog	poglavarstva	i		
Gradskog	vijeća,	na	odjelu	
transfuzije	u	Općoj	bolnici	“Dr.	
Tomislav	Bardek”,	kao	i	svake	
godine,	iskazali	su	humanost	
i	plemenitost	darujući	krv	
odnosno	dio	sebe,	da	bi	po-
mogli	drugima.

Pripremila:
Dubravka Kardaš, pročelnica 
Upravnog odjela za poslove 
Gradskog vijeća, Gradskog 

poglavarstva i gradonačelnika
Foto: arhiva, Grad Koprivnica
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Gradom koji već šest godina vodi 
gradonačelnik Zvonimir Mršić, 
saborski zastupnik SDP-a, zapravo 
upravljaju - žene, dok su muškarci 
na vodećim funkcijama sve veća 
rijetkost. U gradskoj je upravi čak 
70 posto žena, a još ih je više na 
vodećim mjestima u gradskim 
kulturnim institucijama, školama i 
vrtićima.
Koprivnička gradska up-
rava ovih je dana dobila novu 
pročelnicu, petu ženu otkad je 
SDP-ov gradonačelnik na čelu 
Koprivnice. Dubravka Kardaš, 
diplomirana pravnica, postala je 
šefica upravnog odjela za poslove 
grada, poglavarstva i vijeća. Za 
razliku do 2001. godine, kada je 
Koprivnicom vladala koalicija LS-

HDZ-HSS, danas su svi pročelnici 
- pročelnice!
Omjer u korist žena još je bolji 
u upravnim vijećima gradskih 
ustanova. Koprivničkim kulturnim 
institucijama, školama i vrtićima 
upravlja oko 72 posto žena koje su 
u većini u upravnim vijećima i na 
ravnateljskim dužnostima
Maja Ištvan-Krapinec, diplomirana 
inženjerka arhitekture, pročelnica 
za urbanizam, u gradsku je upravu 
došla iz Podravke prije pet godina. 
Samo pola godine prije nje, mjesto 
pročelnika za financije preuzela je 
diplomirana ekonomistica
Jasmina Stričević, koja je napus-
tila radno mjesto u Podravskoj 
banci. Za vrijeme prijašnje vlasti 
tu je poziciju dugo držao čelnik 

KC
GRAD KOJIM UPRAVLJAJU ŽENE

Pročelnice

Dubravka Kardaš
Upravni odjel za poslove grada
10:3 u korist žena

Ankica Nježić
Ured za školstvo
4:1 u korist žena

Jasmina Stričević
Ured za financije
7:1 u korist žena

Maja Ištvan-Krapinec
Ured za urbanizam
5:3 u korist muškaraca

Jasna Golubić
Ured za izgradnju grada
5:3 u korist žena

GRAD ŽENA Muškarci ‘otjerani’ s ključnih mjesta u koprivničkim 
ustanovama, tvrtkama, upravnim odjelima i gradskim službama 

HSS-a Josip Friščić. Jasna Golubić 
pročelnica je za izgradnju grada, 
a posljednja Mršićeva akvizicija 
bila je Ankica Nježić, koja je iz 
županijskih ureda državne uprave 
preuzela mjesto pročelnice za 
školstvo.
- Deset godina provela sam 
kao arhitektica u Podravkinu 
inženjeringu i bila sam spremna 
na novi izazov, promjenu, zaokret 
u karijeri. Javila sam se na javni 
natječaj koji je Grad raspisao i 
prošla. I to kao jedna od tri kandi-
datkinje - ispričala je Maja Ištvan-
Krapinec, koprivnička šefica za 
urbanizam. Njezin je upravni odjel 
jedini u kojem po broju zapos-
lenih dominiraju muškarci (pet 
prema tri), a svi su drugi odjeli u 
nadmoći žena pa je tako u uredu 
za financije sedam žena i samo 
jedan muškarac. U Koprivnici je 
sve počelo prije šest godina kada 
je SDP uveo tzv. ženske i mlade 
kvote na liste za lokalne izbore. 
Rezultat te politike je da danas u 
gradskom vijeću sjedi čak devet 
SDP-ovih vijećnica dok je SDP-
ovaca sedam.
Zamjenica gradonačelnika Vesna 
Želježnjak, koja je kao predsjed-
nica gradskog SDP-a zapravo 
Mršićeva šefica, taj koprivnički 

U brojkama
33.304 broj stanovnika
17.376 žena
15.928 muškaraca

Gradska uprava
70% žena
30% muškaraca

Upravna vijeća gradskih 
ustanova
72% žena
28% muškaraca

Ustanove na čijem su čelu 
žene
- Muzej grada
- Galerija
- Knjižnica i čitaonica
- Dječji vrtić
- OŠ A. N. Gostovinski
- OŠ Braća Radić
- poduzeće Trg
- poduzeće Kop. poduzetnik
- Gradski bazeni Cerine
- Dom mladih

Ustanove na čijem su čelu 
muškarci
- Pučko otvoreno učilište
- OŠ Đuro Ester
- Osnovna glazbena škola
- tvrtka Komunalac

Omjer u korist žena još je bolji 
u upravnim vijećima gradskih 
ustanova. Koprivničkim kulturnim 
institucijama, školama i vrtićima 
upravlja oko 72 posto žena koje su 
u većini u upravnim vijećima i na 
ravnateljskim dužnostima

fenomen objašnjava činjenicom 
da je gradonačelnik svjestan 
činjenice o ženama kao boljim i 
predanijim radnicama.
- To da više nema muškaraca 
na čelnim mjestima u gradskoj 
upravi ne treba čuditi jer je 
gradonačelnik Zvonimir Mršić vrlo 
zahtjevan te traži pun angažman 
i savjesnost na poslu koji je lošije 
plaćen od radnih mjesta slična 
profila u velikim tvrtkama. Mislim 
da su žene u takvim uvjetima 
ipak odgovornije od muškaraca 
- smatra Vesna Želježnjak, 
gradonačelnikova najbliža surad-
nica.
Omjer u korist žena još je bolji 
u upravnim vijećima gradskih 
ustanova. Koprivničkim kulturnim 
institucijama, školama i vrtićima 

upravlja oko 72 posto žena koje 
su u većini u upravnim vijećima 
i na ravnateljskim dužnostima. 
Žene su na čelnim mjestima 
u Muzeju grada, Knjižnici, 
Galeriji, gradskom dječjem 
vrtiću, polovici osnovnih škola 
kojima upravlja Grad. Čak i 
u ustanovama kojima su na 
čelu muškarci (Pučko otvoreno 
učilište, dvije osnovne škole) 
presudnu riječ imaju žene koje 
su većina u upravnom vijeću i 
školskim odborima.
Žena je sve više i u tvrtkama u 
gradskom vlasništvu, posebno 
onima koje su osnovane 
tijekom Mršićeva mandata. Na 
čelu tvrtke Trg d.o.o., društva 
koje upravlja vrijednim nekret-
ninama i kompleksom gradskih 
bazena, također je žena, diplo-
mirana ekonomistica Martina 
Golčić.  Unutar poduzeća Trg 
žene su također u većini: Željka 
Vulić upraviteljica je Gradskih 
bazena, a Helena Žagač Doma 
mladih. I gradska komunalna 
tvrtka, prvi put u povijesti 
dobila je ženu za upraviteljicu: 
članicom tročlane Uprave 
Komunalca lani je imenovana 
Maja Hleb, bivša šefica Porezne 
uprave.

Vesna Želježnjak, 
zamjenica gradonačelnika

Članak preuzet iz Jutarnjeg lista



Uvijek sa srcem.

Čestitamo vam

Dan grada.
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profesor Neven 
Kekez
(njemački jezik)

 Nastava je puno kvalitetnija jer su 
prostorije specijalizirane. Sada su 

mogućnosti puno veće jer svaki kabinet ima svoje računalo i lap 
top, tako da se nastava odvija na moderniji način koji je zanimljiv 
učenicima. U staroj školi bilo je jako malo projektora, a sada ih je 
dovoljno i uvijek ih možemo koristiti. Većinom sam zadovoljan, a 
posebno mi se sviđa što je nastava samo u jednoj smjeni. Nekako 
mi je dan dulji kada ne moram u popodnevnim satima na posao 
kao prije. Vjerujem da će se količina opreme i tehnologije iz go-
dine u godinu samo povećavati, a to za sve nas samo znači bolju 
budućnost i ugodniji rad.

profesorica 
Marina Njerš 
(matematika)
Svaki je novi prostor uvijek bolji od 
starog. Omogućava se i profesorima i 

učenicima da imaju svoje prostore u kojima mogu kvalitetnije ra-
diti. Tu mislim na opremu i brojne sadržaje koji se nude. Nismo 
ograničeni vremenom kao u staroj školi i ne moramo se nakon 
završetka sedmog sata maknuti iz prostorija škole. Učenici i 
profesori mogu nakon nastave koristiti prostorije škole i baviti 
se onim što vole. Profesori vode različite skupine nakon nastave, 
a oni koji vole sport imaju mogućnost u dvorani igrati košarku, 
nogomet, stolni tenis i slično. Sve će se s vremenom uhodati i 
samo se trebamo priviknuti na mogućnosti koje sada imamo.

NOVA

Od ove su jeseni koprivnički gimnazijalci 
školsku godinu započeli u prostorijama 
nove gimnazije. 
Izgradnju po modelu javno privatnog 
partnerstva od samog je početka 
podržavao Predsjednik Republike 
Hrvatske, gospodin Stjepan Mesić, koji 
je bio prisutan na polaganju kamena 
temeljca i nakon toga još tri puta pos-
jetio gradilište. Prilikom svog zadnjeg 
posjeta Koprivnici predsjednik Mesić 
razgovarao je s gimnazijalcima u novoj 

zgradi i izrazio svoje zadovoljstvo 
ovim značajnim ulaganjem u podizan-
je standarda obrazovanja koprivničkih 
gimnazijalaca.
Đaci su otvorenjem nove gimnazijske 
zgrade dobili prostor i ujedno mogućnost 
da izražavaju svoju kreativnost kroz 
mnogobrojne aktivnosti koje se 
održavaju nakon nastave, od 14:15 do 
16:00 sati. To u bivšoj školi nije bilo 
moguće zbog nedostatka prostora i 
nedostatne opreme. 

Komentari profesora: Komentari učenika:
Viktorio Potroško 
(1.D, matematička 
gimnazija)
Sviđa mi se škola zato što imamo puno 

opreme, koju možemo koristiti u nastavi, ali i u brojnim izvannastavnim 
aktivnostima. Oprema je moderna i vrhunska, kao i dvorana. Sviđa 
mi se što možemo koristiti dvoranu nakon nastave. Mislim da se tako 
potiče svijest o važnosti tjelesne aktivnosti. Nastava u jednoj smjeni 
mi je super zato što poslije imam mnogo vremena za učenje, odmor i 
aktivnosti.
 Također mislim da je kabinetski tip nastave, kakav imamo u ovoj školi, 
jako dobar i koristan zato što je svaka učionica specijalizirana i što se 
u njoj nalazi sve potrebno za određeni predmet, a i mi mijenjamo oko-
linu, što na mene, kao i na druge učenike, djeluje pozitivno.

Katarina Posavec 
(2.D, matematička 
gimnazija)

Najviše mi se sviđa nova dvorana, u kojoj ima-
mo super uvjete za vježbanje. Također imamo i neke nove profesore, a i 
ostali profesori se trude da nam na što zanimljiviji način prenesu znanje i 
objasne gradivo. Imamo bolje uvjete za rad, više opreme i sigurno ćemo 
biti bolje pripremljeni za daljnje školovanje. Super je što imamo veliki broj 
izvannastavnih aktivnosti, i zbilja svatko može pronaći nešto za sebe. No, 
još se uvijek privikavamo, ali kad se priviknemo i kad sve proradi, sigurna 
sam da će biti odlično i učenicima i profesorima.

Školski odmor

Moderno opremljene učionice za informatikuGimnazijalci na satu kemije
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Pripremili:
Romana Vincetić, 4.a, Petra Ciganek, 3.b

Foto: Ivan Kičinbaći, 4.d,
fotoarhiv, Grad Koprivnica

Evo što su o preseljenju u novu gimnazijsku zgradu rekli gimnazijalci: 
Mnoge su priče o novoj gimnaziji ispričane i prije nego li je ona završena. Neki je ljudi nisu ni 
vidjeli, a već im je bila kao zatvor. Mi ne smatramo da je to tako. Siva boja je nekima lijepa, a 
nekima nije. Nikako se nije moglo organizirati da se škola oboji onako kako bi svi učenici željeli, 
jer svakome je lijepa neka druga boja. Ovu školu ne čine zidovi već ljudi koji u njoj svakodnevno 
borave. Škola živne kada se u njoj čuje smijeh učenika i kada svatko odjene svoju modnu kom-
binaciju. Bitno je ono što o školi misle oni koji najviše borave u njoj, a to su učenici, profesori i 
ostali djelatnici. Učenicima je škola prije svega zanimanje i zato smo sretni što imamo mogućnost 
iskazati se. Mi nismo ‘’štreberi’’, i to upravo dokazujemo. 
Velika se većina učenika počela baviti raznim sportovima, a uključili smo se i u različite skupine 
kao što su recitatorska, dramska, novinarska, gdje zaista možemo izraziti svoju kreativnost. Pos-
toje i skupine za napredne u matematici, fizici, kemiji, biologiji. Uostalom, one su i u staroj školi 
postojale i bez obzira na uvjete, rezultati s natjecanja uvijek su bili izvrsni. Svi smo ponosni kada 
čujemo da pojedinac ili ekipa učenika predstavlja našu školu na natjecanju. Svih 38 skupina sada 
može djelovati svakog dana nakon nastave u specijaliziranim prostorijama, sa svom potrebnom 
tehnikom i naravno uz svoje mentore. Posebno smo sretni zbog sportske dvorane koja je odlično 
opremljena i koja nam daje mogućnost da se bavimo aktualnim sportovima kao što su nogomet, 
rukomet, košarka, odbojka, atletika, tenis, stolni tenis i drugi. Uskoro bi trebala proraditi i mliječna 
kantina, gdje ćemo moći pojesti nešto toplo za vrijeme velikog odmora. Ustupljen nam je i termin 
za radijsku emisiju koja će se uskoro početi emitirati na RGP-u.

Borna Koluder 
(4.b, opća 
gimnazija)
U odnosu na staru školu, u novoj imamo 

kabinetsku nastavu. Sviđa mi se koncepcija prostora, ali boje bi mogle 
biti življe. 
Profesori se sada koriste modernom tehnologijom, lap topima i projek-
torima, za što u staroj školi nisu imali mogućnost. Zbog toga je nastava 
zanimljivija. Super je što se nude izvannastavne aktivnosti. Vjerujem da 
će generacijama poslije nas biti još bolje.

Sonja Celiščak 
(4.a, opća 
gimnazija)

Nova škola mi je bliže. Modernija je od one 
prijašnje, ima više prostora i ugodnije je u njoj raditi i učiti. 
Postoji mnogo slobodnih aktivnosti. Tu je i kabinetska nastava koju 
sada možemo provoditi jer je škola velika. Prošlih godina smo tri dana 
prije morali najaviti da će nam trebati projektor, a sada ga možemo 
koristiti kad god nam zatreba.
Potrebna nam je još jedino kantina u kojoj bismo mogli pojesti topli 
obrok. 
Mislim da nova škola djeluje pozitivno na učenike jer nam daje volju 
za učenjem i stjecanjem novih znanja,a sada je na nama da sve te 
mogućnosti maksimalno iskoristimo i pokažemo da nismo samo obični 
‘’štreberi’’ kako nas nazivaju.

Leo Nemec (3.d, 
matematička 
gimnazija)
Sada mi je škola puno dalje nego prije ,ali 

to mi ne pada tako teško jer sada s veseljem ulazim u nove prostore. 
Svakim danom je sve ugodnije raditi u ovakvim uvjetima. Veselim se 
kantini koja bi uskoro trebala biti otvorena. 
Kabinetska nastava je super ,a i profesori nam se sada mogu u pot-
punosti posvetiti jer su nam na izbor dali niz izvannastavnih aktivnosti. 
Nakon škole imam trening u jednoj od najmodernijih dvorana u 
Hrvatskoj tako da se na ništa ne mogu žaliti. Jako volim kemiju zato me 
veseli što sada ima puno nove opreme u kabinetima kemije i nastava 
je još kvalitetnija i zanimljivija. Ova je škola daleko naprednija od one 
stare i zato imamo bolje uvjete za rad.

Andrea Alagić 
(4.b, opća 
gimnazija)
Sviđa mi se oprema, dvorana i dobro 
opremljene učionice kao što je informatička 

učionica. Zadovoljna sam što nam dobre uvjete za rad pružaju i multi-
medijske učionice. Sada imamo na izbor 38 različitih aktivnosti i svatko 
će se pronaći u nečemu.
Učionice su puno urednije i puno ljepše izgleda kada profesori pišu 
po onim bijelim pločama s «markerima» nego po običnim pločama s 
kredom. Nastava u jednoj smjeni omogućava nam bolju organizaciju 
slobodnog vremena i zato smo jako sretni što smo dobili novu školu.

Velika se većina učenika počela baviti raznim sportovima, a uključili 
smo se i u različite skupine kao što su recitatorska, dramska, novi-
narska, gdje zaista možemo izraziti svoju kreativnost.

Jedan od brojnih posjeta predsjednika Mesića koprivničkoj gimnaziji

Tehnički podaci Mjerna jedinica

1. Čelik (konstrukcija) 1.000 t

2. Armatura 490 t

3. Beton 6.000 m3

4. Iskop zemlje 22.000 m3

5. Polikarbonatni paneli (krov i fasada) 4.200 m2

6. Sportski pod dvorane 1.440 m2

7. Staklo (od toga 2.600 m2 kopilita i 3.900 
m2 ostalog stakla)

6.500 m2

8. Aluminij 30 t 

9. Asfalt 10.800 m2

Količine ugrađenog osnovnog 
materijala u zgradi Gimnazije i 
sportske dvorane
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OTVOREN BIOLOŠKI UREĐAJ ZA

Najsuvremeniji 
uređaj u Hrvatskoj 
i jedinstveni 
pročistač otpadnih 
voda u Europi

Voda predstavlja standardnu 
civilizacijsku normu vremena 
i društva u kojem gospoda-
rimo i živimo. Nakon uporabe u 
kućanstvu, industriji ili bilo kojoj 
ljudskoj djelatnosti voda postaje 
neupotrebljiva za ponovnu upo-
rabu. Uporabljena voda na taj 
način postaje otpadna voda koju 
je potrebno organizirano i za-
konski zbrinuti. Briga o otpadnim 
vodama obveza je komunalnog 
poduzeća. Komunalno poduzeće 
skuplja otpadne vode, transporti-
ra ih kanalizacijskim sustavom do 
uređaja za pročišćavanje otpad-
nih voda. Uređaj za pročišćavanje 
otpadnih voda ima funkciju da 
pročisti otpadne vode tako da 
one postanu dovoljno čiste da 
se upuste u prirodni prijemnik – 
potok ili rijeku te pruža sigurnost 
da se otpadnim vodama neće 
pogoršati ili ugroziti prirodno 
stanje okoliša.

Povratak riba i 
puštanje u rad

Dana 9. listopada 2007. godine 
novi uređaj za pročišćavanje 
otpadnih voda pustio je u rad 
Predsjednik Republike Hrvatske 
Stjepan Mesić uz prisutnost 
mnogobrojnih uzvanika iz gospo-
darskog i  društveno političkog 
života. 
Kod otvaranja Gradonačelnik 

Zvonimir Mršić istaknuo je da u 
potok Bistru odlazi bistra voda iz 
pročistača i u potok se vraćaju 
ribe te se nada da će ribe ponovo 
plivati uzvodno od Molvi do 
Herešina. ukazao je da su građani 
ovog kraja izgradnjom uređaja 
za pročišćavanje otpadnih voda 
dobili viši standard života kao i 
gospodarski subjekti Grada Ko-
privnice koji će od sada na svoje 
proizvode moći otisnuti “zelenu 
točku” koja označava minimalni 
stupanj zagađenosti.
Predsjednik Mesić istaknuo je 
Koprivnicu kao primjer i pohvalio 
napore Grada i GKP “Komu-
nalac” Koprivnica u izgrad-
nji uređaja koji je jedinstven ne 
samo u Hrvatskoj već i u Europi. 
U svom govoru naglasio je da u 
Koprivnicu je dolazio više puta 
u raznim prigodama, ali važnije 
za Koprivnicu i ovu županiju da 
se u potok Bistru vraćaju ribe. 
“Doći ću opet kad se dogovorim 
s gradonačelnikom i županom, ali 
ribe vam neće doći po dogovoru. 
Ribe će doći samo onda ako im-
ate čistu vodu i ambijent u kome 
mogu živjeti.” završio je govor 
Predsjednik.

Kanalizacijski sustav 
grada Koprivnice

Prvi počeci izgradnje kanalizaci-
jske mreže sežu u rane 60-e 
godine proteklog stoljeća a 
značajnije se počela širiti  sedam-
desetih godina  kada je započela 
izgradnja gradskih kolektora i 
izgradnja sekundarne kanali-
zacijske mreže. Kanalizacija je 
pretežno mješovitog tipa, što 
znači da se fekalne i oborinske 

vode odvode istim sustavom. 
Sva prikupljena otpadna voda 
se odvodi glavnim kolektorom 
sjeveroistočno od grada do 
naselja Herešin, gdje se nakon 
pročišćavanja ispušta u recipijent 
Moždanski jarak, kojim teče do 
potoka Bistra i njime u rijeku 
Dravu. Stupanj izgrađenosti 
kanalizacije za grad Koprivnicu i 
prigradska naselja koja mu grav-
itiraju je viša od 95% a trenutna 
duljina sustava odvodnje je 172,5 
km.
Do 1989. godine kada je 
izgrađeno postrojenje za 
predtretman (klasični mehanički 
uređaj) za pročišćavanje otpad-
nih voda, otpadana voda se 
ispuštala u Moždanski jarak bez 
pročišćavanja. Stari mehanički 
uređaj za pročišćavanje otpadnih 
voda bio je kapaciteta od 50.000 
ES (ekvivalent stanovnika).  Danas 
je taj uređaj u potpunosti zas-
tario i ne zadovoljava u pogledu 
kapaciteta, stupnja pročišćavanja 
otpadnih voda i  kvalitete 
otpadne vode koja se ispušta 
u prirodni recipijent  utvrđene 
zakonskim propisima. Slijedeći 
viziju 21. stoljeća, stoljeća vode 
u kojem će voda biti osnova 
svjetskih gospodarskih i političkih 
zbivanja, izgradili smo suvremeni 
biološki uređaj za pročišćavanje 
otpadnih voda gdje se potreban 

stupanj pročišćavanja postiže 
modernom tehnologijom koja 
obuhvaća preliminarni, primarni i 
sekundarni stupanj obrade. 

Izgradnja novog 
uređaja i izvori 
financiranja

Ideja za izgradnju suvre-
menog biološkog uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda pos-
toji unatrag petnaestak godina. 
Koncem 2002. godine intenzivni-
je se pristupilo pitanju rješavanja 
biološkog pročišćavanja otpadnih 
voda. Prvi rezultati vidljivi su 
bili već u ožujku 2003. godine 
kada je donijet “Investici-
jski plan izgradnje uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda 
Grada Koprivnice” kojemu je bila 
svrha dati smjernice, tehnološke 
osnove i financijske okvire 
cjelokupnog projekta izgrad-
nje uređaja. Po provedbi javnog 
nadmetanja i odabira najpo-
voljnijeg ponuditelja, s “Astrom 
International” d.d. Zagreb je 25. 
kolovoza 2005. godine zaključen 
ugovor o izgradnji uređaja za 
pročišćavanje otpadnih voda 
po sistemu “ključ u ruke” po 
međunarodnim normama Fidica, 
u iznosu od  75.703.682,75 kn 

bez PDV-a. Stručni nadzor ugo-
voren je s poduzećem “Prostor” 
d.o.o. Bjelovar  649.000,00 kn 
bez PDV-a. Ukupna vrijednost in-
vesticije iznosila je 76.352.682,75 
kn bez PDV-a. 
Izvori financiranja izgradnje 
uređaja utvrđeni su Sporazumom 
o sufinanciranju koji su pot-
pisali Hrvatske vode Zagreb, Grad 
Koprivnica i GKP “Komunalac” 
Koprivnica, na način da Hrvatske 
vode Zagreb osiguravaju 1/3 
sredstava, a Grad Koprivnica 
putem GKP “Komunalac” Ko-
privnica osigurava 2/3 sredstava.
Obzirom na dinamiku izvođenja 
radova, financijski plan izgradnje 
i ugovorene rokove plaćanja, 
GKP “Komunalac” Koprivnica 
je po provedenom javnom 

Biološki uređaj za pročišćavanje otpadnih voda otvorio je predsjednik Repubilke Hrvatske Stjepan Mesić
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pročišćavanje
OTPADNIH VODA

stječu osnovni preduvjeti za razvoj 
gospodarstvenih potencijala u tu-
rizmu, poljoprivredi ali i u drugim 
granama gospodarenja; smanjenje 
opterećenja rijeke Drave, a time i 
Dunava na što se Republika Hrvat-
ska obvezala kao članica zajednice 
podunavskih zemalja; prihvatljivo 
zbrinjavanje mulja s uređaja za 
pročišćavanje obzirom na okoliš; 
ispuštanje pročišćenih otpadnih 
voda u skladu s propisima u 
pogledu količine i kakvoće što će 
omogućiti nesmetanu biološku 
funkciju prijemnika, kontroliranu 
odvodnju otpadnih voda grada i 
prigradskih naselja na uređaju, te 
njihovo pročišćavanje na uređaju.
Izgradnja uređaja za pročišćava-
nje otpadnih voda grada Kopriv-
nice nije bila samo zakonska ob-
veza već dokaz o brizi za zaštitu 
okoliša i skrb o zaštiti i očuvanju 
zaliha pitke vode. Udruženo je 
znanje, struka i materijalna sred-
stva, odabrana je najsuvremenija 
tehnologija za pročišćavanje 
otpadnih voda, kako bi se očuvao 
čisti Grad Koprivnica i Koprivnič-
ka Podravina za buduće gene-
racije i spriječila nestašica vode 
kao budući globalni problem 
čovječanstva.

Pripremila: Maja Hleb, članica 
Uprave Komunalac d.o.o.

Foto: Komunalac d.o.o.

nadmetanju pribavio novčana 
sredstva za financiranje izgrad-
nje uređaja i zaključio Ugovor o 
kunskom dugoročnom kreditu 
sa Zagrebačkom bankom d.d. 
Zagreb u svoti 50.000.000,00 
kn. Kredit je odobren s rokom 
vraćanja 10 godina i fiksnom 
kamatnom stopom od 5,4 % 
godišnje. Uređaj je za manje od 
godinu dana izgrađen i pušten u 
rad. 

Tehnologija 
pročišćavanja novog 
uređaja

Zbog mješovitog sustava odvod-
nje i znatnih kolebanja količina i 
opterećenja otpadnih voda, bilo 
je potrebno odabrati tehnološko 
rješenje koje će zadovoljavajuće 
funkcionirati u režimima visokih i 
niskih kvalitativnih i kvantitativnih 

opterećenja. U takvim se uvjetima 
SBR tehnologija pokazala kao 
optimalno rješenje. SBR (eng. 
sequencing batch reactor) pred-
stavlja diskontinuirani postupak 
biološke obrade gdje se u jednom 
reaktoru naizmjenično odvijaju 
različiti procesi ukupnog procesa 
obrade. Planirani kapacitet uređaja 
je 100.000 ES, s mogućnošću 
proširenja na 150.000 ES. Nakon 
pročišćavanja otpadna voda koja 
se ispušta u prirodni recipijent tre-
ba udovoljiti uvjetima propisanom 
vodopravnom dozvolom a sve u 
skladu s Pravilnikom o graničnim 
vrijednostima pokazatelja, opasnih 
i drugih tvari u otpadnim vodama.  
Traženi stupanj pročišćavanja se 
provodi kroz tri tehnološke cjeline:
primarna obrada – kojom se iz 
vode uklanjaju krupnije taložive i 
plivajuće tvari (masnoće),
sekundarna obrada – gdje 
mikroorganizmi aktivnog mulja 
oksidiraju otopljenu organsku tvar,

obrada mulja – višak aktivnog 
mulja koji se izdvoji iz procesa 
treba zbrinuti na prihvatljivi način.
Nakon grube rešetke na ulazu u 
uređaj, kojoj je svrha zaustaviti 
krupniji otpad, voda se u kompak-
tnoj jedinici mehaničkog tretmana 
čisti od krupnijih, taloživih čestica 
(pijesak, šljunak) i masnoća koje 
plivaju na površini. Sekundarna 
obrada, biooksidacija se provodi u 
četiri SBR reaktora, koji funkcion-
iraju kao zasebne tehnološke je-
dinice. Po oksidaciji se pročišćena 
voda ispušta u prirodni recipijent 
a višak mulja izdvaja i obrađuje u 
postrojenju za obradu mulja.
Produkt procesa obrade otpadne 
vode je velika količina izdvojenog 
mulja. Adekvatna obrada i krajnja 
dispozicija mulja čine završnu fazu 
procesa pročišćavanja. Predviđenih 
32 t/dan predstavlja znatnu 
količinu mulja koju je potrebno 
adekvatno zbrinuti. Odabrano 
rješenje, MID-MIX® tehnologija, 

predstavlja tehnološku inovaciju 
koja ne samo da izdvojeni mulj čini 
biološki inertnim i pogodnim za 
trajno i neštetno odlaganje, već se 
tako tretirani mulj može koristiti 
kao sirovina u građevinarstvu zbog 
svojih hidro, termo i akustičko 
izolacijskih svojstava.
MID-MIX® tehnologija je u Europi 
relativno nova metoda zbrinja-
vanja mulja, koja se pokazala 
vrlo uspješnom u praksi. Tako je 
početkom lipnja 2006. godine 
otvoreno MID-MIX® postrojenje 
kapaciteta 15 t/h na uređaju za 
pročišćavanje otpadnih voda Bar-
celone, što Grad Koprivnicu svrsta-
va u sam vrh gradova u Europi koji 
primjenjuju ovakvu tehnologiju. 
Razlika između ova dva uređaja 
je u tome što se u barcelonskom 
uređaju tretirani mulj koristi kao 
sirovina (slično cementu), dok 
će se u koprivničkom uređaju 
jedinom u Europi dehidrirani mulj 
moći koristiti u građevinarstvu. 

Izdvojeni mulj ova tehnologija čini 
biološki inertnim i pogodnim za 
daljnje iskorištavanje ili neštetno 
odlaganje na odlagalištu otpada.

Učinci novog 
uređaja

Učinci novog uređaja su više-
struki i dalekosežni, a odnose se 
na poboljšanje životnih uvjeta i 
životnog standarda stanovništva, 
a posebno onih koji žive nepo-
sredno uz recipijent potok Bistru 
– stanovnici sela Hlebine i Molve; 
smanjenje onečišćenja podzemlja i 
podzemnih voda koje predstavljaju 
potencijalne izvore vode za piće; 
funkcioniranje sistema odvodnje i 
pročišćavanja u ekonomskim gra-
nicama prihvatljivim za korisnike i 
davatelja usluga; poboljšanje općih 
životnih uvjeta i očuvanje prirode 
ovog dijela Podravine čime se 
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Nagradu za  
životno djelo 
dobio je - prof. emeritus dr.sc. Milivoj 
Solar - za izuzetna postignuća i 
sveukupni doprinos na području 
književnosti i promicanju ugleda 
Grada Koprivnice.

Nadležnost Savjeta mladih:
-	 raspravlja	o	pitanjima	značajnima	za	rad	
Savjeta	mladih	te	o	pitanjima	iz	djelokruga	
rada	Gradskog	vijeća	koja	su	od	interesa	za	
mlade

-	 predlaže	Gradskom	vijeću	donošenje	odlu-
ka,	programa	i	drugih	akata	od	značenja	za	
unapređivanje	položaja	mladih	na	području	

Grada	Koprivnice	te	daje	mišljenje	o	
	 navedenim	aktima	kada	Savjet	mladih	nije	
predlagač

-		 sudjeluje	u	izradi	i	praćenju	provedbe	lokal-
nog	programa	djelovanja	za	mlade

-		 skrbi	o	informiranosti	mladih	o	svim	pitan-
jima	značajnim	za	unapređivanje	položaja	
mladih

-		 potiče	suradnju	i	razmjenu	iskustava	sa	savjeti-
ma	mladih	drugih	županija,	gradova	i	općina	
te	odgovarajućim	tijelima	drugih	zemlja

-		 obavlja	i	druge	poslove	od	interesa	za	
mlade.

Stručne	poslove	za	Savjet	mladih	obavlja	
Upravni	odjel	za	poslove	Gradskog	vijeća,	
gradskog	poglavarstva	i	gradonačelnika.

Petra Ciganek, 3.razred 
Gimnazije Fran Galović - 

Učeničko vijeće Gimnazije

Bojan Tucaković,3.razred 
Obrtničke škole - Učeničko 

vijeće Obrtničke škole

Nenad Farkaš, apsolvent 
na Ekonomskom fakultetu 

- Udruga M.A.K Koprivnica

Karmen Posavec, upravni 
pravnik - Gradski odbor 

mladeži HDZ-a

Maja Blažek, apsolventica 
povijesti i kroatistike na 

Filozofskom fakultetu 
-Udruga mladih Koprivnice

Martin Hećimović, 4. 
godina na Ekonomskom 

fakultetu - Forum mladih 
SDP-a

Goran Lakuš, 1. godina na 
političkim znanostima - 

Udruga športske rekreacije 
podravskih studenata

Petra Rožmarić, 
apsolventica hrvatskog i 

poljskog - Udruga Mladih 
Koprivnica

Aldijana Matić, 4.godina 
na Ekonomskom fakultetu 

- Forum mladih SDP-a

Izbor Savjeta mladih Grada Koprivnice

Izabrani članovi Savjeta mladih u mandatu 2007-2009.g.

U	cilju	aktivnog	uključivanja	mladih	u	javni	život	i	njihova	sudjelo-
vanja	u	aktivnostima	vezano	uz	pitanja	od	interesa	za	mlade	Grada	
Koprivnice,	Gradsko	vijeće	Grada	Koprivnice	osnovalo	je	Savjet	mladih	
Grada	Koprivnice	i	na	sjednici	održanoj	23.10.2007.	godine	izabralo	
na	prijedlog	učeničkih	vijeća,	udruga	mladih	i	organizacija	mladih	
političkih	stranaka,	9	članova	Savjeta	mladih,	kojima	je	mandat	dvije	
godine.

Upravni odjel za poslove Gradskog vijeća, Gradskog poglavarstva i gradonačelnika

DOBITNICI JAVNIH PRIZNANJA 
GRADA KOPRIVNICE 2007. 

Ove godine dodijeljena je i posebna nagrada 

“ZLATNE RUKE KOPRIVNICE”
Gradsko	poglavarstvo	i	Gradsko	vijeće	Grada	
Koprivnice,	u	povodu	60	godina	od	kako	je	
“Kompanija	sa	srcem!”	dobila	ime	Podravka,	
koje	i	danas	nosi,	a	zbog	iznimnih	zasluga	u	
razvoju	prehrambene	industrije	i	podizanju	
kvalitete	života	u	Gradu	Koprivnici,	jednoglasno	
su	odlučili	da	se	Podravki	i	svim	podravkašima	
za	Dan	Grada	Koprivnice	dodijeli	posebna	
nagrada	“Zlatne	ruke	Koprivnice”.	
Podravka	je	internacionalna	prehrambena	
kompanija	koja	je	od	radionice	voća	i	povrća	
postala	vodeća	prehrambena	kompanija	u	

regiji.	Zahvaljujući	inovativnosti	stvarani	su	novi	kvalitetni	proizvodi,	a	zaposlenici	
Podravke	njezina	su	najveća	snaga.
Izuzetno	je	važna	snažna	društvena	odgovornost	kompanije	i	radnika	u	prošlosti	
koji	su	izravno	utjecali	na	rješavanje	brojnih	problema	u	gradu	odnosno	podizanje	
kvalitete	života.	Od	1947.	do	danas	radom	i	odricanjem	radnika	Podravke	gradila	
se	Podravka	i	Koprivnica.	Ovom	nagradom	želi	se	odati	priznanje	svima	koji	su	u	
tih	60	godina	radili	ili	danas	rade	u	Podravki,	na	njihovom	doprinosu	razvoju	Ko-
privnice.	Inovativnost,	radišnost	i	odricanje	temelji	su	na	kojima	se	ostvarivao	svaki	
njen	razvojni	ciklus.	Podravka	je	uvijek	bila	ispred	vremena,	ispred	nacionalnog	
okruženja	u	kojem	je	bila,	a	sve	to	je	bilo	uvjetovano	prostorom	na	kojem	je	nas-
tala,	izuzetnom	kreativnošću	radnika	i	velikim	stupnjem	poistovjećivanja	radnika	sa	
kompanijom,	gradom	i	Podravinom.

prof. emeritus dr.sc. Milivoj Solar

Milivoj	Solar	jedan	je	od	najugledni-
jih	teoretičara	književnosti	i	kulture	u	
Hrvatskoj,	a	njegova	djela	pokrivaju	široki	
raspon	interesa	od	udžbenika	do	složenih	
teorijskih	radova.	O	njegovu	životu	i	djelu	
održan	je	znanstveni	skup	s	međunarodnim	
sudjelovanjem	u	Zagrebu	pod	nazivom	

–	Znanstveno	djelo	prof.	dr.	sc.	Milivoja	
Solara.	Sudjelovao	je	u	pokretanju	književne	
manifestacije	Galovićeva	jesen	1994.	godine	
i	otkriću	spomen	ploče	Franu	Galoviću	na	
klijeti	u	Širovicama	u	Starigradu	u	kojoj	
je	nastao	ciklus	Z	mojih	bregov.	Glavni	je	
urednik	edicije	Sabrana	djela	Frana	Galovića	
1-6	u	izdanju	Ogranka	Matice	hrvatske	
Koprivnica,	projektu	od	značaja	za	nacio-
nalnu	književnost,	ali	i	važnog	čimbenika	
književnog	i	kulturološkog	identiteta	
Koprivnice	i	Podravine.

Medalju Grada 
Koprivnice dobili su: 
-  Radovan Knežević	-	za	osobite	
zasluge	u	društvenim	i	humanitar-
nim	aktivnostima	u	Gradu	Koprivni-
ci.

-  dr.sc. Ana Smontara	-	za	osobite	
zasluge	u	promicanju	znanosti	i	
prosvjete	u	Gradu	Koprivnici.

-  Božica Šnajdar	-	za	osobite	zasluge	
u	promicanju	zdravlja	i	prevenciji	
bolesti	žena.

-  Milan Vadla	-	za	humanost	i	
izuzetan	doprinos	na	području	do-
brovoljnog	darivanja	krvi.

-  Dragica Kramarić-	za	humanost	i	
izuzetan	doprinos	na	području	do-
brovoljnog	darivanja	krvi	i	zdravstva.

Plaketu Grada Koprivnice 
dobili su:

-  Auto klub Koprivnica	-	u	povodu	
60.	obljetnice	uspješnog	djelovanja,	za	
sveukupni	doprinos	u	području	prometne	
preventive	i	zaštite	sudionika	u	prometu.

-  Dom za starije i nemoćne osobe 
Koprivnica	-	za	sveukupni	doprinos	
poboljšanju	kvalitete	života	građana	
starije	životne	dobi.

-  Ligo grupa d.o.o. Koprivnica	-	za	sveu-
kupni	doprinos	razvoju	poduzetništva	
i	stvaranju	uvjeta	za	otvaranje	novih	
radnih	mjesta.

-  Obiteljski obrt Tepka, obitelj Borisa 
Đorđevića	-	za	sveukupni	doprinos	u	
očuvanju	običaja	i	tradicije	podravskog	
obiteljskog	gospodarstva.

-  Udruga slijepih Koprivničko-
križevačke županije	-	za	sveukupni	
doprinos	u	promicanju	socijalne	skrbi	za	
slijepe	osobe	te	njihovo	integriranje	u	
svakodnevni	život	zajednice

Vijeće srpske nacionalne manjine
Na	izborima	održanim	17.06.2007.	godine,	izabrano	je	9	
članova	Vijeća	srpske	nacionalne	manjine:	Aleksa	Bojanić,	
Radmila	Golubović,	Radomir	Golubović,	Nikola	Kučeković,	
Goranko	Latković,	Boško	Marković,	Nikola	Milošević,	Nenad	
Prijić	i	Nevenka	Štrbac,	
Temeljem	Ustavnog	zakona	o	pravima	nacionalnih	manjina,	
Vijeće	nacionalne	manjine	pravna	je	osoba	koju	nacionalna	
manjina	osniva	radi	ostvarivanja	prava	svojih	pripadnika	na	sud-
jelovanje	u	javnom	životu	i	zastupanje	svojih	interesa	na	razini	
jedinice	lokalne	samouprave	za	koju	je	osnovana.
Vijeće	nacionalne	manjine	ima	savjetodavnu	ulogu	u	odnosu	
na	poduzimanje	aktivnosti	i	donošenje	općih	akata	Gradskog	
vijeća	i	Gradskog	poglavarstva	u	oblastima	koje	se	odnose	na	
unapređivanje,	ostvarivanje	i	zaštitu	prava	nacionalnih	manjina.
Konstituirajuća	sjednica	Vijeća	Srpske	nacionalne	manjine	u	
prisustvu	zamjenika	gradonačelnika	Zdravka	Gašparića,	na	kojoj	
je	za	predsjednika	izabran	Radomir Golubović iz Reke.

Izbor Vijeća srpske nacionalne manjine i 
Predstavnika albanske nacionalne manjine u gradu Koprivnici

Predstavnik 
albanske nacionalne manjine
Isto	tako	na	izborima	održanim	
17.06.2007.	godine,	za	Predstavni-
ka	albanske	nacionalne	manjine	
izabran	je	FILIP MJEDA,	Ul.	Đure	
Basaričeka	8,	Koprivnica.	Poput	
vijeća	nacionalnih	manjina	i	pred-
stavnik	nacionalne	manjine	može	
se	smatrati	manjinskom	instituci-
jom	koja	ima	legitimitet	zastupati	
i	štititi	interese	svih	pripadnika	
pojedine	nacionalne	manjine	na	
razini	jedinice	lokalne	samouprave	
za	koju	je	izabran,	a	u	skladu	sa	
Ustavnim	zakonom	o	pravima	
nacionalnih	manjina.

Na prijedlog Odbora za javna priznanja, Gradsko vijeće donijelo je odluke 
kojima se dodijeljuju javna priznanja sljedećim dobitnicima:
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MEĐUNARODNA SURADNJA

Nadležnosti Upravnog odjela
Upravni odjel za poslove Gradskog vijeća, Gradskog 
poglavarstva i gradonačelnika, ima širok raspon 
nadležnosti u kojem se obavlja niz poslova koji 
nisu tako atraktivni ali su neophodni za zakonito, 
pravovremeno i kontinuirano funkcioniranje 
predstavničkog i izvršnih tijela te Upravnih odjela 
Grada. Te poslove možemo samo ukratko opisati 
prema slijedećim skupinama:

-  sjednice Gradskog vijeća, Gradskog pogla-
varstva, Povjerenstava za nabavu te raznih 
odbora i komisija Gradskog vijeća i Gradskog 
poglavarstva (stručni i administrativni poslovi 
na pripremi sjednica, izrada i kontrola općih i 
pojedinačnih akata, zapisnika, pružanje pravne i 
tehničke pomoći Upravnim odjelima i koordinaci-
ja sa Upravnim odjelima na pripremi materijala, 
priprema akata za objavu i uređivanje “Glasnika 
Grada Koprivnice”,

-  stručni, administrativni i organiza
cijski poslovi za gradonačelnika, zamjenike 

gradonačelnika, članove Gradskog poglavarstva 
i Gradskog vijeća (vođenje i rješavanje upravnih 
i neupravnih predmeta, primanje stranaka, 
organiziranje sastanaka, prijema, službenih pu-
tovanja, kontaktiranje sa državnim institucijama, 
ustanovama, poduzećima, udrugama i sl.)

-  pravni poslovi (izrada općih i pojedinačnih 
akta, svih vrsta ugovora, zastupanje na sudu u 
sudskim sporovima, podnošenje prijedloga za 
ovrhu radi naplate novčanih tražbina, stručni i 
savjetodavni poslovi za Povjerenstva za nabavu 
Grada Koprivnice, pružanje pravne pomoći 
gradskim ustanovama vezano uz javnu nabavu i 
ostala pitanja te gradskim poduzećima, 

-  europske integracije i međunarodna surad-
nja (pripremanje projekata za sufinanciranje 
iz predpristupnih fondova EU, uspostavljanje 
i poticanje prekogranične suradnje sa ostalim 
gradovima radi izrade i provedbe navedenih 
projekata) 

-  web stranica Grada (uređivanje stranice, 
priprema podataka za objavu i ažuriranje poda-

taka, koordinacija rješavanja pitanja postavljenih 
putem web stranice Gradskoj upravi)

-  kadrovski poslovi (donošenje rješenja u 
upravnom postupku o svim pravima iz radnih 
odnosa zaposlenih u Gradskoj upravi, na javnim 
radovima i za civilno služenje vojnog roka)

-  poslovi za mjesne odbore – administrativni 
poslovi za potrebe Vijeća mjesnih odbora, 
rješavanje zahtjeva Mjesnih odbora u suradnji sa 
Upravnim odjelima)

-  protokol i odnosi s javnošću (organizacija 
službenih posjeta te raznih događanja i manifes-
tacija, suradnja sa medijima te ostvarivanje prava 
na pristup informacijama za građane)

-  informatički poslovi (organizacija i upravljanje 
informatičkim sustavom, prikupljanje podataka i 
održavanje Geografsko informacijskog sustava, 
izrada planova grada i raznih karata)

-  pisarnica (primanje i pregled akata, 
raspoređivanje akata te upisivanje u interne 
knjige i evidencije, arhiviranje svih zaprimljenih 
i obrađenih predmeta, knjiga pošte i kontrolnik 

poštarine, u ovoj godini je zaprimljeno novih 
3688 predmeta i 397 ugovora)

-  čišćenje uredskih prostora i dostava pošte

Sve navedene poslove obavlja samo 9 službenika 
(uključujući i pročelnika) od kojih je jedan pripravnik 
i 3 namještenika, koji savjesno, odgovorno i u 
zadanim rokovima, izvršavaju povjerene poslove, bez 
obzira da li je to nakon što je službeno radno vrijeme 
završilo, te su svakodnevno na usluzi građanima 
putem telefona, e-maila, osobnim kontaktom, 
rješavaju zahtjeve i pružaju tražene informacije i 
pomoć a sve u skladu sa svojim nadležnostima.

BESPLATNI BROJ ZA GRAĐANE:

0800 385 048

Koprivnica je napravila veliki iskorak 
u kvaliteti i opsegu međunarodne 
suradnje i EU projekata te danas 
uspješno surađuje s više od 40 gra-
dova, općina, razvojnih agencija i 
institucija. 
U sklopu međunarodne surad-
nje tijekom 2007. održani su brojni 
susreti i kulturne razmjene s gra-
dom prijateljem Kapošvarom, i to 
na području obrazovanja, glazbe i 
turizma. Uspješnu suradnju bilježimo 
i s talijanskom regijom Friuli Venezia 
Giulia, pa je tako ove jeseni Turistička 
zajednica Koprivnice zajedno s 
Udruženjem obrtnika nastupila na 
velikom sajmu gastronomije i tradici-
jskih obrta “Gusti di Frontiera”.

Dani otvorenih vrata pri odboru 
regija “open days 2007”

U sklopu aktivnosti vezanih uz Europske 
integracije Koprivnica je ove godine 
sudjelovala na Danima otvorenih vrata 
pri Odboru regija u Briselu “Open Days 
2007”. 
Tom prilikom su prezentirana dobra 
iskustva Koprivnice u programima Inter-
reg IIIA Slovenia-Hrvatska-Mađarska 
i Interreg IIIA Adriatico, budući da u 
sklopu tog programa Grad provodi 
najveći broj projekata financiranih iz 
pretpristupnih fondova. “Open Days 
2007” je bila prilika za formiranje 
nove partnerske mreže za nadolazeće 
natječaje, što je i realizirano, pa tako 
spremni čekamo nove pozive za pro-
grame Phare, IPA i tri linije programa 
Interreg.

U sklopu sajma “Investor’s cafe” 
prezentirane su mogućnosti ulaganja 
u Koprivnicu u poslovne zone Dravska 
i Radnička. Koprivnica je predstavila 
svoje projekte održivog razvoja “E-
grad”, “Lokalna agenda 21”, “Tjedan 
kretanja”, te planove za uspostavu 
sveučilišnog kampusa i izgradnje 
gimnazije po modelu javno privatnog 
partnerstva i ostvarenim rezultatima 
ponosno stala uz bok velikih gradova u 
Europskoj Uniji.

Koprivnica pristupila Uredu 
hrvatskih regija u Briselu
Jedan od značajnijih događaja u seg-
mentu međunarodne suradnje i Europ-
skih integracija svakako je pristupanje 

Koprivnice Uredu Hrvatskih Regija u 
Briselu. 
Što to konkretno znači? Biti u Brux-
ellesu znači biti na pravom mjestu 
u pravo vrijeme, imati pristup infor-
macijama iz prve ruke i djelovati u 
interesu svoga grada. Koristeći usluge 
članstva u Uredu Hrvatskih Regija 
Koprivnica direktno upoznaje kontakte 
za nove EU projekte i prezentira se kao 
poželjan projektni partner u EU pro-
gramima. Biti u Bruxellesu omogućava 
Koptivnici da bude na samom izvoru 
novosti vezanih uz nove programe i 
natječaje te da posredništvom djelat-
nika Ureda iznosi svoje mišljenje pri 
Odboru regija.

U skladu sa Zakonom o javnoj na-
bavi, putem javnog nadmetanja, Grad 
Koprivnica proveo je zajedničku javnu 
nabavu za telekomunikacijske usluge 
koja obuhvaća javne govorne usluge u 
nepokretnoj telekomunikacijskoj mreži te 
e-grad.
Tako su u jedinstveni telekomunikacijski 
sustav suvremenim tehnologijama pov-
ezane sve gradske ustanove i poduzeća 
(15 pravnih osoba na 44 lokacije) a 
ugovor je sklopljen sa najpovoljnijim 
ponuditeljem HT – Hrvatske telekomu-
nikacije d.d. Zagreb.

Web stranica Grada Koprivnice 
www. koprivnica.hr na 7. 
Nacionalnom internet natječaju 
2006. godine, uvrštena je u 
prestižnu listu Vidi Web Top 100 
- najboljih internet stranica u 

konkurenciji više od 4000 web stranica. Stranica Gra-
da Koprivnice proglašena je jednom od 10 najboljih 
internet stranica u kategoriji Vladine organizacije i 
državne institucije.
Kriteriji po kojima su odabrane najbolje web stranice 
su: kvaliteta tekstualnog, slikovnog i drugog sadržaja, 
frekventnost obnavljanja sadržaja na stranicama, 
iskorištavanje interaktivnih mogućnosti Web-a, brzina 
učitavanja web stranica, intuitivnost korisničkog 
sučelja i navigacijskih elemenata na stranici, vizualna 
atraktivnost stranica, količina i način korištenja novih 
tehnologija, količina i kvaliteta sadržaja i drugih 
opcija i funkcija koje posjetitelju stranica olakšavaju 
snalaženje i korištenje stranica.
Ovo je već treći puta da je web stranica Grada Ko-
privnice ušla u kategoriju najboljih. Na natječaju 2004. 
godine proglašena je pobjednikom odnosno najboljom 
od najboljih, a 2005. i 2006. godine proglašena je 
jednom od 10 najboljih čime potvrđuje konstantnu 
kvalitetu čiji sadržaj pokazuje transparentnost rada 
svih gradskih struktura i dostupnost svih važnijih infor-
macija za građane.
Za sve to zaslužni su koprivnička tvrtka “Skin 29” i 
to webmajstori Hrvoje Blažeković i Jasenka Lovrenčić 
te uredništvo Upravnog odjela za poslove Gradskog 
vijeća, Gradskog poglavarstva i gradonačelnika.

e-grad   cjelovito informacijsko-komunikacijsko poslovno rješenje

Grad Koprivnica prednjači u inova-
tivnosti upravljanja te je uvođenje 
novih tehnologija nastavak razvoja 
grada. Projekt egrada povećava 
efikasnost upravljanja, čini javne 
službe dostupnijima i s većom kvalite-
tom pružene usluge.

Od velike važnosti je i omogućavanje 
dostupnosti interneta velike brzine i 
neograničeno korištenje u svim javnim i obra-
zovnim institucijama kojima je osnivač Grad ( 
škole, vrtići …) te mogućnost neograničenog 
i sasvim besplatnog korištenja inerneta 

građanima na određenim lokacijama ( Cyber room u Domu mladih, 
Knjižnica i čitaonica Fran Galović…) uz najveće dostupne brzine.

Sustav za upravljanje sjednicama gradskog poglavarstva
Grad Koprivnica uz svega nekoliko drugih subjekata u Hrvatskoj među 
kojima je i Vlada RH, koristi eBoard, IT sustav za upravljanje sjednicama 
Gradskog poglavarstva. eBoard ubrzava i olakšava vođenje sjednica 
te omogućuje sudionicima uvid u dosadašnje sjednice, pripremu 
budućih, uvid u kompletnu dokumentaciju s mogućnošću upravljanja 
i pretraživanja dokumenata s bilo kojeg mjesta putem računala ili 
mobilnog uređaja.

Privatna mreža u fiksnoj telefoniji
U privatnu mrežu u fiksnoj telefoniji (VPN) povezano je 15 pravnih 
subjekata (škole, vrtići, ustanove, gradska poduzeća…) na 44 lokacije. 
Veza je izvedena putem IP protokola a time su dobiveni besplatni 
telefonski razgovore između tih 15 subjekata i niža cijenu impulsa za 
sve ostale razgovore.

Alati za grupni rad i razmjenu dokumenata  intranet
Svih 15 pravnih subjekata ima na raspolaganju alate za grupni rad 
i razmjenu dokumenata. Uz usluge koje donose poboljšanje u 
međusobnoj komunikaciji, npr. upotrebu zajedničkih
adresara, međusobnu sinkronizaciju zadataka, svatko može real-
izirati vlastiti intranet te na njega smjestiti različitu dokumentaciju, 
vijesti, kontakte, kalendar ili informacije vezane uz određeni projekt ili 
područje svojeg poslovanja.

Širokopojasni pristup Internetu
Širokopojasni pristup Internetu je postojao i prije ali sada je omogućena 
takva vrsta pristupa Internetu i tamo gdje ga nije bilo zbog nedostatka 
telekomunikacijske infrastrukture. Tako građani koji do sada to nisu 
mogli, primjerice na Vinici, Kunovec Bregu, Reki, Hlebinama, Peter-
ancu…), mogu koristiti ADSL za pristup internetu. U postupku je 
omogućavanje bežičnog pristupa Internetu građanima na javnim 
mjestima putem bežične pristupne točke, tzv. hot spot. U funkciji 
je hot spot na gradskom stadionu koji omogućava novinarima brzo 
izvještavanje s lica mjesta a namjera je i cijelu gradsku jezgru pokriti 
signalom za bežični Internet.“Što li je to Internet?” - pitaju se djeca iz dječjeg vrtića “Tratinčica”

www.koprivnica.hr 
treću godinu za redom 
među najboljima

Pripremila: Dubravka Kardaš, pročelnica Upravnog 
odjela za poslove Gradskog vijeća, Gradskog 

poglavarstva i gradonačelnika
Foto: arhiva, Grad Koprivnica
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Pješačko-
biciklističke staze
Stanovnici Štaglinca, prije sve-
ga djeca, sada se sigurno mogu 
pješice ili biciklom kretati 
svojim naseljem ili putem u sre-
dište grada novom pješačko-
biciklističkom stazom. Za sve 
poznavaoce stanja prometa na 
državnoj cesti u ovom naselju, 
nije potrebno ukazivati koliko 
to znači u sigurnosti kretanja 
ovim naseljem.
Istovremeno s ovom izgrad-
njom završena je i rekonstruk-
cija Bjelovarske ceste. Obje 
investicije provođene su sufi-
nanciranjem Grada i Hrvatskih 
cesta. Pješačko-biciklističke 
staze su i nadalje jedan od 
prioriteta Grada u osiguranju 
sigurnosti prometa, održivog 
kretanja, a obzirom na dinami-
ku i način izgradnje, postaju i 
jedan od prepoznatih identiteta 

našeg grada. U ovom trenutku 
u gradu postoji preko 60 km 
staza. Svi glavni i najprometniji 
prilazi gradu riješeni su staza-
ma, osim uz državnu cestu u 
naselju Kunovec Breg, koja će 
se graditi u sklopu projekta 
Hrvatskih cesta, sa početkom 
krajem ove ili početkom slijede-
će godine.
Završena je izgradnja pješač-
ko-biciklističke staze u Ulici 
I. Sabolića i Ulici S. Kukeca, 
priprema se početak gradnje 
staze u Ulici Draganovec i 
dijelu Krešimirove ulice u nase-
ljima Draganovec i Starigrad, u 
naselju Herešin, te u Crnogor-
skoj ulici. Ove izgradnje trebaju 
početi ovih dana.
Staze se grade i uz rekonstruk-
cije ulica, od kojih je završena 
rekonstrukcija dijela Ledinske, 
trenutno se izvode radovi re-
konstrukcije ulice T. Prosenjaka, 
Vijećničke i N. Tesle.

Komunalna 
infrastruktura
U svim ulicama koje se rekon-
struiraju, kao i kod izgradnje 
staza, vrši se zamjena komu-
nalne infrastrukture. Ovi radovi 
uvijek prethode radovima na 
rekonstrukciji ulice. Upravo u toj 
fazi su trenutno radovi i u Ulici 
M. Gupca i dijelu Školske ulice, 
gdje se upravo izvode radovi na 
zamjeni kanalizacijske i vodo-
vodne mreže, nakon čega će 
slijediti radovi na rekonstrukciji 
ulice, sa izgradnjom pješačko-
biciklističkih staza s obje strane 
kolnika.
Izgradnja komunalne infrastruk-
ture, posebice kanalizacijske 
mreže, ima znatan udio u ulaga-
njima Grada i intenzitetu radova 
na izgradnji. Ova izgradnja nije 
toliko vidljiva, ne pridonosi 
novim vizurama, ali je u pravilu 
od iznimnog značenja za po-

boljšanje kvalitete stanovanja. U 
proteklih godinu dana izgra-
đeni su kilometri kanalizacijske 
mreže u Rudarskoj ulici u naselju 
Draganovec, u Ulicama Lipanj-
ska, M. Bano i T. Hana u naselju 
Starigrad, u tijeku su radovi u 
naselju Bakovčice, u pripremi u 
ulicama F. Galovića i Logorište u 
naselju Reka. U naselju Kuno-
vec Breg završena je izgradnja 
kanalizacije uz državnu cestu, 
čime su, uz paralelno izvedenu 
oborinsku odvodnju, stvore-
ni uvjeti za početak projekta 
revitalizacije ove državne ceste, 
koji provode Hrvatske ceste, a u 
sklopu kojeg će biti izgrađena i 
pješačko-biciklistička staza. 
Nastavlja se i sa komunalnim 
opremanjem poslovnih i stam-
benih zona. Izvode se radovi 
na komunalnom opremanju 
Poslovne zone “Radnička 2“, 
kao druga faza proširenja ove 
zone, sa izgradnjom kompletne 

komunalne i prometne infra-
strukture.
Obzirom na iskazani interes 
građana za kupnjom gradilišta 
u novoopremljenim stambenim 
zonama, nastavljeno je i sa 
tim aktivnostima. Izvršeno je 
komunalno opremanje dijela 
stambene zone Lenišće B–5, u 
tijeku su radovi na komunalnom 
opremanju druge faze stambene 
zone "Cinderišće“. Gradilišta se 
kompletno komunalno opre-
maju vodovodnom, plinskom i 
kanalizacijskom mrežom, EEN 
mrežom, javnom rasvjetom, pro-
metnicama i stazama. Natječaj 
za prodaju gradilišta planira se 
do kraja godine.
U izradi je projektna dokumen-
tacija za komunalno opremanje 
novog stambenog naselja Leni-
šće – istok (uz Pastoralni centar), 
a u postupku javnog natječaja je 
nastavak komunalnog oprema-
nja poslovne zone Dravska.

Rasvjeta

Uz sve nove izgradnje i rekon-
strukcije prometnica i staza 
uvijek se gradi i nova rasvjeta. 
Osim te rasvjete, izgrađena 
je nova javna rasvjeta i u Ulici 
Čarda u suradnji s Elektrom 
Koprivnica, u izgradnji je nova 
rasvjeta u Ulicama A. G. Matoša 
i G. Karlovčana, također u 
suradnji s Elektrom Koprivnica, 
izgrađena je rasvjeta u Ulici 
I. Pevaleka, a u izgradnji je u 
ulicama T. Blažeka i T. Šestaka, 
Dubovec i Severovec. Početak 
izgradnje planira se u Ulicama I. 
Česmičkog, Dubovec i Ciglana, 
a do kraja godine planiraju se 
izgradnje u još nekoliko ulica. 
Tijekom godine realizirana je 
i rasvjeta Gradskog stadiona, 
planirana niz godina. Ovaj 
zahtjevan projekt realiziran je 
u vrlo kratkom roku i uz veliko 
učešće koprivničkih izvoditelja.

Proteklih godina navikli smo na intenzivnu izgradnju u našem gradu, na raskopane ulice, skele i dizalice. Koliko god to 
kroz godinu narušavalo vizure grada, često nas ograničavalo u kretanju i uživanju u njima, kada nestanu, pridonesu nekim 
dijelom kvaliteti življenja u našoj sredini i uljepšaju nam grad. Tako je nastavljeno i u proteklih godinu dana.

Upravni odjel za izgradnju grada i upravljanje imovinom

BROJNA ULAGANJA U 
INFRASTRUKTURU

Rekonstrukcija Ulice Nikole Tesle

Prometnica i javna rasvjeta u dijelu Ulice LedinskePješačko-biciklistička staza i javna rasvjeta u Ulici Stjepana Kukeca

Rekonstrukcija Ulice VijećničkeRekonstrukcija Ulice Tome Prosenjaka
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Izgradnja novih 
objekata

Ulaganja i angažman svake 
su godine, osim komunalne i 
prometne infrastrukture uvelike 
vezani i uz ulaganja u nove ili 
postojeće objekte. 
Tijekom posljednjih godinu dana 
u tom segmentu, uz angažman 
na praćenju izgradnje zgrade Gi-
manzije po modelu JPP, vršena 
je priprema za izgradnju nove 
zgrade Centra za socijalnu skrb, 
za koju je Grad osigurao zemlji-
šte, izradio projektnu doku-
mentaciju i ishodio građevinsku 

dozvolu. Izrađena je projektna 
dokumentacija, a trenutno je 
pred završetkom i izgradnja 
nove mrtvačnice u naselju 
Bakovčice. Projektna dokumen-
tacija i građevinska dozvola 
pribavljena je i za novi Društveni 
dom u naselju Kunovec Breg, no 
izgradnja nije započeta, jer na-
žalost na javnom natječaju nije 
pristigao dovoljan broj ponuda.

Rekonstrukcije

Tijekom godine započeta i je i 
rekonstrukcija zgrade Gradske 
vijećnice. Obzirom na starost 

objekta, koji se uz to nalazi u 
zaštićenoj užoj gradskoj jezgri, 
ovo je također jedan od kom-
pleksnijih zahvata, a trenutno 
je u završnoj fazi. Izvršena je 
rekonstrukcija krovišta i fasade, 
zamijenjene su električne instala-
cije i instalacije grijanja, izvršena 
je adaptacija I. kata i uređenje 
potkrovlja, koje se uređuje za po-
treba ureda gradskih službi. Time 
će se omogućiti preseljenje dijela 
gradskih službi koje su trenutno 
smještene na tri lokacije, čime bi 
se olakšalo građanima komunika-
cija sa službama i rješavanje ovih 
potreba na jednom mjestu. 

Komunalno 
opremanje 
poslovnih zona 

Uz poslove vezane uz sve nave-
dene izgradnje, provođeni su i 
projekti nominirani za sredstva 
predpristupnih fondova EU za 
komunalno opremanje poslov-
nih zona, a trenutno je u tijeku 
provođenje projekta Watercycle, u 
sklopu kojeg su Gradu Koprivnica 
osigurana sredstva za provođenje 
Projekta optimalizacije kanalizacij-
skog sustava. U ovakvom obimu 
izgradnje sve je teže postići opti-
malnu dinamiku i planirane vre-

menske rokove pripreme (projekti, 
ishođenje dozvola, javni natječaji, 
ugovaranje) i same izgradnje, prije 
svega zbog općenito velikog inten-
ziteta izgradnje na našem područ-
ju, velike zaposlenosti građevinske 
operative, a i projektnog kadra. 
U maksimalnom angažmanu da 
se izvrše sve planirane izgradnje, 
tijekom građevinske sezone u pra-
vilu je na području grada istovre-
meno otvoreno 20-tak do 30-tak 
gradskih gradilišta, većih ili manjih 
zahvata. Zahvaljujemo građanima 
na razumijevanju i strpljenju koje 
iskazuju u prilagođavanju uvjetima 
tijekom radova, koje stoga nije uvi-

jek moguće provoditi u optimal-
nim vremenskim periodima. 
Svakom novom izgradnjom na 
neki način podiže se kvaliteta 
življenja, ali istovremeno se podižu 
i kriteriji, standardi i zahtjevi za 
daljnje poboljšanje, kako kod 
građana tako i kod službi koji 
provode ove poslove. S povećanim 
kriterijima i podizanjem ciljeva smo 
pak, vjerujemo na pravom putu 
da nam grad bude još ugodniji za 
život, ljepši i još prepoznatljiviji.

Pripremila:
Jasna Golubić, pročelnica UO za 

izgradnju grada i upravljanje imovinom
Foto: arhiv, Grad Koprivnica

Komunalno opremanje stambene zone Cinderišće 2 Komunalno opremanje dijela stambene zone Lenišće B-5
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Programom poticanja poduzetniš-
tva Grada Koprivnice definirane 
su osnovne smjernice i prioriteti 
razvoja poduzetništva s nagla-
skom na poticanje razvoja malog 
i srednjeg poduzetništva. 
Kao prvi prioritet, Grad je posta-
vio izgradnju poduzetničkih zona 
sa ciljem da se snize pojedinač-
ni troškovi poduzetnika kod 
investiranja u gradnju objekta, 
te skraćuje vrijeme realizacije 
investicije.
Aktivnosti oko proširenja po-
slovnih zona, privlačenja novih 
poduzetnika – u poslovnu zonu 
Dravska više parcela manjih 
površina do 10000 m2 i prven-
stveno obrtničko proizvodni 
sadržaji i uslužno servisni sadržaji 
dok za poslovnu zonu Radnička 
prednost ima trgovačko poslovna 
djelatnost za koju su potreb-
ne građevinske parcele velikih 
površina nastavit će se i tijekom 
slijedeće godine a Grad će po 
stvaranju kvalitetnih uvjeta za 
buduće poduzetnike u što kraćem 
razdoblju raspisati natječaj za 
prodaju parcela i omogućiti zain-
teresiranim investitorima da ulažu 
u navedene zone. 

Razvoj 
poduzetničkog 
inkubatora -  
koprivnički 
poduzetnik

Poduzetnički inkubator dio je po-
duzetničke potporne infrastruk-
ture a funkcionira kao poseban 
oblik potpore kojim se olakšava 
poslovanje poduzetnicima, kao 
što su aktivnost poduzetničkog 
servisa pružanjem stručne po-
moći, osiguravanjem poslovnog 
prostora, stvaranjem poslovnog 
okruženja za rast i razvoj u po-
četnim fazama razvoja poduzeća 
ili obrta.
Jedna od osnovnih djelatnosti 
je aktivna suradnja na izradi 
projektnih prijedloga i participa-
ciji u realizaciji projekata u okviru 
pretpristupne strategije EU, te 
edukaciji uposlenika i zainteresi-
ranih građana i poduzetnika.
Osim navedenih aktivnosti 
Koprivnički poduzetnik je i 
suosnivač Agencije za razvoj 
sjever- DAN. Suosnivači su osim 
Koprivničkog poduzetnika, 
Grad Varaždin gdje je i sjedište 
Agencije, Grad Bjelovar, Grad 

POTPORA I USLUGA 
PODUZETNICIMA

Upravni odjel za financije i poticanje poduzetništva Poduzetništvo u Gradu obuhvaća 

•	 Izgradnju	poduzetničkih	zona

•	 Razvoj	poduzetničkog	inkubatora	

•	 Poduzetnički	i	obrtnički	savjet

•	 Subvencioniranje	poljoprivrede

•	 Izgradnju	poduzetničkih	zona

Virovitica i Međimurska županija. 
Značaj osnivanja ove Agencije 
je da su se prvi puta interesno 
povezali gradovi ne samo unutar 
jedne Županije već i šire čineći 
jedan značajni subjekt za sudje-
lovanje u aktivnostima kako što 
više novčanih sredstava ostvariti 
iz pretpristupnih fondova Europ-
ske unije za razvoj poduzetništva 
a time i zapošljavanja na tom 
području.

Poduzetnički i 
obrtnički savjet

Poduzetnički i obrtnički savjet 
osnovani su radi promicanja novih 
ideja za razvoj lokalnog podu-
zetništva. Obzirom da su članovi 
savjeta eminentni stručnjaci njiho-
vim zajedničkim nastojanjima 
da razmjenom iskustava, ideja, 
uočavanja ali i rješavanja proble-
ma pridonosi se otvaranju novih 
radnih mjesta i povećanju kvalite-
te života u Gradu KoprivnicI. 

Subvencioniranje 
poljoprivrede

Grad Koprivnica potiče i razvoj 
poljoprivrede.
Subvencije mogu ostvariti obitelj-
ska poljoprivredna gospodarstva s 
prebivalištem na području Grada 
najmanje tri godine i obrtnici re-
gistrirani za obavljanje poljopri-
vredne djelatnosti sa sjedištem 
tvrtke na području Grada, a 
zemljištem na području Koprivnič-
ko – križevačke županije. 

Subvencije se ostvaruju za:
• Proizvodnju povrća, cvijeća i 

sjemenja u zatvorenim prostori-
ma (plastenici i staklenici)

• Proizvodnju krastavaca i fefero-
na

• Proizvodnju jabuka i šljiva 
bistrica

• Podizanje višegodišnjih nasada 

jabuke, kruške, breskve, treš-
nje, višnje, šljive, lijeske, oraha, 
ribiza, borovnice, maline, 
kupine i vinograda

• Proizvodnju meda i držanje 
pčela

• Analize tla i kalcifikaciju
• Okrupnjavanje posjeda
• Kupnju plastenika
• Kupnju sistema za navodnjava-

nje
• Osiguranje od mogućih šteta 

proizvodnje u povrtlarstvu i 
voćarstvu

• Kupnju sistema za zaštitu od 
tuče (protugradne mreže)

• Ekološku proizvodnju poljopri-
vrednih proizvoda

• Proizvodnju začinskog i ljekovi-
tog bilja 

• Kupnju rashladnih uređaja za 
hladnjače (voće i povrće)

Proračunom Grada Koprivnice 
za 2007. godinu osigurano je 
400.000,00 kuna za isplatu 
novčanih subvencija za gore 
navedene namjene.
Iako ne postoji zakonska obveza 
da Grad isplaćuje takvu vrstu 
novčanih subvencija, procijenjeno 
je da bi se uvođenjem subven-
cija za određene poljoprivredne 
kulture stimuliralo obiteljska 
gospodarstva i obrtnike koji su 
registrirani za obavljanje poljopri-
vredne djelatnosti da se usmjere 
na selektivnu poljoprivrednu 
proizvodnju, a naročito ukoliko se 
radi o proizvodnji gdje je poznat 
krajnji kupac proizvoda.
Također se pretpostavlja da će 
se uvođenjem ovih subvencija 
stimulirati i one osobe koje po-
sjeduju neiskorišteno i zapušteno 
poljoprivredno zemljište da se 
počnu baviti poljoprivrednom 
proizvodnjom.
• Proizvodnja povrća, cvijeća i 

sjemenja u zatvorenim pro-
storima (plastenici i staklenici) 
subvencionira se sa 5 kn/m2 
proizvodnog prostora,

• Proizvodnja krastavaca subven-
cionira se sa 0,20 - 0,30 kn/kg, 
a feferona 0,50 – 0,70 kn/kg,

• Proizvodnju jabuka za industrij-
sku preradu subvencionira se sa 
0,20 kn/kg, a šljiva bistrica sa 
1,00 kn/kg.

• Podizanje višegodišnjih nasada
 - jabuke, kruške, breskve, treš-

nje, višnje, šljive, lijeske i orasi 
na površini većoj od 0,25 ha 
subvencionira se kupnja sad-
nica sa 8,00 kn po sadnici,

-  ribiza, borovnice, maline, 
kupine na površini većoj od 
0,25 ha subvencionira se 
kupnja sadnica sa 5,00 kuna 
po sadnici

- lozni cijepovi na površini 
većoj od 0,25 ha subvenci-
oniraju se sa 4,00 kune po 
loznom cijepu.

• Proizvodnja meda i držanje 
pčela - subvencionira se po pče-
linjoj zajednici sa 30,00 kuna, a 
svaka nova pčelinja zajednica sa 
40,00 kuna,

• Analize tla subvencioniraju se sa 
250,00 kuna po uzorku, a kalci-
fikacija u cjelokupnom iznosu,

• Okrupnjavanje posjeda subven-
cionira se sa 2.500,00 kuna po 
hektaru,

• Kupnju plastenika minimalne 
površine 150 m² subvencionira 

se sa 30% vrijednosti plasteni-
ka,

• Kupnju sistema za navodnjava-
nje - subvencionira se sa 30% 
vrijednosti sistema,

• Osiguranje od mogućih šteta 
proizvodnje u povrtlarstvu i 
voćarstvu - subvencioniraju se 
troškovi premije osiguranja po 
pojedinoj polici osiguranja u 
visini od 25% troška zaračunate 
ukupne premije osiguranja 

• Kupnja sistema za zaštitu od 
tuče (protugradne mreže) – 
subvencionira se sa 20% od 
vrijednosti sistema.

• Ekološka proizvodnja poljopri-
vrednih proizvoda subvenci-
onira se sa 1.000,00 kuna po 
hektaru proizvodnje površine

• Od začinskog bilja subvencio-
nira se proizvodnja korijandera 
sa 3,00 kune po kilogramu 
proizvedenog zrna, a od ljeko-
vitog bilja subvencionira se proi-
zvodnja kamilice sa 5,00 kuna 
po kilogramu cvijeta kamilice 1. 
klase.

• Kupnja rashladnih uređaja za 
hladnjače subvencionira se sa 
30% od vrijednosti uređaja.

Pripremila: Jasmina Stričević, 
pročelnica UO za financije i 

poticanje poduzetništva
Foto: arhiva, Grad Koprivnica

Staklenik uspješnog poljoprivrednika Marka Lovrića

Voćnjak uzgajivača Alojza Gašparića

Komunalna naknada 
Pravnim i fizičkim osobama koje imaju 
građevine i obavljaju djelatnost u poslov-
nim zonama koje oprema Grad umanjit 
će se komunalna naknada obračunata u 
skladu s ovom odlukom za 50%.
Pravne osobe sa sjedištem ili fizičke 
osobe s prebivalištem u Koprivnici, koji 
počinju s obavljanjem poduzetničke 
djelatnosti djelomično se oslobađaju 
plaćanja komunalne naknade i to:
• 100% umanjenja komunalne naknade 

u prvoj godini obavljanja djelatnosti,
• 75% umanjenja komunalne naknade 

u drugoj godini obavljanja djelatnosti,
• 50% umanjenja komunalne naknade 

u trećoj godini obavljanja djelatnosti, 
• 25% umanjenja komunalne naknade 

u četvrtoj godini obavljanja djelatno-
sti,

Komunalni doprinos 
Poduzetnici koji grade poduzetničke 

građevine u poslovnoj zoni koju oprema 
Grad i poduzetnici koji grade izvan po-
slovne zone zbog vrste djelatnosti koja 
se ne može obavljati u poslovnoj zoni 
u potpunosti su oslobođeni plaćanja 
komunalnog doprinosa i obveze plaćanja 
naknada za priključak na komunalnu 
infrastrukturu (vodu, plin i kanalizaciju). 

Poreza na tvrtku
djelomično se oslobađaju poduzetnici 
koji počinju s obavljanjem djelatnosti i 
to: - u 1. godini rada 100% 
 - u 2. godini rada 100%
 - u 3. godini rada 100%
 - u 4. godini rada 75%
 - u 5. godini rada 50%

Pogodnosti za osobe  
s invaliditetom
“Osobe s invaliditetom koje počinju s 
obavljanjem poduzetničke djelatnosti 
radi samozapošljavanja, oslobađaju se 

plaćanja komunalne naknade, kako 
slijedi:
a) 100% umanjenja komunalne naknade 

u prve tri godine obavljanja djelatno-
sti,

b) 50% umanjenja komunalne naknade 
od četvrte godine obavljanja djelat-
nosti i sve dok obavljaju navedenu 
djelatnost.”.

“Osobe s invaliditetom koje investiraju 
u izgradnju građevine namijenjene za 
poduzetničku djelatnost radi samo-
zapošljavanja, oslobađaju se plaćanja 
komunalnog doprinosa u iznosu od 75% 
utvrđene obveze za navedenu građevi-
nu.”.
“Osobe s invaliditetom koje započinju 
ili su započele s obavljanjem poduzet-
ničke djelatnosti radi samozapošljava-
nja, oslobađaju se poreza na tvrtku u 
potpunosti.”.
Poduzetnicima koji kupuju parcele u 
poslovnoj zoni "Dravska" omogućena 

Poticajne mjere za poduzetnike u gradu Koprivnici 
je otplata iznosa za ugovorenu parcelu 
u obrocima do 4 godine, uz poček do 
2 godine.
 
Putem poduzetničkog servisa 
poduzetnicima se nastoji maksimalno 
skratiti potrebno vrijeme za početak 
poslovanja.

U izgrađenom poduzetničkom in-
frastrukturom stvorena je pozitivna 
poduzetnička klima koju je potrebno 
održati i dalje razvijati kroz isticanje po-
zitivnih primjera uspješnih poduzetnika, 
kako bi Koprivnica i dalje ostala mjesto 
najpovoljnijih uvjeta i najbrže realizacije 
poduzetničkog pothvata.

Poduzetnička zona Dravska
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MALO I SREDNJE PODUZETNIŠTVO 
POKRETAČ RAZVOJA GRADA
Novi poduzetnici u poslovnoj zoni “Dravska”
Poslovna zona Dravska i dalje raste. Otvaraju se nova radna mjesta, a malo i srednje poduzetništvo je pokretač razvoja grada. 
Razgovarali smo s nekoliko poduzetnika koji su u ovoj godini uspostavili svoje poslovne objekte u poslovnoj zoni Dravska.

Šubić Proterm d.o.o.

Marvin d.o.o.

Vrisje d.o.o.

Santos

Opišite nam svoju tvrtku:
Tvrtka Marvin d.o.o. se bavi proizvodnjom metalnih proizvoda, inoxa te 
sve što spada u proizvodnju proizvoda vezanih za metale. Trenutno ra-
dimo u maloj radionici te nam je drago što ćemo dolaskom u poslovnu 
zonu Dravska proširiti poslovanje i ostvariti bolje uvjete rada. Trenutno 
imamo 4 zaposlene osobe, a ovim preseljenjem ćemo zaposliti još 2 
osobe. Firma posluje 4 godine te smo u poslovnoj zoni Dravska kupili 
zemljište zajedno s obrtom Santos. Kao i gospođa Pejak, zadovoljni 
smo opremljenošću parcela što nam uvelike olakšava početak rada, 
a sam objekat je u završnoj fazi gradnje. Grad nam je cijelo vrijeme 
izlazio u susret te ima odnos prema poduzetnicima za svaku pohvalu. 
Inače, u sklopu ovog objekt će biti i cafe bar s 18 parkiralištnih mjesta.  

Opišite nam svoju tvrtku:
Firma Vrisje je osnovana 1994. godine kao obrt te je u to vrijeme 
isključiva djelatnost bila prodaja podnih obloga, tepiha, tepisona, lino-
leauma, laminata. 2000. godine smo reorganizacijom postali trgovačko 
društvo te kao takvo poslujemo i danas. Prelaskom na d.o.o. svoju 
djelatnost smo proširili i na veleprodaju te smo sada prisutni u nekoliko 
županija u Republici Hrvatskoj gdje distribuiramo našu robu. Posebno 
smo ponosni što smo od dvije najbolje svjetske firme dobili eksluzivnu 
distribuciju za područje cijele Hrvatske te što su one prepoznale naš 
kvalitetan rad. Trenutnu zapošljavamo 6 osoba, a u Koprivnici planira-
mo zaposliti 3 osobe odmah te dodatne 2 u skoroj budućnosti.

Kako bi opisali uslugu Grada Koprivnice 
vezano uz poslovnu zonu Dravska:
Usluga Grada Koprivnice je ono što bih ja posebno istaknuo kao najpo-
zitivniju stvar u procesu širenja našeg poslovanja u Gradu. Počevši od 
inicijalnog kontakta s Gradom kada smo ovdje došli kao potpuni stranci 
te tražili ima li kakvo zemljište. Naišli smo na fantastičnu suradnju s 
gradskim čelnicima. Posebno bih pohvalio gđu. Jasminu Stričević koja se 
pobrinula da ovdje dobijemo sve što nam treba te smo bili izuzetno izne-
nađeni i brzim rokovima i samim načinom pristupanja poduzetnicima u 
Gradu Koprivnici. Od inicijalnog kontakta pa sve do sada kad smo pred 
otvaranjem, suradnja sa Gradom je za najveću pohvalu.

Opišite nam svoju tvrtku:
Sjedište firme Auto kuća Jesenović je Domašinec. Tu je bio početak 
našeg rada s prodajom vozila marke Škoda. Zatim smo u Čakovcu 
otvorili poslovni centar s potpornim prodajnim salonom Škoda vozila 
te servisom za sva vozila marke Škoda. Ove godine smo u Koprivnici 
otvorili novi Škoda centar, koji osim prodaje vozila pruža i sve usluge 
potrebne vlasnicima vozila marke Škoda, a uskoro ćemo otvoriti i cen-
tar za vozila marke VW. Također prodajemo i rabljene automobile svih 
marki i nudimo modele financiranja za ljude različitih financijskih mo-
gućnosti. Trenutno zapošljavamo malo više od 100 osoba. U Koprivnici 
je trenutno zaposleno 8 osoba, a u skoro vrijeme se nadamo zaposliti 
još 10 – 15 osoba.

Kako bi ocjenili uslugu Grada Koprivnice?
Prije svega, bitno je što su parcele potpuno infrastrukturalno opremlje-
ne te je tu Grad u startu pokazao da brine za poduzetnike. Od našeg 
prvog kontakta Grad nam je stajao na raspolaganju te je pokazao da 
cijeni poduzetnike i da u potpunosti razumije što oni znače za razvoj 
grada i regije. Posebno mi se sviđa što Grad Koprivnica puno ulaže u 
obrazovanje svih dobnih skupina. Ja sam se školovao cijeli život te se 
još uvijek školujem. Trenutno sam apsolvent na Strojarskom fakultetu u 
Zagrebu i svima bih toplo preporučio da se stalno školuju jer se poslov-
no okruženje uvijek mijenja.

Opišite nam svoju tvrtku:
Obrt Santos se bavi uslugama čišćenja i održavanja zelenih površina. 
Poslujemo 10 godina i do sada smo se bavili uglavnom uslugama či-
šćenja, a sada se bavimo i uređenjem i održavanjem zelenih površina 
i pranjem tepiha. Dolaskom u poslovnu zonu Dravska namjeravamo 
proširiti poslovanje otvaranjem auto praone te većom praonicom 
tepiha. Svakako bih se zahvalila svojem suprugu koji mi je pomogao 
tijekom ovih godina u vođenju obrta. Trenutno imamo 8 zaposlenih 
osoba, a kada otvorimo novi objekt u zoni namjeravamo zaposliti još 
2 osobe na početku te kasnije više osoba. 

Kako ste zadovoljni uslugama Grada Koprivnice:
Jako smo zadovoljni odnosom Grada prema poduzetnicima. U 
samoj zoni, parcele su kompletno opremljene te su kao takve 
izuzetno povoljne. Grad nam je puno pomogao oko potrebne 
dokumentacije.

Ana Šubić

Vinko Marić

Hrvoje Bijuk

Augustin Jesenović

Janja Pejak

Opišite nam svoju tvrtku:
Firma je oformljena 1992. godine. Bavimo se završnim radovima u gra-
đevinarstvu što uključuje instalacije plina, vode, grijanja te kompletne 
ventilacije. Trenutno zapošljavamo 15 ljudi što je povećanje od 66% u 
odnosu na prošlu godinu. Radi rasta poslovanja odlučili smo se preseliti 
u poslovnu zonu Dravska te očekujemo da ćemo u idućih godinu dana 
zaposliti još nekoliko osoba. 

Zašto ste se odlučili za poslovnu zonu Dravska:
Prije svega, trebali smo se preseliti radi širenja poslovanja, a za poslov-
nu zonu Dravska smo se odlučili iz više razloga. Najvažniji je bio što je 
cijena zemljišta izuzetno povoljna, a samo zemljište je opremljeno kom-
pletnom infrastrukturom tako da nismo imali brigu oko bilo kakvih do-
datnih ulaganja u zemljište. Moram pohvaliti Grad Koprivnicu koji nam 
je cijelo vrijeme bio na raspolaganju te je sve naše zahtjeve promptno 
riješio. Mi smo trebali samo napraviti projekt i početi graditi. 

Auto kuća Jesenović

Priredio Neven Šalamon
Foto: Neven Šalamon
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Pekara „Beny“, vlasni-
ka Kajtazi Noka, već 
gotovo dvije godine 
opskrbljuje građane 
Grada Koprivnice 
toplim kruhom i 
vrsnim slasticama. 
Osim dobrih pekarskih 
sposobnosti, gospodin 
Nok je iskazao i svoju 
humanost i socijalnu 
osjetljivost. Naime, od 
početka rada u Kopriv-
nici, pekara „Beny“ 
donira kruh za četrde-
setak građana, korisni-
ka Socijalnog progra-
ma Grada Koprivnice. 
Velikodušni donator 
je ponudio pomoć za 
deset obitelj, od kojih 
sedam svakodnevno 
koristi ovu donaciju. 
Među korisnicima 
donacije pet je obitelji 
s više djece i dvije 
obitelji osobâ teško 
narušenog zdravlja, 
kojima je opskrba kru-
hom veoma vrijedna 
pomoć u podmirenju 
svakodnevnih životnih 
potreba.  

U skladu sa Programom poticanja po-
duzetništva u Gradu, u cilju stvaranja 
povoljnih uvjeta za poduzetnike, po-
sebice mladih, nastavljaju se aktivnosti 
poduzetničkog inkubatora i podu-
zetničkog servisa pružanjem stručne 
pomoći, osiguravanjem poslovnog 
prostora, stvaranjem pozitivnog 
okruženja za rast i razvoj u početnim 
fazama razvoja poduzeća ili obrta.

Aktivnosti:

Poduzetnički inkubator - U 2007. 
godini poduzetnički inkubator je u 
potpunosti popunjen tehnološkim 
firmama, a svakako treba istaknuti 
tvrtku ArhivPro te njenog vlasnika 
Kristijana Crnkovića jer je tvrtka po-
čela sa izvozom svojih usluga. Usluge 
tvrtke ArhivPro uključuju skeniranje 
dokumentacije i knjiga te njihova 
obrada i pružanje softverskih rješenja 
za daljnje korištenje digitalizirane 
građe. Tvrtka je u regiji prepoznata 
kao lider u razvoju softverskih rješenja 
te se stalnim rastom ističe kao jedna 
od najdinamičnijih malih kompanija u 
Gradu Koprivnici. 

Početak provedbe Adria Food 
projekta – U 2007. godini započela je 
provedba projekta Adria Food financi-
ranog od strane Europske Unije. Projekt 
se bavi razvojom poljoprivrednog 
okruženja koje je karakteristično za ovu 
regiju. Europska Unija financira projekt 
sa 28 000 EUR-a, a trajanje projekta 
je 18 mjeseci. Vodeći partner projekta 
je regija Forli-Cesena, a u projektu 
još sudjeluju Koprivnički poduzetnik 
(Koprivnica), AZZRI (Pazin), Centuria RIT 
(Cesena), CENTRALE Sperimentazioni e 
Servizi Agroambientali (Forli), Lokalna 
Inicijativa Razvoja (Banja Luka), Grad 
Lazarevac, Eucon (Lazarevac), Općina 
Kotor, EKO Centar “Delfin” (Kotor), 
ABMC (Tirana) i Zoo – Technical Rese-
arch Institute (Tirana).
Europski dan poduzetnika (EDE 
2007) 3.10.2007. u Koprivnici je održan 
4. Europski dan poduzetnika. Europski 
dan poduzetnika je manifestacija koja 
se svake godine održava u različitim 
gradovima širom Europe. Dosad je 
organiziran u 36 gradova EU-a, Sofiji i 
Skopju. U sklopu programa, u dvorani 
“Domoljuba” je održan okrugli stol na 
temu “Razvoj kompetencija povezi-
vanjem poduzetnika i obrazovnog 

sustava”. Na okruglom stolu su osim 
gradonačelnika Grada Koprivnice, 
prof. Zvonimira Mršića, sudjelovali i 
Alessandro Costa (C&S Italija), Mladen 
Orešić (Studij Dizajna pri Arhitekton-
skom fakultetu u Zagrebu), Branko Silta 
i Vedran Majstorović (Dekod d.o.o.), 
Kristijan Crnković (ArhivPro d.o.o.), 
Ivo Ivančić (Veleučilište Vern), Anđela 
Buljan Šiber i Ivana Barbara Turkalj 
(McCann Erickson Hrvatska) i gospodin 
Vladimir Gruden (Gruden d.o.o.). U 
Koprivnici se trenutno planiraju velike 
investicije na području obrazovanja te 
bi adekvatno povezivanje dvaju glavnih 
pokretača razvoja pružilo odlične teme-
lje za daljni razvoj Grada i regije. Nakon 
okruglog stola u gradskom muzeju je 
slijedilo otvaranje izložbe “Zbirka Ceha-
lija - Akvizicije dr. Leandera Brozovića  
1945. – 1953”. Gospodin Alessandro 
Costa je otvorio izložbu naglasivši da 
on dolazi iz zemlje koja je u svijetu 
večinom poznata po umjetnosti te da 
mu je čast i zadovoljstvo vidjeti na koji 
način i sa kojim alatima su se obavljale 
obrtničke djelatnosti u Koprivnici koja 
je u to vrijeme bila vodeći gospodarski 
centar regije.  

Pripremio: Neven Šalamon

Koprivnički poduzetnici 
socijalno osjetljivi

Pekara “Beny”
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U Upravnom odjelu za komunalno gospodarstvo, 
prostorno uređenje i zaštitu okoliša obavljaju se 
poslovi iz područja komunalnog gospodarstva, brine 
se o održavanju nerazvrstanih cesta, zelenih i javnih 
površina, javne čistoće, javne rasvjete, brine se o 
uređenju Grada. Obavljaju se poslovi iz područja 
prostornog uređenja, gospodarenja prostorom, 
unapređenja stanja u prostoru, zaštite okoliša i 
nepokretnih spomenika kulture.
Cilj je sustavno širiti i uređivati zelene površine u 
svim dijelovima grada. Održavanje javnih površina u 
gradu Koprivnici vršilo se do kraja 2006. godine na 
ukupnoj površini više od 28 hektara ili 289.203 m2 
površine, a tijekom 2007. godine održava se ukupno 
32,64 ha. Hortikulturno su uređene nove i rekon-
struirane ulice: Bjelovarska cesta, Herešinska cesta, 

dio Ulice Miroslava Krleže, uređen je okoliš bazena, 
okoliš nove gimnazije Fran Galović, te su izgrađena 
tri nova dječja igrališta. Postojeća dječja igrališta se 
popunjavaju novim ekološkim napravama, a od no-
vouređenih izdvaja se dječje igralište pored Gradskih 
bazena „Cerine“. Izgradnja igrališta se financira iz 
Proračuna grada te uz pomoć sponzora. 
Briga o uređenju grada iskazana je i uređenjem 
pješačkog pothodnika koji spaja Kolodvorsku ulicu i 
Varaždinksu cestu. Akademski slikari Željko Mucko 
i Romano Baričević oslikali su betonske prilaze pot-
hodnika. Pristupni putovi uz pothodnik prilagođeni 
su za slijepe i slabovidne osobe postavom taktilnih 
ploča koje dodatno pomažu u sigurnom prijelazu 
prometnica. Taktilna signalizacija za slijepe i slabo-
vidne postavljena je od željezničkog kolodvora do 

Ulice Josipa Vargovića, a Članovi Udruge za slijepe i 
slabovidne su šetnjom od željezničkog kolodvora do 
prostorija svoje Udruge promovirali taktilnu signali-
zaciju u Europskom tjednu kretanja. 

Modernizacija  
nerazvrstanih cesta

Moderniziraju se nerazvrstane ceste na području 
grada. Asfaltirane su Ulica Slavka Löwyja, Prvomajska 
ulica u Reki, rekonstruirane su Radnička ceste do pruge 
i Vinički put na Vinici, proširena je pješačko-biciklistička 
staza u Starigradu, asfaltirana je pješačko-biciklistička 
staza na dijelu Ulice Ante Neimarevića, prošireno je 
parkiralište uz Gradske bazene „Cerine“. Ulica Nikole 

Sertića je obnovljena novim asfaltnim slojem kao i 
odvojak Ulice Braće Radić uz potok Koprivnica.
Dugogodišnje odlagalište građevinskog otpada u Ulici 
Bajer je sanirano, a teren će se isplanirati i ozeleniti. 
Tijekom mjeseca kolovoza 2007. godine očišćen je ne-
uređeni dio Spomen područja “Danica“ od otpadnog 
meterijala te je teren isplaniran. 
U narednom razdoblju planira se daljnje modernizi-
ranje neasfaltiranih ulica na području grada, ali isto 
tako i širenje uređenih zelenih površina kao načina 
otklanjanja negativnih posljedica intenzivnog cestov-
nog prometa.

Pripremila: Maja Ištvan Krapinec, pročelnica UO za 
komunalno gospodarstvo, prostorno uređenje i zaštitu okoliša

Foto: arhiva, Grad Koprivnica

Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša

Dječje igrališteRotor na Bjelovarskoj cesti Uređeni pothodnik   Taktilna signalizacijaSanacija Bajera Sanacija Spomen područja Danica

I ove godine Grad Koprivnica je kroz konti-
nuiranu brigu za objekte kulturne baštine 
izvodio radove na više objekata što je 
vidljivo diljem našeg lijepog grada.
Kako je briga o kulturnim dobrima naša 
zajednička briga i kako se odvija ozbiljno 
i u kontinuitetu,  tako je i ove godine dio 
potrebne financijske potpore odobrilo i 
Ministarstvo kulture kroz programe zaštite i 
očuvanje kulturnih dobara.
U 2007. godini od strane Ministarstva kultu-
re odobrena su sredstva za sanaciju objekta 
Oružane u Ulici Oružanskoj, pravoslavne 
crkve Sv. Trojice na Trgu mladosti, kapele 
„Sv. Duha“ na Gradskom groblju, kapele 
Sv. Andrije u Jagnjedovcu te za poslovno-
stambeni objekt na Trgu bana Jelačića 1. 
Velik je uspjeh što je kroz program zaštite 
i očuvanja kulturne baštine ove godine 
započet rad na obnovi dva nova objekta, 
a to su crkva Sv. Andrije u Jagnjedovcu i 
poslovno-stambeni objekt na Trgu bana J. 
Jelačića 1 u Koprivnici.
Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, 
prostorno uređenje i zaštitu okoliša već je 
za iduću godinu prijavio daljnje programe 
zaštite i očuvanja kulturne baštine Ministar-
stvu kulture.

Objekt „Oružane“ u 
Koprivnici

Naša Stara dama - „Oružana“ počinje 
dobivati novo lice. Ove je godine započe-
ta II faza obnove „Oružane“ te su nakon 
prošlogodišnjih radova na sanaciji od 
vlage, izvršeni radovi na sanaciji krovišta 
sa zamjenom pokrova i limarije. 
Da zgrada „Oružane“ i cijeli prostor saj-
mišta ima ogroman potencijal za kulturna 
događanja pokazuje i velik uspjeh Rene-
sansnog festivala koji ne bi bio niti pribli-
žan da ne postoji ovaj jedinstveni urbani 

prostor. Dakle, događanja bez prostora 
nema, a isto tako vrijedi i obrnuto.
To nas još više nadahnjuje da više pažnje 
posvetimo očuvanju naše kulturne bašti-
ne čime stvaramo mogućnosti za razne 
događaje. 
Raduje činjenica da sve veći broj građana, 
a posebice naši najmlađi, osvještavaju da 
prostor ostataka bedema postoji kao dio 
centra grada i da ga se prepoznaje kao 
jedan od najvrijednijh urbanih prostora 
našeg grada.

Pravoslavna crkva Sv. 
Trojice u Koprivnici

Kako se od 2003. godine kontinuirano u 
fazama provode radovi  na sanaciji pravo-
slavne crkve Sv. Trojice u Koprivnici, tako 
su i ove godine od strane Ministarstva kul-
ture odobrena sredstva za daljnju sanaciju 
pravoslavne crkve. Ove godine sanirana 
je tesarska konstrukcija i bakreni pokrov 
tornja. Uz sanaciju od vlage i sanaciju kro-
višta može se reći da je glavnina radova na 
konstruktivnoj sanaciji objekta završena. U 
predstojećem razdoblju planira se obnoviti 
ograda te pročelje sa elementima stolarije. 

Kapela Sv. Duh na 
gradskom groblju u 
Koprivnici

Kapela Sv. Duh, kao i pravoslavna crkva, 
objekti su u koje se od 2003. godine u 
kontinuitetu ulaže u sanaciju i rekon-
strukciju radi zaštite i očuvanja njihove 
vrijednosti. 
Kapela ima ambijentalnu i spomeničku 
vrijednost  te je stavljena pod  preven-
tivnu zaštitu, no ima širi značaj za sve 

stanovnike Grada Koprivnice, a ujedno se 
u njoj odvijaju i nedjeljne mise za potrebe 
stanovnika ovog dijela grada.
Izvedenim radovima na sanaciji vlage 
2004,  pokrivanja krovišta i zamijene 
dotrajale vanjske stolarije 2005, objekt je 
spašen od rapidnog propadanja. Također 
daljnji radovi na prezentaciji objekta 
saniranjem fasade i obnovom unutarnje 
stolarije u 2006. godini usmjereni su 
k cilju cjelovite obnove ovog vrijednog 
objekta. Ove godine izvedeni su sobosli-
karski radovi u unutrašnjosti crkve te je 
obnovljena konstrukcija zvona. 
Time su dosadašnjim radovima izvršeni svi 
potrebni koraci za građevinsku i konstruk-
tivnu sanaciju objekta, no potrebno je 
izvršiti konzervatorsko-restauratorske ra-
dove na pokretnim elementima kulturnog 
dobra - oltarima kapele Sv. Duha kako bi 
se objekt mogao prezentirati u cijelosti.

Kapela Sv. Andrije u 
Jagnjedovcu

Kapela Sv. Andrije u Jagnjedovcu ove godi-
ne je prvi puta kroz program Ministarstva 
kulture ušla u program zaštite i očuvanja. 
Jednobrodna građevina pravokutnog 
tlocrta manjih dimenzija s užim poligo-
nalno  zaključnim svetištem i zvonikom u 
središnjoj osi glavnog pročelja smještena 
je unutar naselja, na travnatoj ograđenoj 
uzvisini zasađenoj zelenilom. Sagrađena 
je 1885. godine u oblicima neogotike na 
mjestu starije kapele koja se spominje već 
1700. godine te je Rješenjem Ministarstva 
kulture utvrđena kao kulturno dobro 
2006. godine. Ona je primjer historicistič-
ke arhitekture manjih dimenzija nastale 
krajem devetnaestog stoljeća i pripada 
značajnim sakralnim objektima okolice 

Koprivnice. Ove su godine izvedeni su 
radovi na sanaciji od vlage i drenaže. U 
planu je izvedba sanacije unutarnjih zidova 
od vlage te sanacija krovišta. 

Poslovno-stambeni 
objekt na Trgu bana J. 
Jelačića 1 u Koprivnici

Zgrada na Trgu Bana Josipa Jelačića 1 je 
kasnobarokni stambeno-trgovački objekt 
sagrađen 1772. godine. Riječ je o jednom 
od najstarijih sačuvanih objekata u Gradu 
Koprivnici. Velik je značaj objekta u for-
miranju prostora glavnih gradskih trgova 
(Trga bana J. Jelačića i Zrinski trg) jer se 
nalazi na spoju dvaju trgova. Valoriziran 
je kao vrijedan objekt visoke ambijentalne 
vrijednosti te je registriran kao zaštićeno 
kulturno dobro od strane Ministarstva 
kulture. Ove je godine, kao prvu fazu ob-
nove objekta, Grad Koprivnica, poduprt 
dijelom i iz sredstava Ministarstva kulture 
ugovorio izradu Arhitektonskog snimka 
postojećeg stanja, konzervatorsko-resta-
uratorske istražne radove s prijedlogom 
prezentacije i stručnu procjenu konstruk-
tivnog stanja objekta. Obzirom da zgrada 
svojom veličinom, lokacijom u središtu 
grada i vrijednošću arhitektonske plastike 
zadovoljava uvjete za namjenu Historik 
Hotela, objekt je predložen za kandidi-
ranje na natječaj Interregg IIIA Adriatico 
za potrebe projekta Historik Hotela što 
bi uključilo aktivnosti istraživanja tržišta 
i profiliranje gostiju, izrada preliminarne 
studije, izrada idejnog projekta obnove s 
procjenom troškova te ostale aktivnosti.

Pripremila: 
Sandra Petak-Samardžić, stručni suradnik za 

prostorno uređenje i zaštitu okoliša
Foto: arhiva, Grad Koprivnica

BRIGA O KULTURNIM DOBRIMA 
i programi zaštite kulturnih dobara u 2007. godini

“Oružana“ – Radovi na sanaciji krovišta

Pravoslavna crkva “Sv. Trojica“ – 
Radovi na sanaciji tornja

Kapela “Sv. Duh“ – završeni radovi na 
uređenju i interijera

uređenje
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Dragi građani Koprivnice, dragi 
prijatelji, 

privilegij je i čast što imam priliku 
čestitati vam rođendan vašeg grada. 
U usporedbi s poviješću grada Ko-
privnice, od srednjeg vijeka kao trgov-
inskog središta, mi smo jako mlada 
kompanija u vašem gradu – ove godine 
slavimo desetu godišnjicu izgradnje 
nove pivovare. No, dio smo znatno 
starije kompanije Carlsberg koja slavi 
160 godina od svojeg osnutka. 
Kao dio tako duge tradicije proizvod-
nje piva, bilo nam je posve prirodno 
odabrati drevno i važno ime za naš 
brand Pan, koje podsjeća na nekadašnji 
naziv područja Panonije, te ga učiniti 
značajnim brandom piva. 
Ponosni smo što smo jedan od neko-
liko uspješnih greenfield projekata u 
Hrvatskoj, a istovremeno svjesni da to 
nismo mogli uspjeti bez potpore vlasti 
grada Koprivnice i činjenice što smo 
tako brzo prihvaćeni u obitelj vašeg 
prekrasnog grada. 
Uistinu smo našli mnoge zajedničke 

Svim žiteljima Koprivnice, svojim 
sugrađankama i sugrađanima, surad-
nicima, prijateljima i svima kojima je 
Koprivnica prirasla srcu, upućujem 
srdačne čestitke uz Dan Grada.
Kada netko već gotovo 60 godina živi u 
jednom Gradu, a od toga dvije trećine 
vremena aktivno sudjelujući u njegovom 
stvaranju i razvoju, prateći sve njegove 
radosti, ali i povremene tuge, onda ima 
potpuno pravo reći – to je i moj grad – 
moja Koprivnica.
Radostan sam da ga dijelim, s mnogo 
različitih ljudi, koji su i uz isticanje različitih 
interesa, uvijek jedinstveni, kada je u pita-
nju dobrobit našeg Grada.
Radostan sam kada šećem predivnim 
ulicama, parkovima, kada vidim nove 

škole, kuće, ulice, poslovne zone i kada u 
svakom detalju mogu vidjeti brigu građa-
na za svoj Grad.
Radostan sam, kada vidim poštovanje u 
sjećanju na veliki broj zaslužnih ljudi iz 
prošlosti, ali i povjerenje u nove genera-
cije koje sada uspješno vode Grad i koje 
dolaze.
Vesele me brojne pohvale koje slušam 
od brojnih poslovnih partnera iz cijelog 
svijeta koji posjećuju Koprivnicu i ponosno 
slušam njihove komentare o uređenju, 
čistoći, gostoljubivosti, toplini i svemu 
onom što stvara osjećaj ugodnog boravka 
i življenja.
Žalostan sam kada povremeno vidim 
polomljena mlada stabla, nered u parku 
ili ulicama, oštećene fasade ili žlijebove 

kuća, no uvjeren sam da će i taj veoma 
mali dio nestašnih građana shvatiti što su 
prave vrijednosti i zamijeniti uništavanje sa 
čuvanjem i stvaranjem.
Hartmann veoma aktivno sudjeluje u 
životu Grada.
Svojim razvojem, stabilnošću i brigom o 
ljudima i okolišu, doprinosi rastu vrijedno-
sti života u Koprivnici.
Brojnim donacijama, humanitarnim, 
ekološkim i kulturnim manifestacijama, te 
sponzoriranjem sportskih, rekreativnih i 
zabavnih sadržaja i aktivnosti, uz uređenje 
trga – simboličnog naziva - Trg mladosti, 
Hartmann aktivno pomaže život Grada uz 
svoj poznati moto - “Štitimo vrijednosti”.
Kroz poslovne aktivnosti Hartmann komu-
nicira sa cijelim svijetom. Razni poslovni 

ljudi iz preko 50 zemalja su posjetili naše 
poduzeće, ali i Koprivnicu.
Time smo aktivno promovirali i naš Grad.
Uz visoke ocjene o njemu, bilo je i zamjer-
ki na smještaj, izbor mjesta izlazaka, loše 
cestovne prilaze i nedovoljno iskorištene 
potencijale ljepota okoline, brežuljaka, 
Šoderice, Drave i slično.
Imamo što i zašto raditi u budućnosti.
Imamo mogućnosti napraviti još mnogo 
toga. Imamo ljude koji to znaju i hoće.

Uz čestitku za rođendan, uobičajeno je 
uputiti želje za budućnost.
Hartmann i ja osobno se pridružujemo 
onima koji Koprivnici žele dobro, a svojim 
djelovanjem ćemo i direktno doprinositi, 
da se to i zaista ostvaruje.

Dragi sugrađani!

Čast koja mi je pripala ove 
godine da svima Vama, svojim 
sugrađanima, građanima grada 
Koprivnice uputim čestitku za 
Dan našeg grada pokazuje da 
su Podravska banka i Koprivnica 
neraskidivo povezani kroz sve sfere 
života svakoga od nas.
Iako se svakodnevno susrećete 
s Podravskom bankom koja je 
sastavni dio grada Koprivnice i 
njenih stanovnika, dozvolite da 
Vam u nekoliko riječi predstavim 
Podravsku banku danas i njen 
značaj za širu zajednicu.
Podravska banka jedna je od 
vodećih srednjih banaka u 
Hrvatskoj, zahvaljujući modernom, 
kreativnom i propulzivnom poslo-
vanju te predanosti i angažmanu 
djelatnika i vrsnih stručnjaka koje 
zapošljava. 
Podravska banka jedna je od najs-
tarijih banaka u Republici Hrvatskoj 
te ove godine obilježava 135 go-

Poštovani građani Koprivnice,
kao predsjedniku Uprave Podravke, tvrtke 
koja je zasigurno jedna od najvažnijih karika 
uspješnosti rasta i razvoja vašega grada, 
zadovoljstvo mi je u ime svih Podravkaša 
čestitati Dan grada Koprivnice. To je grad 
sa 651 godinom tradicije koji se iz godine 
u godinu sve više razvija u gospodarskom, 
kulturnom, sportskom i društvenom seg-
mentu.
Posebno sam ponosan što se u Ko-
privnici rodila Podravka, tvrtka koja je 
izrasla na marljivosti i radinosti podravskog 
čovjeka. Koprivnica i Podravka duboko su 
međusobno povezani i naša tvrtka ima veliki 
senzibilitet prema gradu u kojemu zajedno 

živimo, radimo i rastemo. Svjesni toga, 
Podravka je bila i bit će društveno odgov-
orna tvrtka pa u skladu s tim podupiremo, 
sponzoriramo i sudjelujemo u gotovo svim 
oblicima gradskih aktivnosti. Ulažemo 
u unapređenje zdravlja ljudi Koprivnice 
brojnim donacijama i aktivnostima usmje-
renim prema koprivničkoj Općoj bolnici, a i 
drugim gradskim zdravstvenim ustanovama. 
Osobno, posebno sam ponosan što smo 
pomagali kod izgradnje nove koprivničke 
gimnazije, jer je ulaganje u znanje i razvoj 
mladih stručnjaka prioritet gospodarske 
i društvene održivosti. Također, pozdrav-
ljam i podupirem ambiciozni plan “Ko-
privnica - Grad znanja” usmjeren ostva-

renju sveučilišnog kampusa na prostorima 
koprivničke vojarne za nekoliko tisuća 
studenata koji će biti mjesto stjecanja 
znanja, kreativnosti i inovativnosti. To je 
projekt u kojega Podravka vjeruje, daje mu 
punu podršku i mislim da bi se svi zajedno 
trebali potruditi da te ciljeve dosegnemo. 
To je ideja koju svi trebamo podržati jer ona 
omogućuje održivi razvoj naše tvrtke, našeg 
grada i našeg kraja. Održivi razvoj je moguć 
samo u slučaju ako imamo stalan prijem 
ljudi s novim idejama i znanjima. 
Osim toga, Podravka društvenu odgovor-
nost potvrđuje i vrlo aktivnim sudjelovan-
jem u gotovo svim gradskim sportovima, 
posebice u onim prvoligaškim kao najvažniji 

sponzor Slaven Belupa i Podravke Vegete. 
Također, teško je nabrojati koliko godišnje 
podupiremo razne kulturne projekte te 
brojne humanitarne akcije kroz udovolja-
vanje brojnih zamolbi koprivničkih gradskih 
udruga. Sve u svemu, aktivnosti Podravke 
usmjerene prema Koprivnici svake godine 
pokazuju duboku međusobnu povezanost u 
radu i rastu grada i tvrtke jer ipak – zajedno 
smo jači.
U ime svih Podravkaša od srca – simbola 
naše tvrtke, želim vam sve najbolje u po-
vodu Dana grada, a Podravka će se i dalje 
truditi zadržati kvalitetnu suradnju s ciljem 
da se Koprivnica razvija u grad po mjeri 
Koprivničanki i Koprivničanaca.

SRETAN TI DAN!

Boris Garaj
Generalni direktor Hartmann d.o.o.

Darko Marinac
Predsjednik Uprave Podravke d.d.

Julio Kuruc
Predsjednik Uprave Podravske banke d.d.

Dr. Isaac Sheps
Predsjednik Uprave 
Carlsberg Croatia

dina postojanja. Svoj začetak ima 
u Koprivničkoj dioničkoj štedionici 
te je upravo u ovoj sredini, koja je, 
podržavajući je u njenim nastojan-
jima i motivirajući na modernizaciju 
i kvalitetu usluga, osigurala prostor 
za njeno jačanje i širenje.
Temeljne vrijednosti poslovanja 
Podravske banke su povjerenje, 
brzina, prilagodljivost i inovativnost 
zaposlenika čime osiguravamo 
mogućnost prilagođavanja ponuda 
i osobni pristup svakom svom 
klijentu. 
Želeći svojom poslovnom orijent-
acijom i osobnim pristupom svih 
zaposlenika stvoriti suvremenu 
i kvalitetnu životnu sredinu, 
primjerenu modernom načinu 
poslovanja i pozitivnom životnom 
okruženju, Podravska je banka 
nizom svojih aktivnosti tijekom 
godine sudjelovala u mnogim 
manifestacijama i događanjima na 
području našeg Grada.
Posebno smo ponosni na donaciju 
Općoj bolnici dr. Tomislav Bardek 
u iznosu od 100.000,00 kuna 
namijenjenih kupnji CT uređaja, 
Udruzi Podravsko sunce, Udruzi 
slijepih županije Koprivničko 
križevačke i dr. kojima Podravska 
banka već tradicionalno pomaže 
u njihovom radu. Osim donacija, 
Podravska banka je putem sponzo-
rstva podržala i razne umjetničke, 
kulturne i sportske projekte: 
Galovićeve jeseni, Drava rock 

festival, Sajam naivne umjetnosti, 
folklora, starih zanata i kulinarstva 
Podravine - Podravski motivi, Re-
nesansni festival, KUD Koprivnicu, 
pripreme za europsko prvenstvo 
u sinkroniziranom plivanju, NK 
Slaven Belupo, RK Koprivnica, RK 
Podravka Vegeta, STK Podravka i 
mnoge druge...
Ne zaboravljamo pritom ni naše 
drage sugrađane s posebnim 
potrebama, kojima također želimo 
pomoći u obavljanju svakodnevnih 
obaveza i učiniti im svakodnevnicu 
lakšom i jednostavnijom. Prilaz 
centrali Podravske banke prilagodili 
smo osobama s invaliditetom, a 
brinući o sigurnosti svih sugrađana 
kao i naših zaposlenika na 
poslovnice Podravske banke u Ulici 
Ivana Meštrovića i na Trgu Eugena 
Kumičića ugradili smo sigurnosna 
vrata. Sve su ove aktivnosti dio 
životne cjeline svakoga od nas i 
naše Koprivnice, podjednako bitne 
za njen razvoj i daljnji napredak. 
Stoga će naša nastojanja i u 
budućnosti biti usmjerena na 
podržavanju projekata koji čine 
naš grad ugodnom i sadržajno 
raznolikom životnom sredinom. 
Čestitajući Vam još jednom ovaj 
veliki jubilej Koprivnice, želim 
Vam reći da će Podravska banka 
i nadalje aktivno sudjelovati u 
životu našeg grada i svih Vas, naših 
dragih sugrađana.
Čestitam Vam Dan grada!

interese s lokalnom zajednicom, mnogo 
veće od ljubavi prema vrhunskom pivu. 
Pronašli smo grad koji podržava i promo-
vira umjetnost, što savršeno odgovara 
ljubavi prema umjetnosti Carlsbergovog 
osnivača J.C. Jacobsena, koji je 1882. 
rekao: “Stalna svrha rada u pivovari, bez 
obzira na neposrednu dobit, trebala bi 
biti razvijanje umijeća proizvodnje piva 
do najvišeg stupnja savršenstva.“
Osim ljubavi prema umjetnosti i kul-
turi, u Koprivnici smo pronašli i želju za 
visoko kvalitetnim življenjem kroz zaštitu 
okoliša, koju i mi snažno podržavamo te 
u nju ulažemo znatne resurse. Stoga ne 
iznenađuje što se naša kompanija, bez 
ikakvog oklijevanja, uključila u aktivnosti 
koprivničkog Tjedna kretanja. 
Da zaključim, želimo vam najbolje želje 
za stalan napredak i kvalitetu života. 
Hvala vam što ste nas prihvatili u svoju 
zajednicu, u kojoj dajemo sve od sebe 
kako bi bili odgovoran korporativni 
građanin. 
Na kraju jedno osobno zapažanje, kao 
što možda znate, rođen sam nedaleko 
od Koprivnice, u rumunjskom Banatu, 
i obzirom da govorim mađarski jezik 
ugodno sam se iznenadio kada sam 
pročitao tekst u knjižici „Koprivnica grad 
sa srcem“ upravo na mađarskom. 

Živjeli!
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VEDRAN HARAMBAŠA - Zadovoljan sam 
potezima aktualne vlasti jer su mnogo uradili za 
grad Koprivnicu. Za projekte pročistača i gimna-
zije svaka pohvala jer su i više nego potrebni za 
rast i razvoj grada. U potpunosti sam zadovoljan 
postojećom cestovnom infrastrukturom a ur-
banističko uređenje grada predstavlja jedan od 
boljih primjera u Hrvatskoj. Za gradonačelnika 
mogu reći bez ikakvih predrasuda da je doktor 
za uspješno upravljanje gradom.

ZORAN BOLŠEC - Zadovoljan sam radom 
gradskih vlasti, pozitivno ocjenjujem izgradnju 
gimnazije jer uz obrazovnu instituciju dobili 
smo i jednu od najljepših sportskih dvorana u 
Hrvatskoj. Konkretno valja poraditi na ekonom-
skim pokazateljima i na životnom standardu koji 
je za mene osobno ispod Hrvatskog prosjeka. 
Propada mnogo malih poduzeća a paralelno 
se ne otvara proizvodna industrija. Cestovna 
infrastruktura mogla bi biti bolja ali urbanistički 

grad je predivan i tu gradskoj upravi dajem sve povale. Gradonačelnik svoje 
dužnosti obavlja vrlo dobro i profesionalno.

SLAVICA STANČEC - Obećanje dano 
građanima Koprivnice da će Koprivnica postati 
tvornica znanja ostvareno je kroz projekt 
gimnazije koja je iznimno dobar potez ionako 
odličnog rada aktualne vlasti. Bilo bi poželjno 
da se otvaraju i proizvodno orijentirane kom-
panije. Na polju cestovne infrastrukture vidljiv 
je golem napredak i uloženi su znatni napori za 
obnovu i gradnju novih cesta, iako smatram da 
je nužna i potpora državne vlasti. Smatram da 

gradonačelnik dobro obavlja svoje dužnosti jer je za njegova 2 mandata 
dovoljno reći – VIDI SE!

SANJA MILENKOVSKI - Rad gradskih vlasti 
ocjenjujem pozitivno i smatram da je gimnazija 
vrlo dobar projekt jer je pozitivno novac por-
eznih obveznika koristiti za edukaciju budućih 
naraštaja. Pročistač je neophodan da bi pratili 
aktualne Europske i svjetske smjernice u zaštiti 
okoliša. Na polju cestovne infrastrukture uloženi 
su golemi napori ali predstoji još mnogo znoja i 
muke. Gradonačelnik svoj posao obavlja solidno 
i žalim što nema veću potporu državnih vlasti.

ANDREJA KEROVEC
Vrlo je dobro što gradska vlast ulaže u obrazo-
vanje i zaštitu okoliša što konkretno potvrđuju 
novoizgrađena zgrada gimnazije i pročistač jer 
su to smjernice održivog razvoja grada. Životni 
standard u Koprivnici u skladu je s prosječnim 
standardom Hrvatske, a osobno smatram da je 
urbanistički gledano Koprivnica predivna te da 
nas je neopravdano ove godine zaobišla nagra-
da za najljepši grad kontinentalne Hrvatske.

ŽARKO DAM
Želim pohvaliti rad gradonačelnika i grad-
skih vlasti jer su mnogo učinili za građane 
našeg grada. Zadovoljan sam urbanističkim 
uređenjem grada ali smatram da se uz velike 
napore na polju cestogradnje još mora iznaći 
snage i sredstava kako bi svi dijelovi grada 
bili jednako zastupljeni posebno periferni 
dijelovi grada. Gimnazija i pročistač pametno 
su uložena sredstva poreznih obveznika i 

predstavljaju okosnice daljnjeg održivog razvoja grada. Gradonačelnik 
svoje dužnosti obavlja profesionalno i izuzetno dobro.

ZLATKO HORVAT - Vrlo sam zadovoljan radom 
gradskih vlasti. Projekte gimnazije i pročistača 
ocjenjujem korisnima za daljnji razvoj grada. Iako 
se na polju cestovne infrastrukture gradi mnogo, 
još uvijek ne postoji dobra povezanost sa većim 
gradovima u Hrvatskoj. Imamo prosječan životni 
standard, a za gradonačelnika samo riječi 
pohvale jer nikad niti jedan gradonačelnik nije 
biciklom obilazio grad, razgovarao sa građanima 
o problemima te rješavao iste.

MARIO PUKLEK - Pročistač je jedan od 
glavnih iskoraka u Europsku uniju i predstav-
lja izvrstan projekt za grad na polju ekologije. 
Gimnaziju ocjenjujem kao dobar projekt, 
iako se estetski ne uklapa u urbano uređenje. 
Nužan je razvoj novih proizvodno orjenti-
ranih kompanija kako bi se smanjila stopa 
nezaposlenosti. Dajem apsolutnu potporu 
gradonačelniku i gradskoj upravi u provedbi 
njihovih projekata.

ŽELJKO VUGRINEC
Izrazito sam zadovoljan radom lokalne vlasti 
jer smatram da svojim odlukama pozitivno 
utječe na gospodarski rast i razvoj grada. 
Pročistač je iznimno uspješan i kompleksan 
projekt koji će služiti na dobrobit i očuvanje 
prirodnog okoliša. Projekt izgradnje gimnazije 
smatram pametnom investicijom za buduće 
naraštaje stručnjaka koji će u budućnosti 
preuzeti brigu za grad. Ponosan sam što sam 

građanin takvog grada gdje gradonačelnik ulaže enormne napore da 
zadovolji potrebe običnog čovjeka i služi svojim građanima na ponos.

IVANA POLANČEC
Koprivnica je lijep grad. Nije potrebno mnogo 
mijenjati što se tiče izgleda grada. Smatram 
da je potrebna zamjena starih klupa u parku. 
Zadovoljna sam sadržajem bazena iako sma-
tram da bi postojeći sadržaj trebalo proširiti. 
Želim pohvaliti kino koje prikazuje dobre 
filmove, dok od sportskih sadržaja nedostaje 
dvorana za odbojku a bilo bi zaista lijepo kad 
bi grad otvorio jedan McDonalds centar.

PETRA KOVAČEVIĆ
Lijepo mi je živjeti u Koprivnici. Nema buke 
niti gustog cestovnog prometa. Park grada je 
zaista lijep. Posjećujem kino i smatram da ima 
mnogo dobrih sadržaja. Zadovoljna sam van-
jskim izgledom bazena i njihovim sadržajima, 
no smatram da gradu nedostaje dvorana za 
odbojku i McDonalds centar.

SONJA MARTINUŠ
Sviđa mi se živjeti u koprivnici, ali ima pre-
malo događanja kao što su Podravski motivi. 
Nedostaje nam i koncerata, dok je sve ostalo 
u redu. Od javnih mjesta najviše posjećujem 
knjižnicu i kino i jako sam zadovoljna 
ponuđenim sadržajima naročito sadržajem 
knjižnice. Bazeni nemaju dovoljno zanimljivih 
sadržaja, a ponuđeni sadržaji su preskupi. 
Za nas mlade osobno smatram da nedostaje 

dvorana za odbojku i klubovi za mlade a zaista bi bilo dobro otvaranje 
jednog McDonalds centra u Koprivnici.

MAJA MEĐIMOREC
Zadovoljna sam životom u Koprivnici i pozi-
tivno ocjenjujem sve pothvate i aktivnosti 
lokalnih vlasti. Urbanistički grad se mnogo 
razvio u proteklih nekoliko godina a ista se 
stvar može reći za polje cestovne infrastruk-
ture. Životni standard je u prosjeku sa 
ostatkom Hrvatske iako smatram da bi trebali 
slijediti primjer grada Rijeke.

MAJA POLANČEC
Cijenim napore gradskih vlasti na svim 
poljima koje ulažu u gospodarski rast i razvoj 
grada. Životni standard je u prosjeku s preo-
stalim dijelom Hrvatske. Projekte gimnazije i 
pročistača ocjenjujem nužnim za razvoj grada 
na polju edukacije i ekologije.

MARIN MALTARIĆ - Cijenim sve napore 
gradonačelnika i gradskih vlasti posebice što su 
korisni za grad Koprivnicu i same građane. Uz 
zgradu gimnazije koja je jedan od boljih pro-
jekata gradskih vlasti ne bi se smjela zanemariti 
izgradnja srednje škole. Napori gradskih vlasti u 
cestovnoj infrastrukturi su veliki ali smatram da 
se gradi neracionalno i neekonomično. Gospo-
darski gledano ne potiču se mladi poduzetnici, 
previše je trgovina, a premalo proizvodnih tvrtki.

MIRELA PODRAVAC
Podržavam rad gradonačelnika jer dosada 
je on jedini gradonačelnik koji se konkretno 
zalaže za rješavanje gradskih problema. Grad 
je prekrasan i smatram da je životni stan-
dard ipak nešto iznad prosjeka u odnosu na 
ostatak Hrvatske. Pomalo se razvija i kulturni 
život grada, jedino nam puno posla preostaje 
u obnovi prometnica u koje je dosadašnja 
gradska vlast uložila enormne napore.

NIKOLINA SUDAREVIĆ - U posljednjih 
5 godina vidljivi su odlični rezultati u svim 
segmentima grada. Projekte poput pročistača 
i gimnazije ocjenjujem iznimno pozitivnima 
jer su u skladu sa budućim održivim razvojem 
na polju edukacije i zaštite okoliša. Kulturnih 
događaja ima dovoljno i zadovoljna sam 
ponuđenim sadržajem. Gradske vlasti uložile 
su dosta napora u izgradnju i obnovu cesta. 
Gradonačelnikov rad ocjenjujem izvrsnim.

ANKA ŠARČEVIĆ
Smatram da gradonačelnik i uprava grada 
rade izvrsno za dobrobit građana Koprivnice. 
Gradska je uprava aktivna na svim polji-
ma počevši od cestovne infrastrukture, 
urbanističkog uređenja, zaštite okoliša, 
edukacije i kulture. Jako sam zadovoljna 
novom zgradom gimnazije Cijenim rad 
gradonačelnika jer se zalaže za svoje 
Koprivničance.

DEJAN POSAVEC
Smatram da gradska uprava dobro upravlja 
gradom. Pročistač ocjenjujem pozitivno jer 
se nužno posvetiti razvoju ekologije, iako 
smatram da je otvaranje pročistača dovelo 
do gašenja tvornice kvasca. Nova gimnazija 
će svakako doprinijeti razvoju kompetencija 
koprivničanaca ali važno je napomenuti da 
treba potencirati industrijski rast i razvoj koji 
nije zadovoljavajući u ovom trenutku.

DIJANA SABOLIĆ
Smatram da lokalna vlast radi dobro na 
razvoju našega grada iako bi uz potporu 
državnih vlasti taj efekt bio još izraženiji. 
Nužno je za grad da otvara više proizvodno 
orjentiranih kompanija. Osobno sam zado-
voljna izgledom grada, cestovnom infrastruk-
turom te smatram da gradonačelnik ima 
jasnu viziju i strategiju za daljnji razvoj grada.

GORAN MEĐIMOREC
Zadovoljan sam urbanističkim uređenjem 
grada i zalaganjem lokalne vlasti na polju 
cestovne infrastrukture. Gradonačelnik izn-
imno dobro koordinira gradom, a realizirani 
projekti služe na dobrobit svih koprivničanaca. 
Kulturnih događaja manjka i smatram da bi se 
morali ugledati na susjedni nam grad Varaždin 
i njegov Špancirfest. Gradonačelniku želim 
mnogo uspjeha u budućem radu.

JOSIP LETICA - Cijenim brigu gradskih 
vlasti za očuvanje prirode i promociju zdravog 
života, što potvrđuju pročistač otpadnih voda 
i brojne biciklističke staze. Osobno, grad mi 
je prekrasan. Čudno je jedino što uz moderni 
postojeći pročistač na nekim dijelovima Ko-
privnice, konkretno kod vodozaštitnog crpilišta 
Ivanščak, raste divlji deponij. Osobno, smatram 
da gradonačelnik svojim radom za grad provodi 
jednu od boljih stvari u Hrvatskoj.

ALAN SMINDEROVAC
U Koprivnici je jako lijepo živjeti, to je jedan 
lijepo uređen grad, koji se dobro održava, 
dobro se pazi na većinu detalja a u zadn-
jih par godina napravilo se mnogo toga. 
Zadovoljan sam uređenjem bazena no bilo 
bi lijepo kada bi se napravio vanjski bazen. 
Ujedno mogu reći da nedostaje sadržaja za 
mlade, a za našu školu Antun Nemčić Gos-
tovinski nužno je potrebna veća dvorana.

KARLO KNEŽEVIĆ
Zadovoljan sam radom gradske uprave te 
cijenim njihova zalaganja na polju infrastruk-
ture i urbanizma. Gimnaziju i pročistač 
ocjenjujem kao dobre projekte za budući 
rast i razvoj grada. Osobno nisam zadovoljan 
životnim standardom u gradu.

Velika anketa građana

ŽIVJETI U KOPRIVNICI
Pripremio: Goran Bolšec

Fotografije: Goran Bolšec
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GRAĐANI ZADOVOLJNI PRVOM 
GODINOM POSLOVANJA
Sport i rekreacija s ciljem zdravog života, 
slogan je na kojem se temelje poslovni planovi 
gradskih bazena. 

Građani Koprivnice pokazali su i 
dokazali kako je bazen u njihovu 
gradu pun pogodak. Iako još veći-
na naših građana posjet bazenima 
nije uvrstila u svoj dnevno / tjedni 
raspored, posjetioci koji redovito 
dolaze vrlo su zadovoljni. “Jer 
život u gradu Koprivnici sigurno 
nije jednak kao i dok bazena nije 
bilo”, riječi su to onih koji redovi-
to dolaze. Razlozi su raznoliki no 
među najčešćim je onaj kako je 
plivanje, vježbanje, razgibavanje 
u vodi najzdraviji oblik rekreacije i 
bavljenja sportom.
Tako i statistički podaci govore da 
je u proteklom jednogodišnjem 
razdoblju bazen pojedinačno 
posjetilo 120.000 posjetioca. 
Njima je stajalo na usluzi preko 10 
rekreacijsko/zabavnih programa, 
među kojima ističemo organizira-
ne programe “vodene rekreacije”. 

U suradnji s Udrugom kinezi-
ologa grada Koprivnice uspješno 
je obavljen projekt Obuke 
neplivača, obvezan program za 
učenike trećih razreda osnovnih 
škola. Školu plivanja obavilo je 
ukupno 680 učenika iz 17 škola s 
područja Koprivničko-Križevačke 
županije. O uspješnosti pro-
jekta govori i rezultat od 99 % 
uspješnosti, koji zapravo znači 
da od ukupno 680 učenika njih 
svega 6 nije savladalo program. 
Taj uspjeh zasjenio je i rezultate 
ostalih centara za obuku koji 
djeluju i rade bitno duže od 
obuke neplivača na gradskim 
bazenima”Cerine” kojoj je ova 

Spasilačku službu na Gradskim bazenima 
čine spasioci Zaštitarske tvrtke Jurenec. Tro-
jica stalnih spasioca uz pojačanje za vikend 
savjesno i stručno obavljaju poslove kojima 
se garantira sigurnost kupača na bazeni-
ma i provođenje kućnog reda objekta. Svi 
djelatnici koji obavljaju spasilačke poslove 
posjeduju uvjerenje o osposobljenosti za 
poslove “Spasilac na bazenu” izdan od 
Hrvatskog crvenog križa. 
Tijekom jednogodišnjeg rada bazena dogo-
dila se samo jedna ozbiljnija intervencija na 
kojoj su naši spasioci reagirali profesionalno 
te potvrdili da uspješno i korektno provode 
mjere sigurnosti kupača. 

Direktor: Branko Jurenec

Škola plivanja – obuka neplivača

Zaštita Jurenec

Te su programe najviše koristile 
osobe starije životne dobi kao 
odličan program razgibavanja. 
Program Vodenog aerobika, koji 
se održava jednom tjedno, redo-
vito pohađa 20 žena. U organizi-
rane termine i programe ubraja se 
i rekreativni vaterpolo. U početku 
je bio dovoljan jedan termin, no 
s vremenom pokazao se i veći 
interes pa su osigurana i dva 
termina i to utorkom i srijedom. 
Na ponudi je i termin za odbojku i 
igre sa loptom. 
Osim ponude sadržaja namije-
njenih za pojedinačno korištenje 
u ponudi su i organizirani grupni 
programi. Oni su se većinom 
odnosili na rad sa djecom i 
mladima. Tako je izuzetno dobra 
suradnja sa Malom sportskom 
školom koja je ponudila “igre na 
vodi”, program kroz koji djeca uz 

igru i zabavu uče prve plivačke 
elemente. 
U sklopu tog programa radilo se 
sa školskom djecom i s djecom 
vrtićke dobi. Obrtnička škola 
prepoznala je mogućnosti koje 
nude bazeni pa je jednom tjedno 
provodila sate tjelesnog odgoja 
na gradskim bazenima. 
Treba spomenuti i organizirane 
grupne posjete u kojima je u proš-
loj godino bilo 25.000 dolazaka. 
U tom broju udio od 20% nose 
turisti dok se ostalo odnosi na 
grupne posjete Sindikata i podu-
zeća s područja grada, te raznih 
sportskih i ostalih Udruga koje 
djeluju na području Grada i šire.
Sve to su podaci iz kojih se lako 
vidi potencijal i smjer prema se-
gmentu posjetitelja koji bi mogli 
povećati broj dolazaka. 
Turizam i turističke grupne posje-
te ciljana su grupa koja predstav-
lja posebnu kategoriju. U tom 
smislu prošle godine učinjeno je 
malo, no planovi su usmjereni 
upravo u tom smjeru.
Veliki interes posjetitelja iskazan 
je i u smjeru osmišljenih dnev-
nih posjeta gradu Koprivnici pa 
se unutar tog aranžmana osim 
kupanja na bazenima, polako 
prepoznaje i potencijal biciklistič-
kih staza i ruta koje u paketu sa 
boravkom na gradskim bazenima 
isto tako čine dobru osnovu za 
turističku ponudu.

godina bila prva godine u kojoj 
se organizirala obuka. Sve to 
govori o ozbiljnom pristupu i 

dobrom radu kako učitelja tako 
i organizatora, Gradskih bazena 
“Cerine”. 
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U kolovozu 2007 godine otvoren 
je FITNESS CENTAR na Grad-
skim bazenima “Cerine” na 270 
četvornih metara novo uređenog 
prostora potpuno opremljenog za 
sve vrste vježbanja. Treba napo-
menuti da je dvorana ventilirana 
i klimatizirana što je dodatna 
prednost za provođenje sportskih 
aktivnosti. U ponudi je šest vrsta 
programa, aerobic, pilates, tae-bo, 
step, stretching, kružni trening, ko-
rektivna gimnastika, joga, fat burn 
(program mršavljenja) i dr. Posebnu 
pozornost privukao je program 
“Mame i bebe” u kojem mame i 
njihove nekoliko mjeseci stare bebe 
vježbaju zajedno. Ženama je na 

Ekokem je prva Hrvatska tvrtka 
koja ima međunarodno pri-
znati certifikat za kvalitetu ISO 
9001:2000 za poslove izvođenja 
usluge čišćenja, koja brine o čisto-
ći na gradskim bazenima”Cerine”. 
Imamo visokokvalitetnu opremu, 
ekološka kemijska sredstva s koji-
ma pravilno rukujemo te ozbiljno 
i profesionalno pristupamo našim 
zaposlenicima i poslovnim partne-
rima kojima jamčimo dugoročnu 

Analiza bazenske vode obavlja 
se jednom mjesečno, pri čemu 
se uzima ukupno 4 uzorka 
vode iz postojećih bazena. U 
protekloj 2006. godini uzeto 
je 19 uzoraka koji su kemijski i 
mikrobiološki bili u skladu s 
Odlukom o uvjetima kojma 
mora udovoljavati bazenska 
voda za kupanje na gradskim 
bazenima “Cerine”. Ove 
godine, do 15.10. uzeto je 
40 uzoraka od kojih su 2 
bila mikrbiološki neispravna, 
no nakon ponavljenih 
mikrobioloških analiza 
rezultati su bili ispravni.
Prilikom remonta bazena, a 
nakon obavljenog čišćenja 
i dezinfekcije djelatnici 
Zavoda za javno zdravstvo 
uzeli su 22 obriska s 
bočnih strana i dna ba-
zena te pripadajućih filtera 
koji su također kemijski i 
mikrobiološki odgovarali 
Pravilniku o normativima 

Ekokem d.o.o.

Zavod za javno 
zdravstvo

Održano XVI. prvenstvo Hrvatske u 
sinkroniziranom plivanju

i kvalitetnu uslugu. Iz tih razloga 
naši stalni poslovni partneri su vrlo 
ugledne tvrtke i ustanove poput: 
Ureda Predsjednika Republike, 
Ericssona, Belupa, Hartmanna, 
Podravke, Calsberga, Exportdrva, 
Agrokora i drugih.
Na Gradskim bazenima “Ceri-
ne” zaposleno je 6 djelatnika 
Ekokema, koji rade u dvije smjene 
kako bi održali urednost, čistoću i 
higijenu objekta i naravno bazena.
U suradnji i koordinaciji sa Upra-
vom bazena trudit ćemo se i dalje 
da kvaliteta naše usluge bude na 
najvišem nivou. 

Direktor: Zoran Orozović

je 19 uzoraka koji su kemijski i 
mikrobiološki bili u skladu s 
Odlukom o uvjetima kojma 
mora udovoljavati bazenska 
voda za kupanje na gradskim 

bila mikrbiološki neispravna, 

Prilikom remonta bazena, a 

zena te pripadajućih filtera 

mikrobiološke čistoće i metode 
njenog određivanja (NN 46/94). 

Ravnateljica Zavoda:
Mr. sc. Draženka Vadla, dr. med.

Održane aktivnosti i 
programi

Na Gradskim bazenima „Cerine“ u razdoblju od 26.06.2007. – 
02.07.2007. godine Reprezentacija Hrvatske u sinkroniziranom plivanju 
pripremala se za Europsko prvenstvo koje se održalo u Španjolskoj gdje 
su djevojke bile vrlo uspješne. Trenerice reprezentacije Valerija Petra-
china, Ljiljana Špoljarić-Petković i Petra Ćaćić kao i izbornica Iva Šimenc 
vrlo su zadovoljne sa gostovanjem u Koprivnici te će koprivničke 
bazene uvrstiti u mapu lokacija spremnih za održavanje bilo kojeg tipa 
sportskog sadržaja vezano za sinkro plivanje.
Interes malih građanki bio je vrlo velik što je bio i veliki poticaj za osniv-
anje kluba gdje će djevojčice moći trenirati ovaj vrlo lijep sport.

Na gradskim bazenima „CERINE“ od 19.-20.svibnja, održalo se 
16.prvenstvo hrvatske u sinkroniziranom plivanju za seniorsku kat-
egoriju. Natjecateljice su tehničkim koreografijama (solo, duo, tim) 
pokazale svoje vještine. Devet sudaca ocjenjivalo je prekrasne elemente 
gimnastike, plivanja i plesnih vodenih koreografija, a u svemu tome 
uživalo je preko 400 posjetitelja.

Festival vaterpola

Na gradskim bazenima “Cerine“ 
21.06.2007 godine održan je 
festival vaterpola koji je započeo 
sa press konferencijom.
Posebni gosti bili su treneri VK 
Medveščak i osvajači medalje 
na Olimpijskim igrama u Atlanti, 
gosp. Dubravko Šimenc i Tino 
Vegar koji su istaknuli da je 
bavljenje vaterpolom izuzetno 
zdrav ali isto tako i naporan 
sport. Glavni događaj bila je 
utakmica između juniorske ekipe 

VK Medveščak te njihovih mlađih 
juniora koji su pokazali da su 
koprivnički bazeni spremni za 
natjecanja tog tipa. 
Nakon utakmice Dubravko 
Šimenc pokazao je neko-
liko atrakcija i u razgovoru i 
druženju sa djecom pokušao je 
približiti ovaj sport koprivničkim 
mališanima što je i uspio jer 
na gradskim bazenima tren-
inzi vaterpola kreću početkom 
studenog.

Pripreme Hrvatske reprezentacije u 
sinkroniziranom plivanju

Otvoren “fitnes 
centar” na bazenima

ponudi i besplatno čuvanje djece u 
vremenu kada majke vježbaju što 
je još jedna od dodatnih pogod-
nosti koje se nude u Fitness centru 
na Gradskim bazenima “Cerine”. 
Cijena mjesečne karte za jedan 
program je 180 kn, a uključuje 
vježbanje tri puta tjedno. Ukoliko 
se želi koristiti više programa cijena 
je 220 kn mjesečno. U ponudi je i 
mogućnost pojedinačnog dolaska 
koji stoji 20 kn jedan sat. 
U pripremi je i ponuda kombinira-
nog korištenja bazena i dvorane, 
kao i ponuda za aranžman u 
kojem mama koristi program u 
dvorani, a recimo tata i dijete se 
kupaju u bazenu.

Vjerni posjetitelji
Ivka Tucković – umirovljenica

Anica Čuraj – umirovljenica

Smiljan Mostarčić – umirovljeni doktor

Na Gradske bazene dolazim 3 puta tjedno 
ponajviše radi leđnih masaža i jaccuzia 
koji mi jako pomažu. Posebno sam zado-
voljna što je u ponudi rekreacijski bazen 
u kojem mogu plivati i imati rekreaciju 
u vodi. Cijene su prihvatljive i jako sam 
zadovoljna što umirovljenici imaju jeftinije 
ulaznice.

U jesen i zimu dolazim svaki dan, dok se 
u ljetnim mjesecima sunčam i kupam na 
Šoderici. Jako sam zadovoljna sa svime na 
bazenima, jednostavno mi je super. Masaže 
su mi omiljena atrakcija, ali i mnogo 
plivam. Sve skupa plivanje i masiranje na 
bazenima jako mi koristi zdravlju i puno 
se bolje osjećam. Mislim da bi više ljudi 
trebalo posjećivati bazene, jer ne znaju što 
propuštaju, a na dohvat im je ruke.

Ja sam više nego zadovoljan sa Gradskim 
bazenima. Ljubitelj sam bazena i volim 
rekreaciju i sport. Najčešće plivam u 
rekreacijskom bazenu jer mi voda jako 
odgovara. Posjetio sam nekoliko bazena 
u Mađarskoj i Hrvatskoj pa mogu reći da 
su naši bazeni jedni od najljepših. 

Recepcija:
Tel. 048 /240-570, fax: 048 / 240-580
www.bazeni-koprivnica.com
mail: trg@koprivnica.hr, zeljka.bazeni@koprivnica.hr

Pripremila: Martina Golčić, direktorica poduzeća Trg d.o.o.
Foto: arhiva, Trg d.o.o.
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Fotografije: Udruge žena i coolinarika.com



SV
IN

JSK
I K

O
TLET S V

R
G

A
N

JIM
A

  
(za 4 o

so
b

e)

Sasto
jci:

80 dag svinjskog kotleta
20 dag svježih vrganja
1 češanj češnjaka
1 žlica brašna
2 žlice vrhnja za kuhanje
1 dcl bijelog vina
sol, papar, ljuta paprika
list peršina, vegeta, ulje za pečenje

Priprem
a:

Svježe kotlete potucite, posolite, popaprite i popržite s obje strane na vrućem
 ulju. V

rganje izrežite na listiće i popržite ih u posebnoj tavi, 
dodajte nasjeckani češnjak, vegetu i m

alo ljute paprike. Zalijte ih s m
alo vode i vina i  prokuhajte. K

ada vino i voda ispari dodajte brašno 
razm

ućeno s vrhnjem
.

PEČ
EN

A
 R

A
C

A
 S H

A
JD

IN
SK

O
M

 K
A

ŠO
M

Sasto
jci:

dom
aća raca

25 dag hajdinske kaše
12 dag m

asti
5 dag crvenog luka
vegeta, sol, papar, peršin

Prip
rem

a:
O

pranu racu potrebno je osušiti od vode, posloliti solju i vegetom
 izvana i iznutra. Peći u pećnici  na 200 °C

 i povrem
eno zalijevati  sa sokom

 
te po potrebi dodati m

lake vode da m
eso bude sočnije.  

Prilog: K
ašu napola prokuhati. O

cijediti i dodati na prethodno dinstani luk, posoliti i popapriti. N
a kraju dodati m

asti od pečenja.

G
U

LA
Š O

D
 JU

N
ETIN

E
Sasto

jci:
60    dag junetine
6    žlica ulja
5   dag dom

aćeg suhog špeka
3   glavice luka
2   žlice brašna
30  dag krum

pira
2   lovorova lista
sol, vegeta, papar, peršin, ulje za prženje, paradajz

Prip
rem

a:
Luk popržiti na ulju, dodati špek narezan na kockice i m

eso također narezano na kockice. Sve posoliti i staviti ostale m
irodije te lagano din-

stati uz dolijevanje vode. Pred kraj kuhanja dodati paradajz, kuhani krum
pir koji sm

o narezali na istu veličinu kao i m
eso te brašno razm

uće-
no u m

alo vode. Sve zajedno kuhati još 10 –ak m
inuta i poslužiti.

V
IN

IC
A

PILEĆ
A

 JU
H

A
 SA

 D
O

M
A

Ć
IM

 R
EZA

N
C

IM
A

(za 4 o
so

b
e)

Sasto
jci:

30 dkg sitnog pilećeg m
esa

10 dkg m
rkve

stručak peršinovog lišća 
jedna žlica Vegete
m

alo soli
30 dkg dom

aćih rezanaca

Prip
rem

a:
U

 1,5 l m
lake vode stavite 30 dkg sitnog pilećeg m

esa, nasjeckano peršinovo lišće, cijelu m
rkvu, dodajte m

alo soli i jednu žlicu Vegete. K
ad 

je kuhana u juhu ukuhajte 30 dkg dom
aćih rezanaca.

PITA
 O

D
 JO

G
U

R
TA

Sasto
jci:

40 dkg brašna
1 prašak za pecivo
1 vanilin šečer
5 žlica šečera 
4 jaja
20 dkg stolnog m

argarina
1 kiselo crveno vrhnje
1 lim

un
m

alo m
lijeka

Prip
rem

a: 
Zam

ijesite tijesto od brašna, praška za pecivo, žum
anjaka, m

argarina, dvije žlice kiselog vrhnja,naribane lim
unove korice i m

lijeka po potrebi. 
Zatim

 razdijelite na dva dijela i razvaljajte. N
a prvi dio stavite nadjev od 4 bjelanjka, 4 žlice brašna, vanilin šećera, jogurta, vrhnja i ocijeđenog 

lim
unovog soka. N

a to stavite drugi dio tijesta, ispikajte vilicom
 i stavite peći na 200ºC

. K
ad je pita pečena ohladite je i posipajte usitnjenim

 
šečerom

.

PA
PR

IK
A

Š O
D

 D
IV

LJEG
 ZEC

A
Sasto

jci:
zec
m

rkva
celer
peršin, lovor, m

ajčina dušica, ružm
arin, lovorov list

sol, papar, Vegeta, ocat
vino
rajčica
brašno

Prip
rem

a:
U

 vodu stavite ocat, m
rkvu, celer, peršin, papar, lovor, sol, Vegetu i kuhajte 1 sat. O

hlađenu otopinu prelijte preko očišćenog zeca. Izvadite 
zeca iz otopine, posušite ga, narežite na m

anje kom
ade i posolite. Popecite ga sa svih strana na vrućem

 ulju. K
ad poprim

i lijepu boju dodajte 
sitno nasjeckani luk i češnjak, pa sve zajedno kratko prodinstajte. N

akon toga um
iješajte papar, m

ajčinu dušicu, ružm
arin i lovorov list.  

Pokriveno nastavite dinstati na laganoj vatri uz povrem
eno dolijevanje vina. K

ad m
eso om

ekša dodajte rajčicu i brašno razm
ućeno u m

alo 
vode, pa sve još prokuhajte. U

z to m
ožete poslužiti njoke, m

akarone ili palentu. 

D
R

A
G

A
N

O
V

EC

V
inica

D
raganovec



JU
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 O

D
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Č
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 d
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 d
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K
A

M
EN

G
R

A
D

SK
I K

O
PR

IV
N

JA
K

Sasto
jci:

50 dkg raženog brašna
20 dkg šećera sm

eđeg
10 dkg m

aslaca
4 žlice kestenovog m

eda
1 žličica cim

eta
1 žličica sode bikarbone
20 dkg m

ljevenih oraha ili lješnjaka
10 dkg blanširanih i nasjeckanih kopriva
m

uškatni oraščić (m
alo)

Prip
rem

a:
U

m
iješajte sve sastojke. Tijesto m

ora odstajati na hladnom
 m

jestu najm
anje 1 sat, a zatim

 oblikujte kuglice  veličine m
anjih oraha. K

uglice 
složite u nam

ašćenu tepsiju, m
alo spljoštite i ukrasite kom

adićem
 oraha. Pecite na tem

peraturi 180˚C
 oko 15 m

inuta.

SELJA
Č

K
I K

O
LA

Č
Sasto

jci:
3 dcl ulja
3 dcl grisa
3 jaja
3 dcl m

lijeka
1 dcl ulja
5 kom

 većih naribanih jabuka
1 prašak za pecivo

K
rem

a: 
2 pudinga od vanilije
7 dcl m

lijeka
15 dkg šećera
15 dkg m

argarina

Prip
rem

a: 
U

m
utiti jaja, šećer, ulje, m

lijeko, gris i prašak za pecivo te dodati jabuke. Peče se na 200˚C
 30 m

inuta. K
rem

u kuhati na pari od svih sastoja-
ka i u ohlađenu dodati m

argarin. N
a ohlađeni kolač staviti krem

u i ukrasiti m
ljevenim

 orasim
a ili čokoladnim

 m
rvicam

a.

K
O

LA
Č

 O
D

 R
O

G
A

Č
A

 I  JA
B

U
K

A
Sasto

jci:
2 dcl brašna
2 dcl šećera
4 jaja
2 dcl ulja
2 dcl m

lijeka
10 dkg m

ljevenog rogača
4 naribane jabuke
1 prašak za pecivo

Prip
rem

a:
Žum

anjke i šećer pjenasto izraditi. D
odati ostale sastojke i na kraju snijeg od bjelanjaka. Sve naliti u duboki lim

 za pečenje. Peći na 180˚C
 30 

m
inuta. N

a vrući kolač staviti čokoladnu glazuru.

JETR
EN

E O
K

R
U

G
LIC

E
Sasto

jci:
1 kg pilećih jetrica
30 dkg svinjske m

asti
10 jaja
glavica crvenog luka
2 režnja češnjaka
15 dkg peršina (list)
papar, sol, vegeta,
krušne m

rvice i m
alo brašna

Prip
rem

a:
Pileća jetrica sitno sam

ljeti, dodati svinjsku m
ast koju sm

o prije toga izm
iksali. Jaja dobro izm

iksati i dodati prethodnim
 sastojcim

a. Luk, 
češnjak i peršin usitniti sjeckalicom

 i sve zajedno staviti u sm
jesu. Po želji dodati papar, sol, vegetu i sve dobro izm

iksati. Sm
jesu zgusnuti do

-
davanjem

 krušnih m
rvica i m

alo brašna sve dok se ne dobije m
asa pogodna za oblikovanje kuglica. K

uglice praviti rukam
a – na dlan staviti 

par kapi žutog ulja. K
uglice slagati na tacnu i zam

rznuti, a potom
 sprem

iti u vrećicu u zam
rzivač.

M
LIN

C
I

Sasto
jci:

1 kg brašna (oštrog)
5 jaja
2 dcl vode

Prip
rem

a: 
Iz sastojaka zam

ijesiti tijesto. O
staviti ga m

alo da otpočine pa potom
 razvaljati ručno ili m

ašinom
 na debljinu od  4 – 5 m

m
. M

lince peći na 
zagrijanoj tabli ili u roli na najvišoj tem

peraturi brzim
 okretanjem

. Pečeno tijesto istrgati na m
anje kom

ade i preliti vrućom
 vodom

 ili pustiti u 
vrelu vodu da lagano proključaju. M

lince ocijediti i vruće poslužiti, a prije posluživanja treba im
 dodati m

alo ulja ili um
aka od pečenja.

M
A

LA
 O

R
EH

N
JA

Č
A

Sasto
jci:

60 dkg brašna
6 dkg šećera
3 žum

anjka
12 dkg m

argarina
1 germ

a (svježa)
2 dcl m

lijeka, m
alo soli

N
ad

jev I:
25 dkg oraha
20 dkg šećera
6 dkg m

argarina
korica od lim

una
1 dcl m

lijeka

Prip
rem

a:
U

m
ijesiti dizano tijesto, kad se digne razdijeliti ga u 6 m

alih m
linaca (25 x 25 cm

). Tri nadjenuti orasim
a, a tri m

akom
. N

adjev priprem
iti tako 

da se svi sastojci preliju vrelim
 m

lijekom
. N

adjevene m
lince posložiti poprečno u tepsiju da stane svih šest. Prije pečenja prem

azati bjelanjkom
.

STA
R

IG
R

A
D

B
A
K
O
V
Č
IC
E

N
ad

jev II:
25 dkg m

ljevenog m
aka

20 dkg šećera
6 dkg m

argarina
grožđice i m

alo cim
eta

1 dcl m
lijeka

S
tarigrad

B
akovcice
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Predškolski odgoj i 
naobrazba

Postojećom mrežom vrtića, 
Grad Koprivnica je tijekom 2007. 
godine zadovoljio potrebe svojih 
građana za institucionalnom skrbi 
o djeci materijalno u potpunosti, 
ali ne i prostornim kapacitetima 
jer razvoj Grada i porast nata-
liteta diktira potrebu otvaranja 
novih prostora za ovu namjenu. 
Stoga je Gradonačelnik grada u 
više navrata istaknuo potrebu 
izgradnje novog vrtića kao jednu 
od prioritetnih zadaća, koja će se 
zbog drugih investicijskih zahvata 
morati odložiti za 2008. godi-
nu. Radna grupa za donošenje 
idejnog rješenja projekta, planira 
krajem ove godine posjetiti neke 
od novoizgrađenih vrtića u Zagre-
bu, kako bi se u praksi sagledalo 
najbolje rješenje za naše uvjete i 
potrebe. Činjenica da su kapaci-
teti postojećih ustanova predš-
kolskog odgoja u našem Gradu 
u posljednje vrijeme nedostatni, 
osim što našem Gradu zadaje 
financijske obveze koje će se sva-
kako izvršiti, ipak nas čini i zado-
voljnima jer smo svjesni da nam 

se Grad širi, da smo zabilježili ne 
samo zaustavljanje trenda pada 
nataliteta, već njegova porasta. 
Zadovoljavanje potreba građana 
u području predškolskog odgoja i 
naobrazbe izvršavaju se u skladu 
sa odlukama Gradskog vijeća i 
zaključcima Gradskog poglavar-
stva, odlukama i zaključcima koji 
su donijeti nakon sagledavanja 
potreba u ovoj djelatnosti. Grad 
Koprivnica sredstvima Proračuna 
sufinancira redovnu djelatnost 
predškolskog odgoja i naobrazbe 
u četiri dječja vrtića, sljedećih 
kapaciteta: 

• Dječji vrtić “Tratinčica”, 
gradski dječji vrtić, 167 djece 
(jaslice) i 591 (vrtić)

• Dječji vrtić “Smiješak”, privat-
ni dječji vrtić, 88 djece

• Dječji vrtić Svetog Josipa, 
vjerski dječji vrtić, 45 djece

• Dječji vrtić pri COOR “Podrav-
sko sunce”,11 djece

UKUPNO (stanje listopad 
2007.): 902 djece.

U Gradskom proračunu za 
2007. godinu, za namirenje 

troškova redovne djelatnosti 
predškolskog odgoja i nao-
brazbe ukupno je planirano  
9.966.000,00 kn od čega 
za potrebe Dječjeg vrtića 
“Tratinčica” 8.821.000,00 
kn, Dječjeg vrtića “Smiješak” 
650.000,00 kn, Dječjeg vrtića 
Svetog Josipa 291.500,00 
kn, te Dječjeg vrtića pri 
COOR “Podravsko sunce” 
203.500,00 kn.

Osnovno obrazovanje

Obvezno osnovno obrazovanje 
Grad Koprivnica tijekom 2007. 
godine uspješno je pratio i 
financirao kroz decentralizirane 
funkcije osnovnog školstva i to 
značajno iznad utvrđenog mini-
malnog standarda. U području 
ove djelatnosti namireni su ma-
terijalni troškovi osnovnih škola, 
troškovi prijevoza za više od 
1.150 učenika, troškovi investicij-
skog održavanja, nabave opreme 
i pomagala, škole plivanja, rad 
grupa slobodnih aktivnosti te 
troškovi školskih natjecanja, kako 
slijedi:

Red. 
broj

Osnovna 
Škola

Broj 
učenika

Broj 
razred.
Odjela

Redovni 
Materijalni
Troškovi

Kapitalne inv. i
Investicijsko
Održavanje

Dodatni 
programi,
slobodne 
aktivnosti i šk. 
natj.

Ukupni
Troškovi

1. OŠ “Antun 
Nemčić 
Gostovin-
ski”

855 36 1.038.400,00 1.344.870,00 110.500,00 2.493.770,00

2. OŠ “Braća 
Radić”

1.188 52 2.080.930,00 408.900,00 146.700,00 2.636.530,00

3. OŠ “Đuro 
Ester”

835 34 1.272.000,00 314.00,00 106.200,00 1.692.200,00

4. COOR 
“Podravsko 
sunce”

107 11 357.600,00 113.000,00 50.500,00 521.100,00

5. OGŠ 
“Fortunat 
Pintarić”

149 11 165.500,00 29.000,00 194.500,00

UKUPNO: 3.134 144 4.914.430,00 2.209.770,00 413.900,00 7.538.100,00

Upravni odjel za društvene djelatnosti

Kulturna  športska djelatnost

Prema Proračunu Grada Koprivnice za namirenje 
troškova redovne kulturne djelatnosti partici-
piraju ustanove kulture, kojima je osnivač Grad 
Koprivnica, u iznosu:
• Muzej grada Koprivnice 1.594.800,00 kn
• Knjižnica i čitaonica “Fran Galović”  - 

2.383.300,00 kn
• Pučko otvoreno učilište 854.600,00 kn         
UKUPNO: 4.832.700,00 kn

Program javnih potreba u športu financira se pre-
ko Zajednice športskih udruga Grada Koprivnice 
u koju su udružena 64 sportska kluba s područja 
Grada Koprivnice. Grad je u 2007. godini za sufi-
nanciranje rada amaterskih udruga ukupno nami-
jenio 1.050.000,00 kn, a športskim školama koje 
djeluju na području Grada iznos od 1.150.000,00 
kuna za sufinanciranje njihovih programa.

Socijalni program

Desetogodišnjom praksom pružanja potpore 
i skrbi svojim građanima, Grad Koprivnica je 
prepoznatljiv kao „socijalno osjetljiv“ grad koji 
sveobuhvatnim Socijalnim programom pruža 
građanima potporu i sigurnost u rizičnim život-
nim situacijama, kao i mogućnost podmirenja 
osnovnih potreba u svim područjima života.
Posljednjih je godinu dana posebna briga 
posvećena poboljšanju uvjeta života i uključi-
vanja u zajednicu osoba s invaliditetom i djece 
s teškoćama u razvoju. U tu je svrhu nastavljen 
upis u Registar osoba s invaliditetom, koji sada 
objedinjuje podatke za  gotovo 1300 odra-
slih osoba i 70 djece s teškoćama u razvoju. 
Temeljem rezultata istraživanja o obiteljskom, 
socioekonomskom i zdravstvenom stanju osoba 
s invaliditetom na području Grada Koprivnice, 
poduzete su određene mjere i aktivnosti u 
svrhu poboljšanja kvalitete življenja osoba s 
invaliditetom. Tako je inicirano organiziranje 
pružanja usluga fizikalne terapije u vlastitom 
domu za nepokretne i teško pokretne oso-
be;  izmjenama i dopunama Odluke o socijal-

nom zbrinjavanju građana Grada Koprivnice 
obiteljima osoba s invaliditetom omogućeno je 
ostvarivanje određenih oblika pomoći pod još 
povoljnijim uvjetima; osnovan je Stručno-savje-
todavni tim za praćenje odgojno-obrazovnih 
potreba djece s teškoćama u razvoju s područja 
Grada Koprivnice koji će, između ostalog, voditi 
i Savjetovalište za obitelji djece s teškoćama u 
razvoju. Zapošljavanje osoba s invaliditetom u 
javnim ustanovama i privatnim poduzećima već 
je dobro prihvaćena praksa na području Grada 
Koprivnice, a potpora programima udruga koje 
rade za dobrobit osoba narušenog zdravlja, i 
ove je godine bila značajna, u iznosu od oko 
150.000,00 kn.
Ulaganje u najmlađe prioritet je našeg grada, 
stoga je i tijekom proteklih dvanaest mjeseci 
350 novorođenčadi darivano s po 1.000,00 
kn. Potpora roditeljima u podmirenju troškova 
pohađanja dječjih vrtića, školske prehrane i pu-
tovanja učenika i studenata, godišnje iznosi oko 
800.000,00 kn, čime je obuhvaćeno 680 djece 
i mladih. Božićni su blagdani obogaćeni prigod-
nim darovima i predstavama za 579 djece, a za 
provođenje programa udruga za rad s djecom 
i mladima uloženo je oko 160.000,00 kn. Ni 
najstariji građani našega Grada nisu zaborav-
ljeni: 787 umirovljenika s najnižim mirovinama 
darivano je sa 150,00 kn „božićnice“, a za pro-
vođenje programa udruga iz područja kulture, 
rekreacije i organiziranja slobodnog vremena za 
osobe „treće životne dobi“,  izdvojeno je oko 
85.000,00 kn.
Iako za provođenje Socijalnog programa Grad 
Koprivnica osigurava značajna sredstva, u izno-
su od oko 4.000.000,00 kn godišnje, potpore 
su usmjerene na prevladavanje trenutnih rizika i 
stvaranje uvjeta u kojima bi svi radno sposobni 
građani vlastitim radom mogli osigurati dosto-
jan život svojih obitelji. Tako su i ove godine, 
Programom Javnih radova Grada Koprivnice, u 
čije je provođenje Grad uložio oko 350.000,00 
kn, u partnerstvu s GKP-om „Komunalac“ 
Koprivnica, zaposlene 54 osobe, iz skupine 
dugotrajno nezaposlenih, korisnika određenih 
oblika pomoći i romske nacionalne manjine, 
među kojima i 11 osoba s invaliditetom. 

Grad podupire i srednjoškolsko obrazovanje

Iako Grad Koprivnica nema zakonsku obvezu sufinancirati rad srednjih škola o kojima je dužna skrbiti Žu-
panija, svake se godine iz Gradskog proračuna ulaže u koprivničke srednje škole, Gimnaziju “Fran Galović”, 
Srednju školu i Obrtničku školu i to za rad s nadarenim učenicima i nabavu pedagoške opreme. Osim ovih 
redovnih ulaganja, ova godina je specifična po realiziranom velikom projektu u području srednjoškolskog 
obrazovanja u našem Gradu. Novu 2007./2008. školsku godinu učenici Gimnazije “Fran Galović” započeli su 
otvaranjem vrata novog velebnog objekta – nove suvremeno uređene i opremljene školske zgrade i športske 
dvorane na Lenišću.  Ovaj projekt naš Grad je uspješno realizirao u veoma kratkom vremenskom 
roku – za samo godinu dana - po modelu javno-privatnog partnerstva, modelu kapitalne 
izgradnje podržan od Vlade Republike Hrvatske, a posebno podržan iz Ureda Predsjednika 

Republike. Počevši od idejnog rješe-
nja, zakapanja prve lopate i kamena 
temeljca, pa sve do konačne realizacije 
projekta, Predsjednik Republike, gosp. 
Stjepan Mesić kontinuirano nas je pra-
tio i podržavao, te je 9. listopada ove 
godine prigodom otvaranja gradskog 
pročistača, sa velikim zadovoljstvom 
pregledao novi školski prostor Gimna-
zije, nove učionice, kabinete, prateći 
prostor za nastavnike i ostale djelatni-
ke, te športsku dvoranu.

Besplatne bilježnice za osnovnoškolce

U 2007. godini Grad je nastavio sa aktivnostima započetim pret-
hodne godine na osiguravanju uvjeta za izgradnju nove dvodijel-
ne školske športske dvorane pri OŠ “Antun Nemčić Gostovinski”, 
koja će biti u funkciji u mjesecu rujnu 2008. godine. Također su 
izvršene sve pripreme za izgradnju nove osnovnoškolske zgrade 
na području Podolica, čiji se dovršetak planira do kraja 2009. 
godine. Na ovaj način naš Grad se ozbiljno priprema stvoriti 
uvjete za rad škola u jednoj smjeni i tako doseći visok pedagoški 
standard koji imaju učenici razvijenih europskih zemalja.

Kroz ljetne školske prazni-
ke, dok su mirovale školske 
klupe i utihnule učionice 
i školski hodnici, Grad 
Koprivnica nije mirovao. Pri 
najžešćim ljetnim vrućinama 
jedna je gradska tiskara po 
narudžbi Grada izrađivala 
školske bilježnice. Ljeti osmi-
šljen i započet projekt Grada 
Koprivnice - „Besplatne 
bilježnice za sve osnovnoš-
kolce“ osvanuo je prvi dan 
škole na klupama svih uče-
nika gradskih osnovnih škola 
i onih matičnih u samom 
Gradu i onih područnih u 
Reki, Starigradu, Jagnjedov-
cu, Koprivničkom Ivancu, Ku-
novcu, Bakovčicama, Vinici. 
Učenike su obradovale lijepo 
dizajnirane školske bilježnice, 
tiskane u koprivničkoj tiskari 
„Baltazar“ sa koricama koje 
su oslikale i ukrasile svojim 
logotipom gradske tvrtke – 
sufinancijeri Grada u ovom 
projektu (Podravka, Podrav-
ska banka, Croatia, Hrvatski 
telekom, Autobusni prijevoz 
Varaždin).
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KOPRIVNICA - TVORNICA ZNANJA
SVEUČILIŠNI KAMPUS U KOPRIVNICI

Gradonačelnik predsjedniku Mesiću uručuje zahtjev za vojarnu

Visoko obrazovanje - 
ulaganje u budućnost

Grad Koprivnica kroz kvalitetno 
stipendiranje studenata i učenika 
stvara uvjete da postane Grad 
znanja, povećanjem postotka 
visokoobrazovanih kadrova, te 
stimuliranjem visokoobrazovanih 
mladih ljudi da se zadrže u svom 
Gradu i doprinose njegovom 
razvoju. U 2007. godini trenutno 
ima sklopljenih 625 ugovora 
o stipendiranju studenata što 

Vojska će do kraja godine napustiti vojne objekte u Koprivnici

Visoko učilište u Koprivnici

deficitarnih, što drugih različitih 
struka, te ugovora o stipendira-
nju učenika. Iz Gradskog Proraču-
na za studente i učenike izdvaja 
se 3.900.000,00 kn godišnje 
za povećavanje studentskog 
standarda Grad Koprivnica želi 
omogućiti da što više mladih ljudi 
nakon završene srednje škole 
nastavi obrazovanje na visokim 
učilištima.
Gradsko poglavarstvo Grada 
Koprivnice je prošle studijske 
godine odobrilo tridesetak 

studentskih stipendija Grada 
Koprivnice za polaznike redovnog 
studija ekonomije u Koprivnici, a 
četrdesetak novih  polaznika ove 
studijske godine postat će novi 
stipendisti Grada.
Osim kroz stipendiranje, Grad 
konstantno traži nove modele i 
načine kako od Koprivnice na-
praviti “tvornicu znanja”. Naža-
lost, država u svojim planovima 
nema za cilj osnovati dislocirane 
visokoškolske ustanove na po-
dručju Grada Koprivnice, iako su 
u posljednje 4 godine osnovana 
veleučilišta u mnogim drugim 
gradovima. Gradu je preostalo 
jedino moguće rješenje - da sam 
stvara svoje veleučilište. 
Od 2001. godine Grad je ulo-
žio u razvoj visokog školstva 
preko 14 milijuna kuna u želji 
da postane najbolje mjesto za 
stjecanje visokog obrazovanja u 
Europi. Budući da je stvaranje vla-
stitih kadrova jedan od najvažnijih 
uvjeta za to, uskoro će se krenuti 
sa natječajem za doktorske studije 
kako bi naš Grad stvorio vlastiti 
znanstveni kadar ili privukao 
postojeće kadrove – visokoobrazo-
vane sveučilišne predavače koji su 
proistekli iz našeg kraja da dođu 
predavati u svoj grad. U tom cilju, 

imajući u vidu činjenicu da će 
vojska do kraja godine napustiti 
vojne objekte u Koprivnici, velik 
kompleks zemljišta i objekata 
iskoristit će se za stvaranje sveuči-
lišnog kampusa. Dana 9. listopada 
ove godine Predsjedniku Republike 
Hrvatske gosp. Stjepanu Mesiću, 
kao vrhovnom zapovjedniku 
Oružanih snaga, i Vladi RH, uru-
čen je od strane Gradonačelnika 
zahtjev za prijenos prava vlasniš-
tva ili upravljanja nad objektom 
i zemljištem Vojarne “Ban Krsto 
Frankopan” u Koprivnici, bez 
naknade, jer infrastruktura tog 
objekta u potpunosti zadovoljava 
potrebe takvog zdanja. Osni-
vanjem sveučilišnog kampusa 
otvorilo bi se puno dobro plaćenih 
radnih mjesta. Obrazovani mladi 
ljudi došli bi privremeno ili stalno 
živjeti u Koprivnicu, a multinacio-
nalne kompanije koje imaju svoje 
sjedište u Koprivnici  - Podravka, 
Carlsberg i Hartmann dobile bi 
mogućnost  da za svoje pogone 
odaberu najbolje kadrove. Nema 
alternative razvoju grada nego 
putem razvoja obrazovanja.

Pripremila: Ankica Nježić, pročelnica 
UO za društvene djelatnosti

Foto: arhiva, grad Koprivnica
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Klizalište
Već treće zime zaredom naša 
turistička zajednica zajedno s 
Belupom i naravno Gradom 
uspješno je organizirala klizalište 
na središnjem gradskom trgu i to 
s još većom ledenom površinom, 
na radost svih mnogobrojnih po-
klonika ovog atraktivnog sporta 
i rekreacije, a naročito najmlađih 
od kojih su brojni po prvi puta 
stali na led u okviru škole klizanja 
koja se organizira svake godine. 
Zahvaljujući kontinuitetu organizi-
ranja klizališta te intenzivnoj pro-
midžbi u paketu s Gradskim baze-
nima sve je veći broj posjetitelja iz 
drugih dijelova središnje Hrvatske. 
Usprkos natprosječno toploj zimi 
i velikih problema s održavanjem 
umjetnog leda, klizalište je bilo u 
funkciji gotovo do kraja veljače. 
Ponosni smo na činjenicu da 
gotovo ni jedan grad u Hrvatskoj 
pa ni u ovom dijelu Europe nema 
u svom središtu ovakvu  zimsku 
atrakciju, a Turistička zajednica 
Koprivnice je jedina u Hrvatskoj 
koja na svojim leđima nosi ovakav 
zahtijevan i kompleksni projekt.

Fašnik
U drugoj polovici veljače organi-
ziran je već tradicionalan fašnik 
koji je okupio velik broj učesnika i 
posjetitelja, a ubrzo i sve posjeće-
nija manifestacija „Ribolovci svom 
gradu“ pri čijoj organizaciji naša 
TZ asistira Športsko ribolovnom 
klubu Koprivnica.
Sajam cvijeća koji je ove godine 
trajao čak četiri dana oduševio je 
najviše žensku publiku, a osim što 
je oživio Trg bana Jelačića zasigur-
no je doprinio još boljoj i ljepšoj 
uređenosti okućnica i balkona 
našeg grada i okolice.

Markov sajam
Najveća i najzahtjevnija aktivnost 
naše turističke zajednice van 
Koprivnice bio je nastup na Marko-
vom sajmu na Jelačićevom placu u 
Zagrebu krajem svibnja. Bilo je ovo 
organiziranje velike manifestacije, 
ali van Koprivnice. Naime, TZ Ko-
privnice bila je ove godine nositelj 
ove tradicionalne manifestacije i to 
u potpuno novom ruhu – ni manje 
ni više nego srednjovjekovnog 
Markovog sajma kakav je bio u 
davno minulim vremenima, kada 
je i nastao. Deseci koprivničkih sta-
rih zanatlija za ovu priliku vješto su 
glumili srednjovjekovne obrtnike, 
mušketiri i dame plijenili su po-
zornost sviju, a u središtu zbivanja 
postavljena je Podravska hiža sa 
Koprivničkim vrtuljkom. Kraljevski 
kuhari (Podravka) spremili su pravu 
srednjovjekovnu gozbu za sve 
uzvanike i novinare, a podijeljeno 
je na tisuće letaka i promidžbenog 
materijala.

Turistička zajednica grada Koprivnice

GODINA BOGATA 
DOGAĐANJIMA
Građani Koprivnice, a naročito sve brojniji posjetitelji našeg grada zasigurno će pamtiti ovu godinu i po mnogobrojnim događanjima   
za koje je glavni “krivac“  Turistička zajednica grada Koprivnice. Mnogobrojne aktivnosti nizale su se jedna za drugom,  
kako u Koprivnici tako i širom Hrvatske te inozemstvu.

Podravski 
motivi
Brojne promotivne aktivnosti 
utjecale su zasigurno i na posje-
ćenost 13. Podravskih motiva koji 
su se održali, već tradicionalno 
prvog vikenda u srpnju. Brojka 13 
je u ovom slučaju bila sve samo ne 
nesretna s obzirom da su ovogodiš-
nji Motivi u suradnji s Podravkom 
i Carlsberg Croatiom ponudili naj-
brojnijim i najkvalitetnijim sadrža-
jem do sad i to bez ijednog kišnog 
dana što je u konačnici rezultiralo i 
najvećom posjećenošću u povijesti 
Podravskih motiva.

Renesansni 
festival
Vremena za odmor nije bilo ni nakon 
Motiva jer je već na obzoru bila slje-
deća velika manifestacija – Renesan-
sni festival. Nova priča koja je prošle 
godine po prvi puta bila ispričana na 
najstarijem dijelu grada, a ove je do-
bila još raskošniji i ljepši sjaj. Izuzetno 
nepovoljno kišno vrijeme nije nam 
išlo na ruku s obzirom na kompletno 
zemljani teren, ali na samom početku 
manifestacije vrijeme se proljepšalo 
te nam omogućilo ostvarenje svih 
planiranih aktivnosti kojih je u dva i 
pol dana održavanja manifestacije 
zaista bilo nebrojeno jer osim 150 
domaćih kostimiranih izvođača 
sudjelovalo je i stotinjak izvođača 
iz Hrvatske i inozemstva. Povijesna 
postrojba Koprivničkih mušketira, 
a od ove godine i haramija postala 
je preko noći vrhunska atrakcija ne 
samo u Koprivnici već i širom Hrvat-
ske. Renesansni festival osim što je 
oživio najstariji dio grada, ispričao za-
boravljenu priču i ponudio atraktivan 
sadržaj privukao je do sada najveći 
broj posjetitelja iz drugih dijelova 
Hrvatske te je time u vrlo kratkom 
periodu zasigurno nadmašio druge 
velike Županijske manifestacije. Rijet-
ko nepodijeljeni pozitivni komentari 
zalog su optimistične budućnosti 
ovog novog Koprivničkog turističkog 
proizvoda.
U gotovo svim aktivnostima pro-
mičemo i „Priču o koprivi“, koju 
smo započeli pred tri godine, a koja 
se pokazala vrlo zanimljivom za 
posjetitelje i kvalitetnoj u pomotivnim 
aktivnostima te projekt starih zanata 
koji je već poznati i izvan granica 
Hrvatske. 
TZ Koprivnice osim vlastitih aktivnosti 
mnogo prostora posvećuje i suradnji 
s drugim srodnim organizacijama (TZ 
Zagreb), raznim institucijama (MMT-
PVR), udrugama i pojedincima koji se 
bave turizmom, a najbolja suradnja 
postiže se s Gradskim institucijama, 
naročito u projektu Europske unije 
„Panonska paleta“ te tvrtkama Po-
dravka i Belupo.

Pripremio: Renato Labazan, direktor
Foto: Turistička zajednica grada 
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Romska knjižna polica, posudba 
glazbenih CD-a, besplatni Inter-
net za sve građane –  najnovije 
su, u 2007. godini pokrenute 
usluge u ponudi Knjižnice i čita-
onice “Fran Galović” Koprivnica. 
Pri tome svakako treba spomenu-
ti preko 8000 nabavljenih medija 
i to ne samo knjiga, časopisa 
i novina već i glazbenih CDa, 
filmova na DVD-ima, zvučnih 
knjiga, igračaka…Knjižni fond 
se približava brojki od 100.000 
jedinica, a police u slobodnom 
pristupu već su postale nedovolj-
ne da se izloži sve novo, a o ka-
pacitetima spremišnog prostora 
da se i ne govori. Posjete knjižnici 
(u prosjeku preko 500 dnevno, 
ukupno preko 90 000 godišnje)  
već se odavno ne vezuju samo uz 
posudbu knjiga preko 7000 regi-
striranih članova, već  uz posjete 
svih zainteresiranih  raznovrsnim 
kreativnim i edukativnim radi-
onicama za djecu i /ili odrasle, 
programima za roditelje, preda-
vanjima, tribinama, književnim 
susretima, besplatnom pristupu 
Internetu, čitanju pod suncobra-
nima na terasi pred knjižnicom, 
ljetnim tržnicama knjiga u grad-
skom parku…

KNJIŽNICA I ČITAONICA

“FRAN GALOVIĆ” 
OD STUDENOG DO STUDENOG

MUZEJ GRADA 

U mnoštvu knjižnične ponude 
ipak treba izdvojiti ono što pose-
bice obilježava ovu godinu. To su 
kreativne radionice u znaku 120. 
obljetnice rođenja Frana Galovi-
ća. Zatim je to uključivanje naše 
knjižnice  u nacionalni projekt 
digitalizacije cjelokupne hrvatske 
kulturne baštine, koji financijski 
podupire Ministarstvo kulture RH 

i Grad Koprivnica, a ove godine 
započinje se s “Glasom Podra-
vine”,  novinama s najdužom 
tradicijom u našem gradu. 
Svakako treba istaknuti i eduka-
ciju knjižničara, prvenstveno onu 
koju  su koprivnički knjižničari na 
poziv davali stručnjacima u zemlji 
i inozemstvu. Naša knjižnična 
usluga za slijepe i slabovidne, pi-
lot projekt implementiran prošle 
godine u suradnji s Udrugom 
slijepih Koprivničko-križevačke 
županije zahvaljujući sredstvima 
EU, izazvala je poseban interes  
na 15. europskoj konferenciji 
o čitanju u Berlinu,  zatim na 
Svjetskom kongresu knjižničara u 
Durbanu, Južnoafrička Republi-
ka kao jedna od četiri najbolje 
prakse u svijetu, te  u Mariboru i 
Novom Mestu, Slovenija . 
Svakako treba spomenuti velike 
pomake na razini županijskog, 
matičnog djelovanja naše knjiž-
nice i to širenjem mreže knjižnica 
u općinama, kao i podrškom u 

Posjeta i sadržaja više nego ikada!
zapošljavanju čak devet novih 
školskih knjžničara.
I na kraju, nemoguće je ne spo-
menuti percepciju naših građana. 
Za potrebe međunarodnog struč-
nog skupa koji je početkom listo-
pada u Lovranu okupio knjižniča-
re, arhitekte i političare provedena 
je anketa na koju se odazvalo 446 
naših građana (članova i ne-člano-
va knjižnice, predstavnika lokalnih 
medija, predstavnika tijela lokalne 
uprave i samouprave). 94% njih 
smatra da su ulaganja u adaptaci-
ju i rekonstrukciju knjižnice 1996.-
2003. opravdana s obzirom na 
sadašnje rezultate,  99% smatra 
da su dosadašnja ulaganja javnih 
sredstava u rad knjižnice vrlo 
korisna i korisna, 91% ispitanika 
smatra da su knjižničari dovoljno 
educirani za pružanje usluga koje 
opravdavaju ulaganja u knjižnicu, 
a njih 75% da su knjižničari u 
pružanju usluga iskoristili poten-
cijale postojećeg prostora u korist 
naše lokalne zajednice. Od 22 
ponuđene usluge kao najkorisni-
jima ocjenjuje se posudbu knjiga, 
besplatni pristup Internetu, uslugu 
za slijepe i slabovidne, te radionice 
za djecu i mlade. Od knjižnice 
ubuduće očekuju se prije svega 
ponuda novih usluga i zadržava-
nje postojećih usluga.
Čak 143 vrlo konkretnih pri-
jedloga dali su građani kako bi 
Knjižnica još korisnije doprinosila 
lokalnoj sredini i njenim stanov-
nicima.  
Obrazovanje i cjeloživotno učenje, 
dostupnost knjizi, razvijanje razli-
čitih oblika pismenosti, te kultura 
ona su područja u kojima Knjižni-
ca najviše doprinosi kvaliteti života 
u našem gradu.

Pripremila: 
Dijana Sabolović-Krajina, ravnateljica
Foto: arhiva, knjižnica “Fran Galović”

Studeni 2006.
Novi koprivnički ciklus još jednom 
je započeo s Danom grada. U 
studenom je Muzej predstavio 
‘’Statut Grada Koprivnice’’ iz 
1752., koji je rezultat međuin-
stitucionalne suradnje Državnog 
arhiva u Varaždinu, Muzeja i 
Filozofskog fakulteta u Zagre-
bu, Podravski zbornik 32/2006. 
i otvorenjem izložbe Zdravka 
Tišljara, a u Edukacijskom centru 
koprivničke bolnice uz 40. godina 
udruge sestrinstva u Koprivnici 
priređena je izložba ‘’Medicina u 
Koprivnici (II)’’ iz zbirke lječniš-
tva i ljekarništva koprivničkog 
muzeja.

Prosinac 2006.
Prosinac u Muzeju grada Kopriv-
nice protekao je u duhu ‘’Božića 
u Koprivnici’’ i samostalne izložbe 
Luke Bunića ‘Anerash Abar-
ush’ u Galeriji Koprivnica. Dok 
su se gradom odvijale prigodne 
božićne akcije, stari Magistrat i 
kuća Malančec pretvoreni su u 
veliko radilište. U muzejske urede 
uvedeno je grijanje, istraživao 
se način građenja i otvarale gra-
đevinske sonde. Na više lokacija 
muzejski stručnjaci i tehničko 
osoblje nakon niza godina zapo-
čeli su sustavno pregledavanje 
muzejskih spremišta i prikupljene 
građe, popisivanje, sortiranje i 
čišćenje, što je temelj uspostav-
ljanja nadzora nad zbirkama. 
Kao uvod u preustroj muzejskih 
jedinica izrađivani su popisi 
muzejskih predmeta po spremiš-
nim i izložbenim prostorima, uz 
jasne parametare za podizanje 
muzejskih standarda.

Siječanj 2007.
Sredinom siječnja Sekcija cvjećara 
Udruženja obrtnika i Tihomir 
Košćak iz cvjećarnice Luna su u 
Galeriji priredili izložbu ‘Deta-
lji su bitni’ na kojoj je po prvi 
put aranžiranje predstavljeno 
kao zvanje i umjetnički obrt. 
Istovremeno se vršila valoriza-
cija i revalorizacija muzejskih 
predmeta u skladu sa strategijom 

održivog razvoja 
Muzeja i naznakama 
promjena u načinu 
upravljanja muzej-
skom ustanovom. 
Djelatnici u kulturi 
potpisali su Kolektiv-
ni ugovor, vršeni su 
obilasci stručnjaka 
najrazličitijih profila 
u svrhu prikupljanja 
podataka za Studiju 
izvedivosti i ulaga-
nja u infrastrukturu 
muzejskih prostora 
na području Grada 
Koprivnice. Poznati 
umjetnički fotograf 
Goran Vranić zapo-
čeo je snimanje ciklu-
sa motiva koprivnič-
ke baštine, dok su 
obrtnici dovršavali 
građevinsko čišćenje 
kuće Malančec.

Veljača 2007.
U prvim danima veljače ko-
privnički vatrogasci radili su na 
poboljšanju sigurnosnih uvjeta u 
muzejskim objektima, a kopriv-
nički muzejski stručnjaci u Zagre-
bu su pohađali seriju edukacijskih 
seminara korištenja integriranog 
muzejskog programa M++ za 
inventarizaciju i obradu muzejske 
građe, primarnu i sekundarnu 
dokumentaciju, pitanje tezaurusa 
i informatizaciju muzejske struke. 
Radilo se na planiranju građevin-
skog čišćenja Starog magistrata, 
u svrhu odstranjivanja stihijskih 
nadogradnji i devastacija 20. sto-
ljeća, dok je u Galeriji Koprivnica 
otvorena izložba Antona Cetina 
‘Sto pariških radova’.

Ožujak 2007.
U suradnji Hrvatskog povijesnog 
muzeja iz Zagreba, Saveza anti-
faštista Hrvatske i Muzeja grada 
Koprivnice u Muzeju je otvorena 
dokumentarna izložba ‘X. zagre-
bački korpus NOB-a’. Početkom 
ožujka održana je radionica edu-
kacije za provedbu Nacionalnog 
programa digitalizacije arhivske, 
knjižnične i muzejske građe, 
a na internetskim stranicama 
Grada Koprivnice Muzej je počeo 
postavljati on-line izložbe s ciljem 
promocije E-kulture, odnosno 
projekta E-grad i E-museum, u 
kući Malančec stručnjaci HRZ 
iz Zagreba provodili su istražne 
konzervatorsko-restauratorske 
radove pod nadzorom dipl. ing. 
arh. Josipa Velnića.

Travanj 2007.
Udruženje obrtnika Koprivnica i 
Muzej grada Koprivnice predsta-
vili su koprivničke proizvođače 
suvenira na sajmu ‘Kvarner Expo 
2007.’ u Opatiji, a u Kristalnoj 
dvorani hotela ‘Kvarner’ održano 
je Okrugli stol ‘Značaj suvenira 
u ukupnoj turističkoj ponudi’ 
na kojem se Muzej predstavio s 
izlaganjem ‘Muzejski suvenir 
– održivi razvoj gospodare-
nja baštinom’. Iz koprivničkog 
Zavoda za javno zdravstvo stigla 

Univerzalna baština koprivničkog muzeja u godini dr. Leandera Brozovića

Koprivnički knjižničari na kongresu u Južnoafričkoj Republici.

Dan otvorenih vrata knjižnice i besplatni upisi.

Mladi - svakodnevni gosti knjižnice
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Glazbeno-scenska djelatnost Puč-
kog otvorenog učilišta gnijezdo je i 
središte kulturnog života grada. 
Podržana sredstvima iz gradskog 
proračuna te jednim dijelom 
sredstvima dobivenim prodajom 
ulaznica, ova se djelatnost realizira 
u suradnji sa poznatim kazališnim 
kućama iz cijele Hrvatske, kao i s 
poznatim umjetnicima iz područja 
glazbe, a mogućnošću korištenja 
dvorane i suorganizacijom podr-
žava i potiče cjelokupan društveni, 
kulturni i politički život grada. 
Maestralan novogodišnji koncert 
Johann Strauss Ensemble-a iz Au-
strije uveo nas je u 2007. godinu.
Kazališna se pak sezona 2006. 
- 2007.  sastojala od redovitih 
mjesečnih predstava za odrasle, 
predstava za djecu te kvartal-
nim koncertima no sa znatnim 
pomakom ka suradnji s gradskim 
vrtićima, osnovnim i srednjim 
školama. 
Ove smo godine počeli s inten-
zivnom akcijom populariziranja 
kazališne i filmske kulture među 
malima i mladima kako bi kod 
djece i roditelja, odgajatelja, 
nastavnika, učitelja i profesora 
osvijestili i potaknuli potrebu 
za ovim oblicima kvalitetnog 
provođenja radnog i slobodnog 
vremena.  Akcija je urodila plodom 
- u drugom polugodištu školske 
godine 2006/2007. svi su gradski 
vrtići, sve osnovne gradske i pri-

POU KC
Pučko otvoreno učilište već četvrtu godinu zaredom učestvuje u projek-
tu MZOS-a «Za Hrvatsku pismenosti: Put do poželjne budućnosti» koji 
je vezan uz desetljeće pismenosti u Europi i Hrvatskoj 2003. – 2012. To 
je projekt koji pruža mogućnost besplatnog završetka osnovne škole 
i odmah zatim završetak nekog od verificiranih programa osposoblja-
vanja, kojim se stječe prvo zanimanje, a unosi se u radnu knjižicu. Od 
2004. godine u sklopu tog projekta u POU KC 167 polaznika je završilo 
OŠ, a 31 od njih i program osposobljavanja za neko zanimanje, dok njih 
17 upravo polaze neki od programa. 
Od početka je u projektu prilično zastupljena romska manjina: njih 195 
je polazilo osnovnu školu, od kojih je 12 završilo osmi razred.
Prošle školske godine, 2006/2007. u zimskom i proljetnom semestru, 
osnovnu školu za odrasle je pohađalo 147 polaznika u 11 odjeljenja i to 
u Koprivnici i našim dislociranim prostorima u Đurđevcu i Pitomači.
Što se tiče programa osposobljavanja u prošloj školskoj godini, vrlo 
dobro smo surađivali sa Zavodom za zapošljavanje. Osposobili smo 5 
grupa polaznika (ukupno 76 polaznika) za zidare, tesare, keramičare, 
samostalne knjigovođe i krojače-šivače. Ostali realizirani programi su 
njegovatelji/ice, računalni operateri, samostalni knjigovođe, kozmeti-
čari, pomoćni kuhari. Sveukupno smo osposobili 224 polaznika u 19 
grupa.

Suradnja sa Zavodom za zapošljavanje traje i dalje, pa tako trenutno 
osposobljavamo polaznike sa HZZ za zanimanja: krojači-šivači, ugosti-
teljski poslužitelji, soboslikar-ličilac, zidar, tesar, keramičar.
U tijeku su još i programi osposobljavanja za računalne operatere, 
rukovatelje građevinskim strojem, samostalne knjigovođe, čime broj 
polaznika osposobljavanja u ovom trenutku dostiže 100. 
Od neverificiranih programa možemo spomenuti novi program koji je 
u ponudi od 2006. godine, tečaj brzog čitanja koji je već pohađalo 45 
polaznika u 5 grupa. Za fakultete se pripremalo 138 polaznika u 11 
grupa (predmeta), od kojih su svi uspješno upisali nastavak školova-
nja. Tečajevi stranih jezika, koje organiziramo u Učilištu već deset-
ljećima, u skladu su s europskom standardizacijom (CEF - Common 
European Framework) čime je dobivena svjedodžba prepoznatljiva u 
Europskoj Uniji.
Najviše se uče engleski, njemački i talijanski jezik. U šk. god. 06/07 
u oba semestra imali smo 69 polaznika u 8 grupa, a trenutno 49 
polaznika u 5 grupa.
U Koprivnici Ekonomski fakultet Zagreb ima svoj dislocirani centar 
od 1996. godine. U početku je bio samo izvanredni stručni studij, 
a od 2003. imamo i sveučilišni redovan 4-godišnji studij. U šk. god 
2006/07. na oba studija studirao je 671 student.  

Obrazovna djelatnost u Učilištu

Godina obilježena prijateljstvima

OD STUDENOG DO STUDENOG

MUZEJ GRADA 

gradske škole te Obrtnička srednja 
škola i Gimnazija ‘Fran Galović’ 
posjetili naše gradsko kazalište 
uživajući u predstavama JEŽEVA 
KUĆICA, PISMO IZ ZELENGRADA, 
BUM TOMICA, VELIKI ZAVODNIK, 
SHAKEspear na EXit i  KREONTO-
VA ANTIGONA. 
Kazališna je sezona završila sredi-
nom srpnja gostovanjem glumca 
svjetskog glasa Zijaha Sokolovića 
koji nam je govorio ‘o onim malim, 
a tako važnim stvarima unutar dva-
deset i četiri sata’.
Kulturno je ljeto, kao i prošle 
godine u vrijeme rekonstrukcije 
krovišta, brojalo manje programa 
zbog radova na fasadi i postav-
ljanja nove stolarije no kvaliteta 
koju dvorana Domoljub nudi u 
novoj sezoni zahvaljujući vanjskim 
i unutarnjim radovima na radost je 
korisnika.
U novu su školsku i kazališnu se-
zonu gimnazijalci i naši sugrađani 
već ušli predstavom na engleskom 
jeziku ’ŽIVOT I DJELA WILLIAMA 
SHAKESPEAREA- sabrana’ koja je 
otvorila nova vrata Domoljuba te 
oduševila stalnu i novu publiku i u 
večernjim satima. A Romansa o tri 
ljubavi sa Ksenijom Pajić, Matijom 
Prskalo, Zijadom Gačićem i Mlade-
nom Čuturom podsjetila nas je na 
‘jezik čiste ljubavi’.

Kulturni amaterizam
Poseban pečat amaterskom fol-

klornom, tamburaškom, puhač-
kom i dramskom stvaralaštvu ove 
godine dala su brojna druženja, 
gostovanja i smotre s ciljem da 
se stručnjaci i suradnici upoznaju 
i prenesu svoja znanja i iskustva 
kako međusobno tako i na mlađe 
naraštaje. Zapažen je pomak u 
kvaliteti, približavajući amatersko 
stvaralaštvo visokom umjetničkom 
dometu, pa čak i profesionalizmu.
Pučko otvoreno učilište u tim je 
programima potpuna logistička 
potpora.

Kino prikazivačka djelatnost
Zahvaljujući dobroj suradnji sa 
filmskim distribucijama iz Zagreba, 
kino “Velebit” i dalje nudi aktualan 
i probran repertoar u odlično opre-
mljenoj dvorani. Broj gledatelja 
godišnje prelazi trideset tisuća što 
naše kino i dalje pozicionira na 
visoko 6. mjesto u Hrvatskoj.
Posebna su radost kina ‘Vele-
bit’ najmlađi gledatelji – budući 
filmofili – za koje su na redovitom 
repertoaru omiljeni animirani 
filmovi i filmovi za djecu. S ciljem 
edukacije za medije, razvijanja 
filmske i medijske kulture te u 
skladu s potrebama vrtića, osnov-
nih i srednjih škola, realizirani su 
brojni organizirani posjeti filmskim 
projekcijama korisnim u odgojno-
obrazovnom procesu. Do listopada 
je ove godine već više od tri tisuće 
djece i učenika tako posjetilo kino 
‚Velebit’. A da bismo gledanje 
filmova učinili što udobnijim naj-
manjima, uveli smo posebne gratis 
stolice-umetke kako bi neometano 
mogli pratiti projekcije. 

Kino ‘Velebit’ i dalje nudi posebnu 
pogodnost tzv. bar-kod ulazni-
cu koja omogućuje praćenje 
broja posjeta kino predstavama te 
nagrađivanje posjetitelja shodno 
sakupljenim bodovima. Ovoga 
trena preko tri stotine gledatelja 
vlasnici su takve iskaznice. Njihov 
je gledateljski ‘trud’ nagrađen 28. 
12. 2006. kada smo obilježavali 
111 GODINA FILMA, prigodnim 
poklonima distributerskih kuća te 
gratis ulaznicama.
Intenziviralo se i s radom Kluba 
ljubitelja filma FILM 207. Svakod-
nevno se širi baza kontakata i broj 
članova koje se redovito  informira 
o redovnom kino repertoaru i 
posebnim kinotečnim programima. 
Uz svu svoju gledateljsku zahtjev-
nost i filmsku specifičnost, svi su 
programi Kluba vrlo dobro posje-
ćeni. Prvi je program ovog Kluba 
bila Revija azijskog filma 2005. 
godine, a ova je godina započela 
Revijom azijskog filma 2. Klub je 
u lipnju surađujući sa Osnovnom 
glazbenom školom ‘Fortunat Pinta-
rić’ obilježio DAN GLAZBE I FILMA 
projekcijama slavnih filmskih 
adaptacija opere ‘Carmen’.
Do kraja godine ponovo ćemo 
se družiti s izborom filmova iz 
programa ZAGREB FILM FESTIVA-
LA, najboljim iz Pule, europskim 
filmom, a proslavit ćemo i 112. 
rođendan filma.
Vrata Pučkog otvorenog učilišta 
uvijek su Vam otvorena!

Pripremio: Josip Nakić-Alfirević, 
ravnatelj POU

Foto: arhiva POU

je donacija edukacijskih filmova i 
materijala s područja zdravstve-
ne preventive druge polovice 
20. stoljeća, otvorena je izložba 
‘Oglavlja u Podravini’, a izlož-
bom ‘Felix u gostima’ u Galeriji 
je gostovao karikaturist Srečko 
Puntarić.

Svibanj 2007.
Početkom svibnja u Muzej grada 
Koprivnice stigla je donacija Mir-
jane Ferić – Vac iz posjeda kopriv-
ničkog stolarskog obrtnika Josipa 
Čelanskog, u jeku su bile pripreme 
projekta ‘Panonska paleta’ za 
gostovanje na Sajmu umjetnosti 
u Kaposvaru, dok je u Galeriji 
Koprivnica otvorena izložba foto-
grafija Gorana Šafareka ‘Džun-
gle’. Međunarodni dan muzeja s 
temom ‘’Univerzalna baština’’ u 
2007. godini naglasak je stavio na 
individualnu i univerzalnu odgo-
vornost prema baštini, a Muzej ga 
je provodio pod sloganom ‘Muzeji 
su cool !’. Tamburaški orkestar 
‘’Tomo Šestak’’ u Galeriji Kopriv-
nica održao je koncert, u suradnji 
sa Sekcijom frizera Udruženja 
obrtnika Koprivnica održana je re-
vija etno frizura i nastup Miroslava 
Evačića, u dvorištu Galerije Hle-
bine održana je Druga svibanjska 
likovna kolonija ‘Josip Generalić’, 
a na koprivničkoj špici liječnici, 
muzejski stručnjaci, suradnici i 
prijatelji muzeja sudjelovali su na 
akciji ‘Muzejski proizvodi za CT !’ 
i prodavali muzejske publikacije, 
suvenire, kišobrane i majice kao 
prilog humanitarnoj akciji Opće 
bolnice dr. Tomislav Bardek. 
Mladen Trnski započeo je raditi na 
seriji ilustracija s motivima srednjo-
vjekovne Koprivnice s predmetima 
iz Muzeja grada Koprivnice, resta-
uratori Ivan Srša, Branimir Rašpica 
i Miroslav Jelenčić iz Odjela za 
zidno slikarstvo i mozaik HRZ-a 
započeli su izradu kataloga šablo-
na zidnoga oslika kuće Malančec, 
koja je na tri dana otvorila vrata 
znatiželjnim posjetiteljima.

Lipanj 2007.
Početak lipnja u Galeriji Koprivnica 
obilježen je izložbom skulptura 
Iris Lobaš iz ciklusa ‘Big blue’, 
uključivanjem Muzeja u promišlja-
nje strategije razvoja ‘clustera’ kao 
strukovnog udruženja proizvo-
đača suvenira u Koprivnici i rad 
rimskog ICCROM-a na pitanjima 
sigurnosnih sustava u muzejima 
regije, a rad Muzeja predstavljen 
je u Narodnom sveučilištu Dubra-
va (Zagreb) izložbom ‘Hlebinske 
škole’ Z onkraj reke Drave i kon-
certom Miroslava Evačića, Vojkana 
Jocića i Tihomira Grobenskog. U 
vrijeme Koprivničkog ljeta kroz 
Muzej grada Koprivnice prošlo je 
stotinjak studenata stipendista 
Grada Koprivnice koji su društve-
no koristan rad proveli asistirajući 
kustosima muzeja. Zadnji vikend 
u lipnju i prvi dani srpnja 2007. 
posvećeni su Podravskim moti-
vima koji su popraćeni muzejskim 
programima: u Galeriji Hlebine 
održana je izložba Stara umijeća 
i znanja na slikama ‘hlebinske 

škole’, u Gradskoj vijećnici izložba 
Ivana Večenaja, Mije Kovačića 
i Martina Hegedušića, u Galeriji 
Koprivnica ciklus ‘Tragom Zemlje’: 
Fedor Malančec ‘Iz ciklusa 
Podravski motivi’, dok su na 
sajmu pažnju posjetitelja plijenile 
skulpture.

Srpanj / kolovoz 2007.
Kao dio javnih radova nastavljeno 
je čišćenje Spomen područja Dani-
ca, ljetna kampanja fotodokumen-
tiranja građe iz fundusa Donacije 
dr. Vladimir Malančec i Donacije 
Ivan Sabolić, a fotograf Goran 
Vranić snimio je seriju fotografija 
Koprivnice ‘Uresi grada’. Stručnjaci 
brodarskog instituta iz Zagreba 
vršili su pregled stanja muzejskih 
objekata radi ‘Projekta energetske 
učinkovitosti’, a restaurator savjet-
nik izvršio je procjenu oštećenja i 
troškova na drvenim skulpturama. 
Suradnja s Etnografskim muzejom 
iz Zagreba na izložbi ‘Čudesni 
svijet anđela’ potaknula je obradu 
anđela iz muzejskih zbirki, a zapo-
šljavanjem muzejskog informatiča-
ra započela je nova era informati-
zacije Muzeja.

Rujan 2007.
Uz otvorenje nove koprivničke 
Gimnazije s Udrugom maturana-
ta otvorena je izložba ‘Učenici i 
profesori koprivničke Gimnazije’, 
obilježena je obljetnica Likovne 
sekcije Podravka 72., a u Tjednu 
kretanja na temu bicikla otvorena 
je izložba fotografija. U rujnu 
se planiralo za 2008. godinu, 
nastojalo se plan modernizacije 
i mogućnost poboljšanja loših 
radnih uvjeta.

Listopad 2007.
Godina dr. Leandera Brozovi-
ća 1897. -2007. drugog dana 
listopada obilježila je 110. 
obljetnicu rođenja svog osnivača, 
a sudjelovanjem na Europskom 
tjednu poduzetnika, u ciklusu 
Stara umijeća i znanja otvorena 
je izložba alata starih koprivnič-
kih obrtnika – ‘Zbirka cehalija: 
Akvizicije dr. Leandera Brozovića 
1945. – 1962. u Muzeju grada 
Koprivnice. U suradnji s pivarskom 
industrijom Carlsberg Croatia, 
Galerija Koprivnica je po peti put 
otvorila vrata mladim umjetnici-
ma izložbom Drava Art Annale 
Koprivnica 2007. s temom ‘’Drava 
– voda je život’’. Laureati Carl-
sbergovih nagrada u 2007. godini 
bili su Dejan Kljun (Prva nagrada 
Carlsberga), Ivana Ožetski (Druga 
nagrada Tuborga) i Frane Rogić 
(Treća Panova nagrada publike).

Studeni 2007.
Koprivnički museum pripremio se 
obilježiti još jedna Dan Grada Ko-
privnice i odigrati ulogu kroničara 
i čuvara baštine za neke buduće 
klince za koje treba čuvati i njihov 
kulturni identitet.

Pripremila: Draženka Jalšić 
Ernečić, ravnateljica Muzeja grada 

Koprivnice, viši kustos
Foto: arhiv muzeja

Univerzalna baština koprivničkog muzeja u godini dr. Leandera Brozovića

Madhouse Theatre Company

Valentinovo koncert
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Prva samostalna školska godina 2006/ 07 bila ja za OGŠ Fortunat Pintarić 
veoma uspješna. Na odjele za glasovir, harmoniku, klasičnu gitaru, tam-
bure i odjel za puhače (trombon, truba, tuba, saksofon, klarinet i flauta) 
upisano je 145 učenika u 10 razrednih odjeljenja.
Učenici su puno nastupali i ostvarili čitav niz kvalitetnih javnih nastupa. 
Nastupili su i na Regionalnim natjecanjima, gdje su također imali zapaže-
ne rezultate (Relja Kekez-brač i Helena Herman- glasovir).
Učenici harmonike , Petra Širić, Edita Hajdari i Karlo-Ivan Slatina, dobili su 
priznanja za sudjelovanje na Prvoj međužupanijskoj smotri harmonikaša 
Osnovnih glazbenih škola “Jana Vlašimskog” u Virovitici.
Dan škole proslavili smo sadržajno i svečano. Održan je stručni aktiv 

glasovirskih pedagoga iz Kapošvara i radionica violine. U dvorani “Domo-
ljub” održali smo zajednički svečani koncert, koji je bio na visokoj razini 
kvalitete izvedbi naših učenika i učenika iz Kapošvara, koji su nam bili 
dragi gosti. Posebno je dobro bio prihvaćen samostalni koncertni nastup 
naših profesora u crkvi sv. Antuna Padovanskog i Domu mladih, kada su 
roditelji imali priliku na najbolji mogući način upoznati nastavnika, koji 
glazbeno obrazuje njihovu djecu.
Trajnu i uspješnu suradnju ostvarujemo sa Pučkim otvorenim učilištem 
Grada Koprivnice, Domom mladih, Glazbenom mladeži Koprivnice, ško-
lama, vrtićima i radnim organizacijama, kao i sa Osnovnim školama s po-
dručja naše Županije (OŠ Bregi i OŠ prof. Franje-Viktora Šignjara iz Virja) 
Suradnja sa Glazbenom školom “Liszt Ferenc” iz Kapošvara, a temeljem 
potpisanog sporazuma o suradnji, i dalje se odvija na obostranu korist 
i zadovoljstvo. U protekloj šk. god. naše dvije škole uključene su i u Europ-
ski projekt “Panonska paleta”. 
U mjesecu svibnju organizirali smo u suradnji sa Glazbenom mladeži 
predavanje pod nazivom  ŠTO JE GLAZBENA TEORIJA, KAKO NASTA-
JE I ČEMU SLUŽI? a predavač je bio Tihomir Petrović, prof. savjetnik, i 
predsjednik Hrvatskog društva Glazbenih teoretičara. Predavanje je bilo 
namijenjeno učenicima završnih razreda Glazbene škole, svim glazbe-
nim učiteljima, te drugim ljubiteljima glazbe, kao motivacija za njihovo 
napredovanje u glazbi, a bilo je nazočno preko 100  učenika i nastavnika, 
pretežno iz naše Škole.
Tijekom prošle šk. god. uputili smo zahtjev za otvaranjem novog  odjela 
(gudačkog) i zatražili jedno novo radno mjesto i to profesora voline, a 
sve sa ciljem proširenja djelatnosti i zadovoljenja interesa i potreba za 
učenjem tog instrumenta. S velikim veseljem dočekali smo pozitivno rje-
šenje Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa, tako da od nove školske 

godine 2007/08 u OGŠ Fortunat Pintarić 12 malih violinista uči svirati ovaj 
lijepi, ali zahtjevni instrument. Velika pažnja posvećuje se izgledu i uređenju 
okoliša Škole pred kojem je lijepa njegovana zelena površina sa malim bota-
ničkim vrtom, kojim dominira velika prepoznatljiva nota, simbol naše Škole. 
Hodnici i učionice pune su cvijeća, što daje poseban ugođaj za vrijeme 
boravka učenika, nastavnika, roditelja i dragih gostiju u našim prostorima. 
Škola je uredna, čista, čuvana i dobro održavana. Učenici se pristojno i 
kulturno ponašaju, što je nekako i u skladu sa umjetničkim obrazovanjem, 
posebno kad se radi o glazbi, koja zahtjeva red, rad i disciplinu.  

      Pripremio: Ivan Martinčević, ravnatelj 
Foto: arhiv OGŠ “Fortunat Pintarić”

Osnovna glazbena škola “Fortunat Pintarić”

OBILJEŽENA PRVA GODINA 
SAMOSTALNOG DJELOVANJA

COOR “PODRAVSKO SUNCE”

Naše maškare u gradskoj fašničkoj povorciIntegrirani dan – Plodovi zemlje
Mladi keramičari COOR-a “Podravsko sunce”
nagrađeni rad na natječaju s temom “More“

O nama

S ciljem što kvalitetnije skrbi za djecu i 
mlade s teškoćama u razvoju, u Koprivnici 
je u rujnu 2003. godine otvoren Centar 
za odgoj , obrazovanje i rehabilitaciju 
“Podravsko sunce”.
Djelatnost Centra obuhvaća: odgoj i obra-
zovanje djece predškolske dobi s većim 
teškoćama u razvoju, odgoj, obrazovanje 
i rehabilitaciju lako mentalno retardirane 
djece s većim teškoćama, odgoj, obrazo-

vanje i radno osposobljavanje umjereno i 
teže mentalno retardirane djece i mladeži, 
te autistične djece do 21. godine i orga-
nizaciju radno proizvodnih aktivnosti za 
osobe iznad 21. godine života. Polaznici 
Centra su djeca i mladi s područja grada 
Koprivnice i ostalih općina s područja 
bivše općine Koprivnica. 
Naši djelatnici neumorno tragaju za što 
kvalitetnijim i humanijim pristupom u 
odgoju i obrazovanju naših učenika. S 
ponosom možemo istaknuti da smo jedna 
od rijetkih ustanova ovakvoga tipa koja je 
svoje aktivnosti uskladila s Hrvatskim naci-
onalnim obrazovnim standardom (HNOS).  
 U prostorima našeg Centra djeluju i 
brojne Udruge koje se brinu za osobe s ra-
zličitim teškoćama . Sa svima njima dobro 
surađujemo i pomažemo im u rješavanju 
problema njihovih članova.

Naše aktivnosti u  
protekloj školskoj godini

Tijekom školske godine u Centru je orga-
niziran niz kulturnih i sportskih zbivanja.

Obilježili smo prvi dan nastave za 
učenike prvih razreda, Tjedan kretanja, 
Dan kruha, Dan grada, Božić, fašnik, Va-
lentinovo, Uskrs, Dan obitelji, Dan Centra 
i oprostili se od učenika osmog razreda 
završnom priredbom. 
Na INKAZ-u, manifestaciji za polaznike 
posebnih ustanova analognoj Lidranu, 
naši su sudionici bili posebno zapaženi 
u svom nastupu. Primjereno sposob-
nostima polaznika uključivali smo se 
u brojna kulturna zbivanja u našem 

gradu. Naši sportaši sudjelovali su na 
županijskim natjecanjima za polaznike 
posebnih ustanova iz atletike, stolnog 
tenisa i nogometa.  Nogometaši su 
tijekom školske godine odigrali nekoliko 
utakmica s učenicima posebnih odjela 
Obrtničke škole. 
U Centru je vrlo uspješno realizirano pet 
integriranih nastavnih dana sa sljedećim 
temama: Dan plodova Zemlje, Božić 
nekad, Uskrs nekad, Dan obitelji i Usu-
sret ljetu. U realizaciju su bili uključeni 

roditelji/udomitelji polaznika Centra. 
Obilježavajući Dan obitelji organizirali 
smo predavanje za roditelje ,  dr. Mire 
Oberman – Babić s temom „Obitelji i 
dijete s teškoćama u razvoju“. 
Članovi naše likovne i keramičarske 
grupe sudjelovali su na mnogim natječa-
jima, a mnogi radovi bili su i nagrađeni 
ili pohvaljeni .

Pripremila: Ksenija Vukić, v.d. ravnateljica
Foto: arhiv COOR “Podravsko sunce”



35 KoprivniËki Godiπnjak
Informativni bilten Grada Koprivnice
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Kada se govori o radu i brojnim aktivnostima Javne 
vatrogasne postrojbe grada Koprivnice, nezaobi-
lazno se mora istaći profesionalni rad i nesebično 
angažiranje u brojnim protupožarnim aktivnostima 
koje se ove godine bile na dislokacijama u Priobalju. 
Bili su na Brijunskom otočju, točnije na Velikom Bri-
junu i Vangi, otoku Visu i u DIP-u Divulje kod Splita. 
Nisu bili prvi puta, bili su niz godina, na Brijunskom 
otočju već 13-godinu zaredom, a zasigurno neće 
biti ni posljednju puta, jer njihov rad i djelovanje 
nije ostalo nezapaženo. Otišli su temeljem Progra-
ma aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite 
od požara od interesa za Republiku Hrvatsku, a na 
temelju članka 3. stavka 5. Zakona o zaštiti od poža-
ra. Predsjedništvo i Zapovjedništvo VZŽ Koprivničko-
križevačke na svojoj sjednici u mjesecu travnju ove 
godine donosi plan dislokacije vatrogasnih postrojbi 
Vatrogasne zajednice naše županije u kojem zna-
čajno, ako ne i najznačajnije mjesto ima JVP grada 
Koprivnice.

Brijunsko otočje

Svoj obol u protupožarnoj zaštiti priobalja JVP grada 
Koprivnice dala je na dislokaciji Brijunskog otočja gdje 
su vatrogasci JVP bili od 13. lipnja do 30. rujna ove 
godine. Ukupno bio je angažiran 31 djelatnik u osam 
smjena. Ove godine po prvi puta korektno i profesi-
onalno obavljeno je i dežurstvo na Vangi, otoku od 
posebne važnosti u okviru NP Brijuni. Tu su bila dva 
djelatnika u smjeni, ukupno njih deset u pet smjena. 

Javna vatrogasna postrojba  grada Koprivnice

MAKSIMALNO ANGAŽIRANJE  
U PROFESIONALNOM RADU

Na Visu su se svakodnevno obavljale razne 
protupožarne vježbe

Dio modernog voznog parka JVP Koprivnice nabavljenog 
ove godine garancija je još bolje i sigurnije preventive

Brijuni, druženje s prijateljima u vrijeme predaha

Na Brijunskom otočju bilo je i jedno interventno 
vatrogasno vozilo.

Otok Vis

Dislokacija na otoku Visu trajala je u vremenu od 27. 
lipnja do 29. rujna 2007. godine. Ukupno je bilo an-
gažirano 27 djelatnika JVP Grada Koprivnice u sedam 
smjena.  Na ovoj dislokaciji bilo je angažirano i jedno 
interventno vatrogasno vozilo JVP Grada Koprivnice. 
Po prvi puta tijekom njihovog dežurstva gasili su i 
požar makije i niskog raslinja nastao od iskre radnih 
strojeva koji su gradili cestu na otoku. Brzom inter-
vencijom uz pomoć lokalnih vatrogasaca požar je 
ugašen i stavljen pod kontrolu za svega dva sata.

DIP Divulje – Split

Radi povećane požarne opasnosti tijekom ljetnih 
mjeseci ove godine kada je ukupno zabilježeno preko 
dvije tisuće požara, došlo je do dodatnog angažiranja 
vatrogasnih snaga i opreme za potrebe DIP-a Divulje. 
Tom prilikom upućeno je pet djelatnika JVP Grada 
Koprivnice koji su obavljali dislokaciju u vremenu od 
6. do 9. kolovoza 2007. godine na  području Splitsko-
dalmatinske županije, te tom prilikom bili aktivni 
sudionici u brojnim protupožarnim aktivnostima. Na 
ovoj dislokaciji bilo je uključeno ukupno 73 djelatnika 
JVP Koprivnica i dva interventna vatrogasna vozila, a 
aktivnost mjerena u radnim satima iznosila je ni više 
ni manje nego 25.080 radnih sati.
Za sve navedene dislokacije na kojima su sudjelovali 
djelatnici JVP Koprivnica, radi svoje profesionalnosti, 

hrabrosti i samoprijegornog rada primili su brojna 
priznanja od najviših predstavnika vlasti do njihovih 
zapovjednika, a najdraže ovim skromnim ljudima bile 
su riječi hvale od stanovnika kojima su pomagali da 
sklone svoja dobra od vatrene stihije.
- Koristim ovu priliku da zahvalim svim mojim djelat-
nicima na požrtvovnom radu, gdje su se pokazali kao 
pravi iskusni profesionalci, koji su svojim maksimalnim 
angažiranjem dali veliki obol u uspješnim intervenci-
jama gašenja požara i spašavanju imovine i ljudi, ali i 
brizi pomoći koju su imali tijekom tih dana na našem 
priobalju, gdje se ime koprivničkih vatrogasaca s 
ponosom izgovara, rekao nam je zapovjednik JVP 
Koprivnica Slavko Tucaković.

Pripremio: Slavko Tucaković, zapovjednik JVP Koprivnica
Fotografije: arhiva, JVP Koprivnica
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Osnovna škola “Antun Nemčić Gosto-
vinski” Koprivnica, obilježila je pedesetu 
obljetnicu rada kao osmorazredna škola. 
Naime, u rujnu 1956. niži su se razredi 
gimnazije pripojili tadašnjoj četverogo-
dišnjoj Osnovnoj školi i osnovana je Prva 
osmogodišnja narodna škola. Proslava 
obljetnice je bila događaj koji je obilježio 
prvo polugodište prošle školske godine. 
Bila je to prigoda za revijalni prikaz du-
gogodišnjih postignuća i uspjeha škole. 
Škola je zablistala maštom i kreativnošću 
te sjećanjima na sve osobe i događaje 
koji su utkani u povijest škole. 
Slično kao 1956., kad je u školi bilo 18 
odjela s 823 učenika, škola je danas 
ustrojena kao matična osmorazredna 
škola u Koprivnici ( 12 razrednih odjela I. 
- IV. razreda i 18 odjela V.- VIII. razreda ) 
s dvije četverorazredne škole u Reki ( po 
jedan čisti razredni odjel I.- IV. razreda) i 
Jagnjedovcu ( dva kombinirana razredna 
odjela I. i III, II. i IV. r.) s 873 učenika. 
U prošloj je školskoj godini ukupno bilo 
zaposleno 69 zaposlenika, od čega 18 
učitelja razredne nastave, 34 učitelja 
predmetne nastave, 2 stručna suradnika, 
ravnateljica te 14 administrativno - teh-
ničkih zaposlenika.
U školi se nastoji stvoriti poticajno ozrač-
je i uvjeti za samoostvarenje svih sudio-
nika obrazovnog procesa, jer se uči da je 
kvaliteta utemeljena na razumijevanju i 
zadovoljavanju osnovnih ljudskih potreba 
i unutarnje motivacije. Uči se učinkovito 
rješavati svakodnevne i školske proble-
me. Uči se u školi i izvan nje. Tako je rad 
škole obilježila velika aktivnost učenika, 
učitelja i ostalih zaposlenika škole, koja 
je rezultirala značajnim postignućima na 
lokalnoj, državnoj i međunarodnoj razini. 
Uz realizaciju nastavnog plana i pro-
grama, od posebnog značaja bili su 
događaji:
- Uvođenje rada prema Hrvatskom 

nacionalnom obrazovnom standardu
- Svečanosti obilježavanja 50-te 

oš jedan?
Osnovna škola “Antun Nemčić Gostovinski” 

PEDESETA OBLJETNICA RADA

Sudjelovanje na izlučnom i finalnom športskom natjecanju “Čokolino višebojac”

Priredba uz godišnjicu škole

Terenska nastava

obljetnice škole kao osmorazredne 
ustanove

- Treća obnova statusa Međunarodnih 
eko-škola 

- Posjet ministra Dragana Primorca 
školi

- Sudjelovanje na izlučnom i finalnom 
športskom natjecanju “Čokolino 
višebojac”, u gostima su nam bili 
Gordan Kožulj, Zvonimir Boban i Iva 
Šulentić, voditeljica TV emisije za 
mlade “Briljanteen” 

- Treća nagrada na međunarodnom 
foto natječaju “ XII. Međunarodni 
doživljaj kulturne baštine”, rad “ 
Zgrada Malančec”, učenice Bojane 
Brnica sudjelovat će na izložbama u 
gradovima Republike Hrvatske i 44 
zemlje svijeta

- Dodjela Godišnje nagrade za obuku 
neplivača

- Sudjelovanje na “Jana international 
film festival for children & youth” 
u Beirutu, filmske i video družine 
“Mravec”

- Nagrade “Dragutin Domjanić”, “Vo-
lim Hrvatsku” , za najljepše pismo 
na međunarodnom natječaju u or-
ganizaciji Hrvatske pošte, Galovićeva 
jesen

- Suradnja s Državnim zavodom za 
zaštitu prirode na projektu i teren-
skom istraživanju “Praćenje stanja 
kockavice (Fritillaria meleagris) 2007“ 

- Sudjelovanje na obilježavanju Dana 
biološke raznolikosti u Varaždinu

- Obilježavanje Dana kulturne razno-
likosti u suradnji s Knjižnicom i čita-
onicom “Fran Galović” i udrugom 
“Romski putovi – Romane droma”

- Obilježavanje Međunarodnog dana 
tolerancije – radionicom “Svi različiti-
svi isti” u suradnji s koprivničkim 
osnovnim školama, bili smo organi-
zator i domaćin

- Druga nagrada za film “Šmrc” na 
38. reviji filmskog i video stvaralaštva 

- Osvajanje prve nagrade za naslovni-
cu zbornika na natječaju “Lovrakovi 
dani”

- Osvajanje prve nagrade u akciji pri-
kupljanja otpadnog papira “Papirko 
eko - čuvar” u suradnji s tvrtkom 
“Unijapapir” d.d., sakupljeno 18.500 
kg papira

- Humanitarni rad - prikupljanje 5.000 
PET boca za CT uređaj za Opću 
bolnicu “Dr. Tomislav Bardek” 

- Poklanjanje cvjetova i izrada suvenira 
narcisa za Udrugu žena liječenih od 
bolesti dojke “Nada”

- Sudjelovanje na državnoj razini 
natjecanja iz povijesti, fizike, košarke, 
rukometa i streljaštva

- Uspješno sudjelovanje na međuna-
rodnom matematičkom natjecanju 
Klokan bez granica 

- Osvajanje Profilove nagrade na natje-
čaju za dječju slikovnicu

- Sudjelovanje na radionicama sa 
slijepom i slabovidnom djecom u 
suradnji s Knjižnicom i čitaonicom 
“Fran Galović”

- Sudjelovanje na međužupanijskom 
susretu Eko-škola u Bjelovaru

- Uvođenje CAP programa za preven-
ciju nasilja nad djecom 

- Sudjelovanje na međunarodnoj 
izložbi “Mirisi, zlato i tamjan” radom 
Sveta obitelj, koji je bio izložen u du-
brovačkoj katedrali tijekom došašća

- Autorska radionica ‘Obrada lektire 
poticanjem obiteljskog čitanja’, pred-
stavljena je na XIX. Proljetnoj školi 
školskih knjižničara RH ( knjižničarka 
i ravnateljica)

- Rađeni su brojni projekti od kojih 
ističemo: Jabuke, Motivi s poculica 
( ostvareno u suradnji s Muzejom 
grada Koprivnice ) i Podravina moja 
mila

- Dan planeta Zemlja, projektni dan 
škole, realiziran je kao integrirani 
nastavni dan s temom „Zemlja” 

- U školi je dodijeljena ovogodišnja 
Nagrada za najljepšu neobjavljenu 
ljubavnu pjesmu Zvonimir Golob

- Učenici i učitelji su se uključivali u 
događanja u Gradu – Međunarodni 
dan Drave, Europski tjedan kretanja, 
Božićni sajam, biciklijade, rad udruga

- U suradnji sa Zavodom za javno 
zdravstvo obilježen je Svjetski dan 
borbe protiv AIDS-a

- “Hrvatska diše“ - kampanja u pro-
gramu prevencije ovisnosti realizirana 
je u ožujku i svibnju

- Škola je bila domaćin županijskog 
natjecanja u streljaštvu te 37. glaz-
benih svečanosti hrvatske mladeži 
Koprivničke Podravine

- Uspješno je provedeno Eksperimen-
talno vanjsko vrednovanje obra-
zovnih postignuća učenika osmog 
razreda, sa stopostotnim odazivom 
učenika 

- Učenici, uz potporu roditelja, sudje-
lovali su u realizaciji PHIME pro-
jekta, znanstvenom istraživanju sa 
zadaćom screeninga opterećenosti 
organizma teškim metalima

- Organizirane su posjete kazališnim i 
kino predstavama, susreti, druženja 
s piscima, pjesnicima, radionice, 
stručni skupove i izložbe

- Za Dan škole priređen je bogat multi-
medijski program, izložba foto grupe 
„ZOOM“ i druženje s umirovljenici-
ma i gostima

- Tiskan je 38. broj školskog lista “Kri-
jesnice”

- Izabrani su i nagrađeni najbolji 
učenici osmih razreda Maja Trstenjak, 
8.a, Miroslav Lončarić,8.b, Samuel 
Janjanin, 8.c, Petra Grobenski, 8.d i 
između njih najbolji učenik škole – 
Roko Žaja, 8.e 

- Tri su učiteljice promaknute u zvanje 
mentorica: Luca Matić, Senka Pintarić 
i Marija Zahar 

- Za najbolju učiteljicu u protekloj 
godini izabrana je učiteljica razredne 
nastave Nataša Kovačević

- Na kraju godine nagrađeno je 92 uče-
nika koji su svojim marljivim radom i 
postignućima promicali ugled škole, a 
vrijedne nagrade osigurali su sponzori 
i prijatelji škole Podravka d.d., Pink 
Panter i Generalli osiguranje

- Započeti su radovi izgradnje školske 
športske dvorane i osim rješavanja 
problema oko vlasništva zemljišta za 
gradnju i školskog igrališta, pribavlje-
na je sva dokumentacija za izdavanje 
građevinske dozvole

Ovaj tekst oslikava samo djelić školskog 
života u protekloj školskoj godini. Hvala 
svima koji su dali dio svojeg vremena, 
znanja i životne energije na našem putu 
do zvijezda.

Pripremila: 
Gordana Gazdić-Buhanec, ravnateljica

Foto: arhiva, OŠ “Antun Nemčić 
Gostovinski”
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Osnovna škola ¨Braća Radić¨ u 
školskoj je godini 2006. / 2007. 
brojila 1234 učenika raspoređenih 
u 53 razredna odjela. Nastava je 
organizirana u matičnoj školi u 
Koprivnici i u područnim školama 
u Kunovcu, Koprivničkom Ivancu, 
Starigradu i Bakovčici.
Život škole tradicionalno je bio 
bogat i raznolik. Učenici, roditelji 
i učitelji ujedinjeni u nastojanju 
da se nasilje u školi smanji i da se 
poveća osjećaj sigurnosti i radosti 
za svakoga provodili su UNICEF- 
ov projekt ¨Za sigurno i poticajno 
okruženje u školama¨ poznatiji 
pod nazivom ¨Stop nasilju među 
djecom¨. Učenici su na početku 
projekta ispunjavali upitnik o 
prisutnosti nasilja. Analizom i 
rezultatima upitnika upoznati su 
roditelji na roditeljskim sastan-
cima i učitelji škole. Za praćenje 
provedbe projekta imenovan je 
koordinacijski odbor koji je pratio 
provedbu projekta. U svakom su 
razredu dogovorena razredna 
pravila protiv nasilja koja su obje-
dinjena u školski pravilnik. Sastav-
ni dio projekta bile su i radionice 

koje se provode s učenicima na 
satovima razrednika i učenicima 
uključenim u grupe vršnjačke 
pomoći, radionice za razrednike, 
sve djelatnike škole i za roditelje. 
Roditelji su se mogli organizirati 
u aktivističke grupe i uključiti 
se u važna društvena događa-
nja u školi. Učenicima se nudila 
mogućnost uključivanja u razne 
grupe podrške učenicima žrtvama 
nasilja kao što ne npr. sandučić 
povjerenja, a koje imaju za cilj 
razvijanje suradnje, stvaranje i 
jačanje prijateljstva među učeni-
cima te međusobno uvažavanje. 
Svi su se sudionici projekta složili 
da samo zajedničkim odgovornim 
postupcima učenika, roditelja i 
učitelja te međusobnom surad-
njom možemo znatno pridonijeti 
smanjenju nasilja u školi.

Program prevencije 
zlostavljanja djece

Škola je provodila i jedan od naj-
učinkovitijih programa prevencije 
zlostavljanja djece pod nazivom 

CAP (Child Assault Prevention). 
Program se temeljio na tome da 
djecu poučava stvarnim napa-
dima, što mogu učiniti ako se 
nađu u opasnoj situaciji i kome 
se mogu povjeriti te popričati o 
tome. Programom su bili obuhva-
ćeni drugi razredi matične škole. 
Program se provodio u tri koraka: 
predavanje za osoblje škole 
gdje se nastojalo senzibilizirati 
osoblje za problem zlostavljanja, 
predavanje za roditelje gdje ih se 
poučavalo kako kvalitetnije komu-
nicirati s djecom i kako razvijati 
prevencijske vještine te radionice 
za djecu. Na radionicama djecu se 
poučavalo njihovim pravima, učilo 
ih se kako da prepoznaju opasne 
situacije. Situacije su se obrađivale 
kroz igrokaz. Informacije koje su 
djeca dobila bile su korisne i pri-
mjenjive u svakodnevnom životu.

Projektna nastava

Uz projekte, škola je obilježila 
Europski tjedan kretanja vjež-
bama i likovnim radovima. Dan 

oš dva?
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BOGAT I RAZNOLIK ŽIVOT ŠKOLE
jabuka i Dane zahvalnosti za 
plodove zemlje obilježili su prvi i 
treći razredi integriranim danom: 
učenici su mijesili tijesto, slu-
šali priče o kruhu, slikali kruh i 
pekarske proizvode i učili su kako 
napraviti ukusan prirodan sok 
od jabuka. Na pokladni utorak 
20. veljače školom su zavladale 
maškare. Učenici su svoje maske 
predstavili i koprivničkoj publi-
ci sudjelujući u povorci koja je 
kružila gradom, ali i u Kapošvaru 
u okviru projekta Panonska paleta 
gdje je 3. b razred plijenio pažnju 
svojim licitarskim srcima. U sklopu 
Galovićeve jeseni 2006. školu 
je posjetio književnik Božidar 
Prosenjak. Gospodin Prosenjak 
darovao je učenicima predivnih 
četrdeset i pet minuta svojih priča 
iz djetinjstva, odgovore na dječja 
pitanja, autograme i posvete. 
Učenici razredne nastave tradici-
onalno su sudjelovali na Školskoj 
olimpijadi u organizaciji Društva 
djeca Koprivnica gdje su postigli 
izvanredne rezultate. 
U skladu s Hrvatskim nacionalnim 
obrazovnim standardom škola je 
održavala nastavu u prirodi i pro-
vodila integrirane dane: ¨Pozdrav 
jeseni¨- integrirani dan prvaša. 
Učenici su u PŠ Bakovčice učili o 
promjenama u prirodi u jesen i o 
radovima koje ljudi obavljaju na 
njivama. ¨Valentinovo¨- integrirani 
dan petih razreda. Učenici su u 
sklopu redovne nastave na sato-
vima obrađivali ¨ljubavne teme¨. 
¨Koprivnički plac¨- integrirani dan 
petih razreda koji su u sklopu 
nastave povijesti, matematike, 
engleskog jezika, likovne kulture, 
hrvatskog jezika i prirode uspo-
ređivali kupoprodajne aspekte s 
različitih gledišta. ¨Dan voda¨- in-
tegrirani dan šestih razreda. Uče-
nike se upoznalo s problematikom 
voda i brige za okoliš, a zatim su 
učenici posjetili jezero Šoderica 

na kojem su u sklopu interesnih 
skupina istraživali.
Osim ovih oblika nastave izrađen 
je velik broj mini projekata. Tako 
su učenici PŠ Kunovec proveli 
interesantan projekt Baština mog 
mjesta, učenici PŠ Koprivnički 
Ivanec Folklor Koprivničkog Ivan-
ca, dok su učenici matične škole 
izradili projekte Kućni ljubimci i 
Biljni svijet zavičaja.
Učenici su posjetili Hrvatsko na-
rodno kazalište (¨Čarobna frula¨), 
Kazalište Komedija (¨Briljantin¨ ¨), 
Kulturni centar Peščenica (¨Veliki 
zavodnik¨), redovito su posjećivali 
kazališne predstave u koprivnič-
kom Domoljubu (¨Bum Tomica¨, 
¨Pismo iz Zelengrada¨) i Domu 
mladih (¨Kraljević i prosjak¨) te 
kino predstave u kinu Velebit 
(¨Happy feet¨, ¨Garfield¨, ¨Duh u 
močvari¨). 
Školska je knjižnica provodila Na-
cionalni kviz za poticanje čitanja 
posvećen Nikoli Tesli, aktivnost 
kojom se knjigu želi približiti 
mladim čitateljima u Mjesecu 
hrvatske knjige..
Najuspješniji i najspretniji učenici 
zastupali su školu na natjecanjima 
znanja, sportskim natjecanjima, 
kao i na raznim kulturnim zbivanji-
ma u školi i u gradu. Želimo istaći 
učenike i njihove mentore koji su 
sudjelovali na natjecanjima među-
županijske i državne razine. Tako 
su likovni radovi naših učenica 
Sindy Đurašin i Marine Jušić pod 
mentorstvom Zdenke Krapinec su-
djelovali na državnom natjecanju. 
Vjeronaučna skupina (Anamarija 
Čižmak, Lidija Funtek, Ena Poljak 

i Valentina Varmuž) pod men-
torstvom Ivane Flajs uspješno 
su zastupale našu županiju na 
vjeronaučnoj olimpijadi. Patricia 
Furjan pod mentorstvom Slađana 
Mustača na državnoj je razini 
sudjelovala sa svojim literarnim 
radom. Petra Bojovski i Izabela 
Tot vođene učiteljicom Đurđom 
Majcen nagrađene su na Danima 
kajkavske riječi i Danima Ivice 
Kičmanovića u Zlataru i u Zagre-
bu. Dio učenika 2. d razreda pod 
vodstvom učiteljice Vesne Petrušić 
na natječaju za najbolju slikovnicu 
osvojio je drugu nagradu. Učenica 
Maja Ernečić sudjelovala je na dr-
žavnom natjecanju fotografija uz 
pomoć svojeg mentora Miroslava 
Tropšeka. Svakako treba istaknuti 
i naše sportske ekipe koje već 
godinama uspješno sudjeluju na 
natjecanjima pod vodstvom Mirka 
Tomca i Velimira Krulića.
I ove je školske godine našim 
učenicima osmih razreda uručen 
CD osmaša. 
Posebno je bilo svečan program 
povodom Dana škole na kojem su 
proglašeni najbolji učenici škole i 
nagrađeni Ravnateljičinom nagra-
dom (Paula Gostović, Iva Šafar, 
Ivana Dujak, Dominik Gašparić, 
Samuel Petran, Karlo Pjerti, Tin 
Moferdin i Karlo Fodor). Tog je 
dana promoviran i šesti broj škol-
skog lista ¨Šesti sat¨ koji je sve nas 
podsjetio na događaje iz školskog 
života u školskoj godinu koja je 
tada već bila iza nas.

Pripremila: Adrijana Hatadi Crnjaković
Foto: arhiva OŠ “Braća Radić”

Gostovanje Božidara Prosenjaka u školskoj knjižnici Uskrsna radionica u 1.a razredu Posjet metereološkoj postaji

Školska zgrada - prednja strana
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U školi je bilo zaposleno 66 djelatnika od toga 49 
učitelja i dva stručna suradnika (pedagoginja i šk. 
knjižničar). Svi predmeti bili su stručno zastupljeni, 
a to je vrlo bitan faktor u današnjem školskom su-
stavu, koji rezultira i kvalitetom odgojno-obrazovnih 
rezultata.

Odgojno-obrazovni rezultati:

Uspjeh učenika:
Školsku godinu 2006./07. sa odličnim uspjehom 
završio je 471 učenik, sa vrlo dobrim završilo je 248 
učenika, sa dobrim 135 učenika, sa dovoljnim 7 
učenika, sveukupno od prvog do osmog razreda. 
Nažalost u predmetnoj nastavi 10 učenika nije zavr-

oš tri?
Osnovna škola “Đuro Ester” 

GODINA OBILJEŽENA PROJEKTIMA

UNICEF-ova „Škola bez nasilja“ – Plaketa Međunarodna EKO-škola – Zelena zastava krase OŠ „ĐURO ESTER“

Učenici na  projektnoj nastavi

   Zelena zastava u rukama učenika

         Školska prometna jedinica

Podaci o školi:

Osnovna škola „Đuro Ester“ u šk. god. 2006./07. imala 
je 4. rujna 876 učenika raspoređenih u 35 razrednih 
odjela i to:

Matična škola:
od I. – IV. raz. 331 učenik u 14 raz. odjela
od V. – VIII. raz. 453 učenika u 17 raz. odjela.

PŠ Vinica
od I. – IV. raz. 92 učenika u 4 raz. odjela.

na uloženom trudu i pokazanom znanju i postignu-
tim rezultatima na natjecanjima i ukupno gledano 
na odgojno.obrazovnim rezultatima.

Učenici na projektnoj nastavi

Školski prostor:
Ukupan školski prostor gledano u cjelini djelomič-
no zadovoljava. Učioničkog prostora je premalo s 
obzirom na broj razrednih odjela i broja učenika te 
povećanu satnicu učenika od V. – VIII. raz. uvođe-
njem izbornih programa njemačkog i francuskog 
jezika, informatike i vjeronauka.Prisiljeni smo naža-
lost nastavu informatike organizirati u suprotnim 
turnusima. 

šilo razrede, zbog pet do devet negativnih ocjena, 
a osnovni razlog je nezainteresiranost za školu i 
neučenje. Prosječna ocjena uspjeha škola je 4,2 
što znači vrlo dobar uspjeh, s čime smo kao škola 
izuzetno zadovoljni.

Natjecanja učenika:
Učenici naše škole pod vodstvom svojih učitelja 
sudjelovali su na školskim, županijskim, regionalnim 
i državnim natjecanjima. Školska natjecanja iz poje-
dinih predmeta poslužila su nam za odabir najboljih 
učenika za županijska natjecanja.
Na županijskim natjecanjima iz znanja sudjelovalo 
je 65 učenika iz 14 predmeta i 5 ekipa iz sporta sa 
44 učenika. Na ovom nivou natjecanja osvojili smo 
10 prvih mjesta (21 učenik), 7 drugih mjesta (33 
učenika), 7 trećih mjesta (12 učenika).
Na regionalno natjecanje išlo je 15 učenika (mate-
matika, šah, stolni tenis, tenis).
Naši predstavnici na državnim natjecanjima bili su 
iz tehničke kulture, likovne kulture, informatike, 
geografije, astronomije, njemačkog, šaha i cheerli-
ding plesa, pom pon ples, show dance ples ukupno 
33 učenika sa 8 učitelja. Na ovom nivou natjecanja 
najbolji rezultat postigli su naši mladi šahisti (Jurica 
Srbiš, Matija Ostović, Ivan Orehovec i Petar Frčko) 
osvojivši prvo mjesto i postali državni prvaci, te 
prekrasno predstavili školu, klub i Grad Koprivnicu. 
Naša plesna skupina „Alfe“ osvojile su 3. mjesto 
u vrlo jakoj konkurenciji. Ostali predstavnici na 
državnim natjecanjima osvajali su zapažena mjesta 
od 5. – 10. mjesta s čime smo zadovoljni jer je kon-
kurencija bila vrlo jaka na državnim natjecanjima. 
Pohvaljujem sve učenike i njihove učitelje-mentore 

Škola plivanja uspješno je realizirana sa učenicima 
3.-ih razreda na našim gradskim bazenima.
Učenicima je omogućeno kroz izbornu nastavu 
pored informatike i vjeronauka učenje od 4. raz. 
njemačkog i francuskog jezika, a broj učenika se iz 
godine u godinu povećava, posebno njemačkog 
jezika.
Izvannastavne aktivnosti u OŠ „Đuro Ester“ su 
vrlo brojne. Djelovale su 23 grupe izvannastavnih 
aktivnosti, a obuhvaćeno je bilo 547 učenika. Izuzet-
no smo ponosni na EKO-sekcije, novinarsku, foto, 
folklornu, plesnu grupu „Alfa“, ritmičku, tamburaški 
orkestar, školsku prometnu jedinicu, mlade turističke 
vodiče i sportske sekcije. Sve su one zabilježile svoje 
brojne nastupe u gradu na raznim svečanostima, 
a i izvan grada na natjecanjima na županijskoj i 
državnoj razini. Broj učenika u pojedinim sekcijama 
se povećava iz godine u godinu.
Sva zbivanja u školi, gradu i šire prati naš školski 
Radio „Đuro“, a program uređuju i vode učenici. 

Školska prometna jedinica

Oformljena je školska prometna jedinica u suradnji 
sa prometnom postajom Koprivnica, a uključeno je 
20 učenika.
114 učenika petih razreda uspješno je završilo 
tečaj o poznavanju prometnih propisa i pravila te 
položilo ispit za upravljanje biciklom. Ovo radimo u 
kontinuitetu već više godina u suradnji sa HAK-om 
Koprivnica. 
U školi djeluje sekcija „mali turistički vodiči“ a oni 
su imali prilike pokazati što znaju svojim vršnjacima 
iz OŠ „Olga Meglič“ Ptuj u mjesecu lipnju kada 
su nam došli u goste za naš Dan škole. Tada su im 
pokazali kulturno-povijesne spomenike i znameni-
tosti našeg lijepog i dragog nam Grada Koprivnice. 
Prema potrebi imali su i druge nastupe.
Tijekom godine nastavili smo sa projektom UNI-
CEF-a „Za sigurno i poticajno okruženje u školi“ jer 
smo jedina škola u gradu koja ima plaketu UNICEF-a 
„Škola bez nasilja“ i uz sve probleme koji se javljaju 
nasilja je u školi sve manje. To je dugoročni projekt 
ove škole po pitanju odgoja naših učenika.
Prošle školske godine na prijedlog ravnatelja uz 
suglasnost Vijeća učitelja škola je ušla u projekt stje-
canja međunarodnog statusa EKO-škola. Zahvaljuju-
ći učenicima, učiteljima i ostalim djelatnicima škole, 
škola je odradila zacrtani plan i program i stekla 
željeno: status međunarodne EKO-škole. Zelenu 
zastavu simbol EKO-škole podigli smo na svečan 
način 15. lipnja 2007. god. na jarbol ispred škole 
u nazočnosti gospodina gradonačelnika, direktora 
podružnice Raiffeisen banke Koprivnica (kumovi 
EKO-škole) te brojnih uzvanika, roditelja, prijatelja 
škole i učenika.

Zelena zastava u rukama 
učenika

Kulturna i javna djelatnost škole bila je na viskom 
nivou, a obilježavala je Dan grada, Dan škole, sve 
blagdane, estetsko-ekološko uređenje škole, razne 
priredbe i javne nastupe kako u gradu tako i u Ptuju 
(Dan Europe i Dan škole) te u župnoj crkvi Močile za 
Majčin dan. Sudionici provedbe ovih aktivnosti bili 
su ravnatelj, učitelji, stručni suradnici, učenici kao 
izvođači i ostalo osoblje škole prema potrebama. U 
školi se radi timski-odgovorno i savjesno.
U školi su održani brojni županijski i međužupanijski 
skupovi učitelja i stručnih suradnika kojima su prisu-

stvovali kao predavači renomirani naši stručnjaci s 
područja odgoja i obrazovanja, a sa ciljem perma-
nentnog stručnog usavršavanja učitelja. 
Održana su predavanja i radionice za roditelje i uče-
nike sa ciljem poboljšanja odgoja i obrazovanja.
Osnivač ove škole Grad Koprivnica osigurava 
financijska sredstva za rad škole; redovito poslova-
nje, kapitalna ulaganja, investicijsko održavanje te 
nabavka nastavnih sredstava i pomagala. Sva plani-
rana sredstva u iznosu od =1.717.200 kn trošili smo 
odgovorno, savjesno i namjenski, prema potrebama 
za poboljšanje uvjeta odgojno-obrazovnog rada u 
školi.
Škola je uspješno surađivala sa lokalnom zajednicom 
u pogledu odgoja i obrazovanja učenika, natjecanja 
učenika, slobodnih aktivnosti, prijevoza i prehrane 
učenika. 
Svoj rad škola je predstavljala javnosti putem medija, 
stručnih časopisa, javnim nastupima u gradu i školi. 
Naše učenike odgajamo i obrazujemo za bolje sutra, 
da budu časni i vrijedni građani našeg grada i lijepe 
nam i drage Republike Hrvatske.

Pripremio: Ivan Petras, ravnatelj 
Foto: arhiv OŠ “Đuro Ester”

Školska knjižnica kao centar kulturnih zbivanja u 
školi je premala i ne može primiti više od 15 učeni-
ka, pa služi samo za izdavanje knjiga.
Najveća rak rana škole je nedostatak prave športske 
dvorane. Ova sadašnja ne zadovoljava ni minimum 
pedagoškog standarda za realizaciju plana i progra-
ma nastave TZK-a.
Školske prostorije su čiste i uredne kao i okoliš škole 
kako Matične tako i PŠ Vinica.
U održavanju okoliša škole kao i školskog igrališta 
probleme nam stvaraju noćni vandali koji nemilo-
srdno uništavaju sadnice ukrasnog grmlja i drveća 
te vanjsku opremu za nastavu TZK-a kao nažalost i 
ogradu oko igrališta.
Izgradnji nove škole na novoj lokaciji treba prići što 
prije kako bi se rasteretila ova škola po broju razred-
nih odjela i broja učenika. Idealna škola budućnosti 
je škola sa 400 učenika, a s tim brojem bi se riješili 
današnji problemi ove škole.

Organizacija rada:
Škola je radila u smjenama. Ujutro od 7,45- 13,00 i 
popodne od 13,15-18,30 sati.
Osim klasične nastave u školi posebnu pažnju dali 
smo izvanučioničnoj nastavi, terenskoj nastavi, 
nastavi u prirodi te projektnoj nastavi za koju su 
učenici izuzetno zainteresirani, a imali smo i veliku 
pomoć roditelja u ovim oblicima nastave na čemu 
im hvala i nadam se da će nas i dalje podržavati i 
surađivati sa učiteljima i školom u realizaciji ovog 
oblika nastave.
Posebnu pažnju učitelji posvećuju darovitim učenici-
ma koji su pokazali svoje znanje na raznim natjeca-
njima i postigli zavidne rezultate.
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Dječji vrtić Svetog Josipa, u 
Koprivnici, Basaričekova 15, 
najmanja je predškolska ustanova 
u gradu koju pohađa 45 mali-
šana u dvije odgojne skupine. 
Proteklu je 2006./07.godinu u 
DV Svetog Josipa obilježilo niz 
različitih i zanimljivih aktivnosti 
koje su bile uspješno realizirane. 
U adaptacijskom periodu, sam 
početak nove pedagoške godine, 
sudjelovali smo u Europskom 
tjednu kretanja, također smo 
početak rada kao vjerski vrtić 
obilježili tradicionalnim zajednič-
kim hodočašćem djece, roditelja 
i odgojiteljica na Mariju Bistricu. 
Zajedničkim druženjem, pjesmom 
i molitvom zaželjeli smo jedni 
drugima Božji blagoslov u novoj 
započetoj radnoj godini.
POSJETE, ŠETNJE, IZLETI, NATJE-
CANJA, NASTUPI
Kada je riječ o odgojno-obrazov-
nom radu protekle pedagoške 
godine cilj je bio usmjeren na 
socio-emocionalni razvoj djeteta, 
te na taj način pomoći djeci u 
kvalitetnijem i lakšem usvajanju 

Koprivnica, listopad 2007.
Poštovani čitatelji, ponovo smo 
zajedno. Da vas podsjetimo, Dječji 
vrtić „Tratinčica“ najveća je i naj-
brojnija gradska ustanova. U nje-
nim prostorima rade 104 djelat-
nika, i svaki dan čini nam ljepšim 
oko sedamsto šezdesetero djece 
u redovnom primarnom progra-
mu i preko tristotinjak djece u 
kraćim programima (predškoli i 
mnogobrojnim igraonicama). To 
nam govori da je potreba i želja, 
kako za primarnim programom, 
tako i kraćim programima u 
gradu Koprivnici, izuzetno velika. 
U proteklih godinu dana nastojali 
smo zadovoljiti sve potrebe rodi-
telja za organiziranim smještajem 
djece što je rezultiralo time da su 
odgojne skupine prekapacitirane. 
Nažalost, još uvijek je poveći broj 
zainteresiranih roditelja na listi 
čekanja (pogotovo roditelja djece 
jasličkog uzrasta). Nadamo se da 
ćemo izgradnjom novog vrtića, 
kojeg s nestrpljenjem očekujemo, 
uspjeti riješiti veći dio problema. 
Iako brojnost djece u skupini 
otežava rad odgojitelja, velikim 
angažmanom upravo odgojitelj-
skog kadra, te pomoći stručno-ra-
zvojne službe i ostalih čimbenika 
procesa, uspjeli smo zadržati 
kvalitetu odgojno-obrazovnog 
rada i učiniti dane djeci vedrima, 
veselima, zanimljivima, poučnima.
Nije nas u tome omeo ni požar 
u objektu „Loptica“ u Ulici Ivana 
Generalića koji se dogodio
uoči Božića 2006. godine. Naime, 
to nam je pokazalo da zajednič-
kim snagama možemo prevladati 
sve teškoće, a sve je to bilo puno 
lakše jer smo bili svjesni da su uz 
nas naši roditelji, Grad Koprivnica, 
puno dobronamjernih građana i 
ustanova. Stoga svima još jedan-
put jedno veliko hvala.
Iako smo se zbog toga morali 

prilagoditi novonastaloj situaciji, 
preurediti dvoranu za tjelesni i 
višenamjenske prostore u sobe 
dnevnog boravka djece, odreći se 
dosadašnje komocije u korištenju 
prostora namijenjenih djeci ipak 
smo se, kao i svih dosadašnjih 
godina, jako puno igrali, ali smo 
se i trudili puno toga naučiti. Bili 
smo vrijedni i marljivi, no važno je 
spomenuti da smo sve aktivnosti 
i zadatke savladavali s lakoćom u 
dobrom i veselom raspoloženju. 
Iza nas je puno događaja u kojima 
smo sudjelovali, a pred nama je 
još puno zanimljivih aktivnosti i 
događanja koji će naše dane u vr-
tiću činiti lijepima i uzbudljivima.
Postali smo zaštitni znak svih 
zbivanja i događanja u Gradu 
Koprivnici. Veseli nas da nas se 
prepoznaje kao vrtić čiji su naj-
mlađi i njihove odgajateljice uvijek 
spremni i rado žele sudjelovati u 
svim aktivnostima. 
U proteklih godinu dana uživali 
smo u izletima, predstavama, po-
sjetima, blagdanima, svečanosti-
ma, zimskim radostima, klizanju, 
fašniku, sudjelovali u humanitar-
nim akcijama, pripremama za Dan 
vrtića… i mnogo čemu drugome. 
Teško je sve to pobrojati. 
Bitno je istaknuti da veliku 
važnost pridajemo suradnji s 
roditeljima i ostalim čimbenicima 
koji sudjeluju u realiziranju zadaća 
iz Godišnjeg plana i programa 
rada. Posebno nam je važno da se 
usklade odgojna djelovanja obi-
telji i vrtića kako bi se omogućili 
uvjeti za pravilan rast i razvoj dje-
teta. Uspješna suradnja sa ostalim 
čimbenicima, kako na nivou 
Grada, tako i šire, rezultirala je 
obogaćivanjem odgojno-obrazov-
nog rada ne samo u duhovnom 
smislu već i materijalnom. Dona-
cije raznih oblika doprinijele su da 
odgojno-obrazovni rad bude bolji 

i kvalitetniji. Dakle, sve što smo 
dosad postigli rezultat je uspješne 
suradnje sa našim roditeljima i 
širom društvenom zajednicom. 
Dokaz da smo dobro i kvalitetno 
radili i u ovoj pedagoškoj godini 
govore priznanja koja smo osvoji-
li. Ona su za nas izuzetno važna i 
motiviraju nas da budemo još bo-
lji i kvalitetniji. Nismo se zadovolji-
li samo time. Cilj nam je u svakom 
pogledu i dalje unaprjeđivati naš 
odgojno-obrazovni rad. 
Važno je istaknuti da u 2007. 
godini obilježavamo 25 godina 
rada objekta “Loptica” u Ulici I. 
Generalića. 

I na kraju posebno želim za-
hvaliti Vama, naši dragi ro-
ditelji, što zajedno s vašom 
djecom aktivno živite život 
vrtića. Bez vaše suradnje, 
aktivnosti, dobronamjerno-
sti, podrške, sponzorstva 
ne bismo mogli biti to što 
jesmo – kuća puna radosti i 
dječjeg smijeha. 

Veliko HVALA!
  Pripremila: 
Slavica Mihalec-Kanižaj, ravnateljica

Fotografije: arhiv dječjeg vrtića 
Tratinčica

DJEČJI VRTIĆ SVETOG JOSIPA

DJEČJI VRTIĆ TRATINČICA

socijalnih vještina.
Također su na razini vrtića orga-
nizirane i razne posjete – posjet 
policijskoj postaji u Koprivnici, 
posjet pekari, posjet glazbenoj 
školi “Fortunat Pintarić”, posjet 
knjižnici i čitaonici “Fran Galo-
vić”, posjet osnovnoj školi “Đuro 
Ester”, posjeta željezničkom ko-
lodvoru u Koprivnici, posjet pošti 
te smo na taj način upoznavali 
različita zanimanja ljudi. Važno je 
napomenuti da smo i u samom 
vrtiću imali posjete od kvartov-
skog policajca, zatim svećenika, 
Udruge za školovanje pasa 
vodiča, bibliobusa, trenera iz 
Zajednice športskih udruga grada 
Koprivnice, djece iz susjednih vrti-
ća…Kao dječji vrtić također smo 
sudjelovali i na športsko-rekrea-
cijskim manifestacijama klizanje 
i plivanje te na 6. Olimpijskom 
festivalu dječjih vrtića i na 2. 
Festivalu biciklističke rekreaci-
je Hrvatske. Jedan od važnijih 
događaja također je proslava 
Dana Grada gdje smo sudjelovali 
u nastupu na Zrinskom trgu – 

pjesmom, plesom te izložbom 
dječjih radova, a u vrtiću smo 
dan ranije uputili čestitku gradu 
za njegov rođendan kratkim kul-
turno – umjetničkim programom 
za roditelje i izaslanike gradskog 
poglavarstva.
OBILJEŽAVANJE BLAGDANA
Neizostavni je dio u vrtiću obilje-
žavanje pojedinih blagdana kao 
Blagoslov kruha i kestenijada u 
našem vrtiću, sv. Lucija – sijanje 
pšenice, sv. Nikola – prigodom 
čega razveseljavamo naše najmla-

đe poklonima, zatim Božić – blag-
dan obitelji, Krštenje Isusovo, Tri 
Kralja… Za proslavu blagdana sv. 
Josipa – zaštitnika našeg vrtića, 
naših obitelji i dana Očeva obilje-
žili smo svetom misom u našem 
vrtiću u kojoj su djeca sudjelovala 
pjesmom i molitvama. 
Također smo svečano proslavili i 
Majčin dan u mjesecu posveće-
noj Blaženoj Djevici Mariji, koji 
je ujedno i bio i završna sveča-
nost i oproštaj od predškolaca. 
Kao vjerski vrtić protekle smo 

godine organizirali za roditelje i 
duhovnu obnovu u došašću na 
temu:”Obitelj i došašće”.
RADIONICE
Tu je bilo još i mnoštvo drugih 
aktivnosti i događanja, no valja 
napomenuti da su u mnogim 
aktivnostima sudjelovali i roditelji, 
koji su svojom kreativnošću i 
sudjelovanjem itekako dali veliki 
doprinos u suradnji i odgoju 
njihove djece. Tako su aktivno 
sudjelovali na početku došašća 
u izradi adventskih vijenaca, a 

povodom Dana Očeva mame su 
zajedno s djecom izrađivale razne 
poklone za tate.
Na kraju možemo s radošću 
ustanoviti da je protekla godina 
bila plodna lijepim i bogatim 
događajima zajedništva, suradnje 
i radosti i zato smo je završili za-
jedničkim izletom djece i roditelja 
na seosko imanje u Otrovanec. 

Pripremila:
 s. Danijela Koprek, voditeljica 

podružnice
Fotografije: arhiv vrtića Sv. Josip

V r t i ć i ! ! ! !
Tra, 
tra, 
tratiii...
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Dječji vrtić “Smiješak” ulazi u 
desetu godinu rada kao prva 
i jedina privatna ustanova tog 
karaktera u Gradu, a i u Županiji. 
Ovaj gradski vrtić “narastao” od 
55-ero smještene djece koliko ih 
je bilo u početku otvaranja, do 
88-ero djece koliko ih je sada. 
Broj zaposlenih se povećao 
također i to prvenstveno stručnih 
djelatnika odgojitelja, a za 
kvalitetan odgojno obrazovni rad 
pored pedagoga koji obnaša i 
funkciju ravnatelja, angažirani su 
kao vanjski suradnici psiholog, 
stomatolog, logoped i liječnik 
pedijatar.
Osnovni primarni program pro-
vodi se u vremenu od 6 do 16, 
30 sati koji može koristiti svako 
dijete upisano u vrtić. Dolazak u 
vrtić kao i duljinu boravka odre-
đuju sami roditelji, poštujući pri 
tome pravila kućnog reda koja 
se odnose na pojedine segmente 
aktivnosti tijekom dana (obroci u 
vrtiću, spavanje i sl.)
Uz primarni program u vrtiću 
se uspješno provode i kraći 
programi koji ili su sastavni dio 
osnovnog programa dopunju-
jući ga ili se provode tijekom 
poslijepodneva. Za ove se pro-
grame djeca opredjeljuju prema 
osobnim interesima i afinitetu. U 
protekloj pedagoškoj godini od 

dodatnih i kraćih programa pro-
vodili su se – glazbena igraonica, 
rano učenje engleskog jezika, 
program za očuvanje okoline, 
program osnovnog upoznavanja 
sa računalom te program rada sa 
potencijalno darovitom djecom 
“mozgalica”. Uz djecu polaznike 
vrtića “Smiješak” u ove su se 
programe (posebno glazbenu 
igraonicu i “mozgalicu”) uklju-
čivala djeca koja vrtić ne polaze, 
što je značajno, budući da je in-
tencija da se što više djece uključi 
u jedan od vrtićkih programa.
Tijekom proteklih godina rada 
socijalno i materijalno okruženje 
vrtića bilo je oblikovano tako da 
kod djece izaziva oduševljenje 
i odašilje poruku – dođi, ostani 
ovdje, igraj se i uči kroz igru.
Da bi se ovaj cilj mogao ostva-
riti svaki odgojitelj kao i svaki 
djelatnik u vrtiću bio je dužan 
uvažavati dostojanstvo djeteta 
kao i razvijati pozitivan stav u 
razvoju dječje osobnosti.
Ovaj je zahtjev istovremeno 
iziskivao i kvalitetu odgojiteljeve 
osobnosti i njegovog odnosa 
prema djetetu, a prije svega 
dobro poznavanje razvojne 
psihologije uz stalno stručno 
usavršavanje kojem je pridano 
posebno značenje.
Uz realizaciju programskih zada-

taka planiranih godišnjim planom 
i programom posebno je intenzi-
viran rad i povećane aktivnosti u 
dvije skupine zadataka. To su:

- Dječja prava – čija je 
realizacija tekla razrađujući 
projekte:

- Pravo na različitost - “Ok 
je biti drugačiji”

- Pravo na zdrav okoliš - 
“Čist zrak i voda uvjeti su za 
život”

- Pravo na izražavanje osje-
ćaja - “Ah, ti osjećaji”

Zaštitni programi sa čijom se 
realizacijom krenulo počet-
kom kalendarske godine pod 
“motom”: “Sigurno dijete u 
sigurnom okruženju”

Cilj ovih programa je poduzima-
nje mjera za povećanje 
fizičke i psihosocijalne sigurnosti 
djeteta, unapređenje njegova 
zdravlja kao i odgojne postupke 
koji potiču dijete na samozaštitu i 
samoočuvanje.
Vrtić se i prošle godine aktivno 
uključivao u brojne manifestacije 
u Gradu kao i aktivnosti poticane 
od županijskih i državnih institu-
cija. Djeca su tako postala nepo-
sredni sudionici “života” svoga 
Grada, što pridonosi uz odgojne i 

edukativne vrijednosti i stvaranje 
navika za kasnije uključivanje i 
aktivno sudjelovanje u kreiranju 
tog života.
Pri tome posebno naglašavamo 
humanitarne aktivnosti 
u koje su se djeca zajedno sa rodi-
teljima uključivala u više navrata i 
to vrlo aktivno (akcija solidarnost 
na djelu; prikupljanje igračaka i 
odjeće za djecu težih socijalnih 
prilika uz Božić; dva puta u akcije 
za nabavu CT uređaja; progra-
mom i narcisama za fond udruge 
“Nada”).
Ovakve aktivnosti senzibiliziraju 
djecu rane dobi na suosjećanje i 
otvorenost za davanje i pomoć 
drugima, što je vrlo pozitivna crta 
svake ličnosti.
Za svoj rad vrtić, djelatnice i mali-
šani u njemu, primili su brojna pri-
znanja i nagrade na razini Grada i 
Županije i Republike Hrvatske kao 
i pohvale gradskih čelnika i tijela. 
Razumijevanjem i njihovom po-
drškom kao i izuzetnim zalaga-
njem i kreativnim sposobnostima 
zaposlenih, ovaj relativno mali 
vrtić postao je prepoznatljiv u 
gradu, a time i mjesto ugodnog 
odrastanja mališana uz stjecanja 
prvih socijalnih i spoznajnih isku-
stava u životu. 

Pripremila: 
Marija Dolenec, ravnateljica

10 GODINA RADA

TRGOVAČKI  I  AUTOMEHANIČARSKI  OBRT

POLJOCENTAR
K O P R I V N I C A

praonica automobila / trgovina i servis poljoprivrednim strojevima i rezervnim dijelovima / izrada visokotlačnih i 
niskotlačnih crijeva / brzi servis automobila
vl.branko premec
novi brežanec 22-48000 koprivnica
tel:048/641-304

Fotografije: arhiv vrtića Smiješak
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Godina 2007. ostat će zlatnim 
slovima zabilježena u prvih sto 
godina bogate povijesti kopriv-
ničkog 'mladića'. Nogomet se u 
Koprivnici počeo igrati još 1907. 
godine, kad su Đački nogomet-
ni klub Koprivnica i zagrebački 
HAŠK odigrali prvu utakmicu u 
provinciji, odnosno izvan Zagreba. 
Koprivnički je klub kroz povijest 
mijenjao imena, bilo je i razdoblja 
u kojima nije bilo aktivnosti, a u 
godini kad se obilježava stoti ro-
đendan, stigli su i najbolji rezultati 
u povijesti. 
Elvis Scoria ušao je u siječnju u 
drugu godinu trenerskog man-
data u Slavenu, te je momčad 
poveo na pripreme u Tursku. U 
Antalyji, gdje su cijene priprema 
povoljnije nego u Poreču, a tereni 
i suparnici za prijateljske utakmi-
ce puno bolji, Scoria je stvorio 
temelje za fantastičan proljetni 
uzlet. Gotovo cijelo proljeće trajao 
je Slavenov niz nepobjedivosti, 
niz od 15 službenih utakmica bez 
poraza, od toga 12 u prvenstvu i 
3 u Kupu. Srušen je i rekord broja 
prvoligaških pobjeda u jednoj 

sezoni (14), a momčad je na kraju 
prvenstva zauzela peto mjesto, 
što je bilo ponavljanje najvećih 
klupskih uspjeha iz 2000. i 2001. 
godine. Sezonu su prije svih 
obilježili Bojan Vručina i Miljenko 
Mumlek, a važan je bio i doprinos 
Nikoloskog, Radeljića, Sopića, 
Poldrugača, Bošnjaka, Kristića, 
Poljaka i ostalih igrača. 
No, najznačajniji rezultat Farmace-
uti su ostvarili u Hrvatskom no-
gometnom Kupu, gdje ih je tek u 
finalu, i to uz puno muke i proble-
ma, zaustavio zagrebački Dinamo, 
koji je ujedno bio i prvak. Iako je 
žal zbog neosvojenog trofeja bila 
velika, tuga je brzo zaboravljena, 
jer je koprivnički klub nastupom 
u finalu ujedno osigurao i prvi 
izlazak u Kup UEFA. 
U pet navrata, Slaven Belupo 
predstavljao je Hrvatsku u Inter-
toto kupu, najniže rangiranom 
europskom klupskom natjeca-
nju. Koprivnički su nogometaši 
ostvarili lijepe rezultate, između 
ostalog i dva polufinala, u kojima 
su ih izbacili poznati europski 
klubovi, njemački Stuttgart i 

francuski Lille. U preostala tri 
nastupa stigli su do 3. kola, gdje 
su također ispadali od snažnijih 
sastava - čekše Sigme, engleske 
Aston Ville i španjolskog Deporti-
va. No, bilo je tu i puno pobjeda, 
među njima i ona jako slatka, nad 
bivšim europskim prvakom Aston 
Villom u Koprivnici 2001. godine 
(2:1). Slaven je bio proglašen i 
statistički najboljim sudionikom 
Intertoto kupa, ali nikad se nije 
uspio kroz to natjecanje probiti 
do Kupa UEFA. 
Ove godine to je izboreno kroz 
Kup, gdje su do finala padali 
Koprivnica, Hrvace, Zagreb i 
Rijeka. Uzvratna utakmica finala 
s Dinamom bila je pravi praznik 
nogometa. Po prvi put odigrana 
je u Koprivnici utakmica pod 
rasvjetom, u čiju je izgradnju 
Grad Koprivnica uložio značajna 
sredstva. Proširen je i kapacitet 
stadiona postavljanjem dvije 
montažne tribine, pa je finale u 
posebnom ugođaju (cijeli je sta-
dion bio u plavom) pratilo više od 
5.000 ljudi, čime je oboren rekord 
posjećenosti Gradskog stadiona. 

Nije bilo previše vremena za 
odmor, a nova je sezona već bila 
na vratima. Elvis Scoria otišao 
je po završetku sezone, kao i 
njegov pomoćnik Roy Ferenčina, 
a Uprava na čelu s predsjednikom 
Stanislavom Biondićem odlučuje 
ukazati povjerenje Krunoslavu 
Jurčiću, bivšem igraču Slavena i 
'brončanom' hrvatskom repre-
zentativcu. On je za pomoćnika 
odabrao Josipa Omrčena-Čeku, 
također bivšeg igrača koprivnič-
koga kluba. 
Momčad je u prijelaznom roku 
doživjela značajne promjene, 
otišli su Marijo Dodik, Miljenko 
Mumlek, Jane Nikoloski, Dario 
Bodrušić, Dario Zahora, Robert Li-
sjak, Ivan Elez, Tomislav Kelemen, 
Krunoslav Jambrušić i Krunoslav 
Prpić. Jurčić je tražio karakterne i 
brze igrače, stigli su Mario Jurić, 
Dino Kresinger, Kristijan Čaval, 
Asim Šehić, Ronald Šiklić i vratar 
Vanja Iveša. Iz juniorskog pogona 
priključeni su Elvis Kokalović i 
Mato Jajalo koji je postao i mladi 
hrvatski reprezentativac, a iz Ko-
privnice se s 'kaljenja' vratio mladi 

vratar Silvio Rodić. Promjena na 
poziciji sportskog direktora dogo-
dila se još početkom godine, kad 
je Rajka Magića naslijedio Davor 
Puljić. Direktor Robert Markulin 
također je najavio odlazak na 
početku godine, ali danas mu 
sigurno nije žao što je promijenio 
odluku na nagovor ostalih člano-
va Uprave. 
Prolaz u 2. pretkolo Kupa UEFA 
bio je imperativ, a ždrijeb je za 
prvog suparnika odredio albansku 
Teutu. Momčad iz Drača, o kojoj 
se malo znalo prije prve utakmice, 
u Koprivnici je poražena s uvjer-
ljivih 6:2, u uzvratu je bilo 2:2. 
Drugo pretkolo ponudilo je posla-
sticu, u Koprivnicu je stigao slavni 
turski klub Galatasaray, osvajač 
Kupa UEFA i europskog Super-
kupa te višestruki turski prvak s 
milijunskom vojskom navijača. 
Slaven je poveo pogotkom Posav-
ca iz jedanaesterca nakon prekr-
šaja na Sopiću, ali Koprivničanci 
su zatim platili danak europskom 
neiskustvu. Turci su znali kazniti 
pogreške, kako u Koprivnici, tako 
i u vrućoj atmosferi stadiona 

Ali Sami Yen u višemilijunskom 
Istanbulu. S dvije pobjede od 
2:1, Galatasaray je otišao dalje, 
a Farmaceuti su se okrenuli doma-
ćem prvenstvu, gdje su zabilježili 
najbolji prvenstveni start u deset 
godina natjecanja u Prvoj HNL. 
Iako je Uprava za cilj postavila pla-
sman od 4. do 7. mjesta, Slaven 
Belupo danas ima ekipu koja po 
kvaliteti spada u sam vrh hrvat-
skog nogometa, a stručni stožer 
i igrači imaju visoke ambicije, pa 
bi navijači mogli imati razloga za 
nova veselja. 
Ne treba zaboraviti da u Školi 
nogometa Grada Koprivnice, koju 
vode ljudi iz Slavena, skoro sva-
kog dana trenira oko 300 djece iz 
Koprivnice i njene okolice. Izgrad-
njom terena s umjetnom travom, 
mladima su pruženi odlični uvjeti 
za nogometno odrastanje, pa se 
možemo nadati da će biti sve više 
mladih talenata koji će, poput 
Mate  Jajala, zaigrati i u prvoj 
momčadi Farmaceuta. 

Pripremio: Goran Čičin-Mašansker

Slaven-zajednicka (Ekipa Slavena Belupa koja je postigla povijesni uspjeh ulaskom u finale Kupa i plasmanom u Kup UEFA) 

Nogometaši Slavena Belupa postigli su povijesne uspjehe u 2007. godini 

NAJBOLJI REZULTATI ZA STOTI 
ROĐENDAN KLUBA 

Čestitamo vamDan grada
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Nogometaši Koprivnice nisu 
uspjeli zadržati status dru-
goligaša. Nakon polusezone 
u kojoj je dovedeno previše 
novih a premalo dovoljno 
kvalitetnih igrača, momci u 
zelenim dresovima ispali su 
u Treću Hrvatsku nogomet-
nu ligu. Nakon Miroslava 
Buljana, trenersku je poziciju 
preuzeo Spomenko Bukvić, 
a Slaven Belupo opet je 
u susjednu svlačionicu na 
posudbu i kaljenje poslao 
nekoliko svojih mladih 
igrača. 

Mlade koprivničke rukome-
tašice tradicionalno bilježe 
uspjehe. Mlađe kadetki-
nje (1992. godište) pod 
vodstvom trenera Nevena 
Hrupeca su prvakinje Hrvat-
ske, dok je generacija 1994. 
godišta, koju vodi Snježana 
Petika, osvojila drugo mjesto 
u državi. Golmanica Podrav-
ke Lino i prve ekipe Marta 
Žderić proglašena je najbo-
ljom golmanicom Europskog 
kadetskog prvenstva. 

Uz osvojeni naslov hrvatskih prvakinja, Podravka Vegeta izravno 
je ove godine ušla među najbolje europske ekipe

NOVI IZAZOV U LIGI PRVAKINJA
Rukometašice Podravke Vegete 
početkom ove godine nastupile 
su u Ligi prvakinja, nakon duge 
četiri godine izbivanja. Ždrijeb 
pretkola bio je naklonjen Kopriv-
ničankama, koje su na otvorenju 
zabilježile iznenađujuću pobjedu 
nad aktualnim europskim prvakom 
Viborgom. 
Uslijedio je poraz u gostima kod 
Larvika, pa nova pobjeda, ovaj 
put nad njemačkim prvakinjama 
Leipzigom. Ta četiri boda bila su 
dovoljna za osiguravanje trećeg 
mjesta u skupini i nastavka natje-
canja u Kupu pobjednica kupova. 

Pokazalo se da je Viborg u Danskoj 
bio previsoka prepreka za prolaz 
skupine, a teško se nešto moglo 
očekivati protiv snažnog Larvika 
u Koprivnici. No, navijače je više 
zabolio visoki poraz u Leipzigu. 
Nastavak u KPK-u donio je teškog 
suparnika i novo razočaranje - 
unatoč domaćoj pobjedi nad 
rumunjskim Oltchimom, u uzvratu 
u Vilcei uslijedio je težak, visok po-
raz, kojim se Podravka na nimalo 
lijep način oprostila od Europe. 
Kasnije je taj isti Oltchim osvojio i 
KPK, i rumunjski naslov, i europski 
Superkup, dok je Podravka 

potvrdila dominaciju u domaćem 
prvenstvu, ali je ispustila drugi 
domaći trofej. Hrvatski Kup uzela 
je Lokomotiva, nakon što je imala 
više sreće i znanja u izvođenju 
sedmeraca poslije neodlučenog 
ishoda u finalu u Požegi. 
Posljedica europskih i domaćih 
razočaranja bio je odlazak trenera 
Josipa Šojata, koji je u prethodne 
tri godine podigao ekipu, osvojio 
dva naslova prvaka Hrvatske i 
dva puta bio nadomak europskih 
trofeja u finalima Kupa pobjednica 
Kupova i Kupa EHF. Međutim, bila 
je to treća uzastopna Šojatova 

sezona u nekom klubu, nigdje 
prije toga nije toliko izdržao, a nisu 
štimale i neke druge stvari, pa je 
rastanak bio logičan. 
Vodstvo hrvatskih prvakinja za 
novu je sezonu angažiralo Zdravka 
Zovka, bivšeg velikog rukometaša 
i trenera koji je bio i prvak Europe. 
Iako je većinu svoje trenerske kari-
jere radio s muškarcima, Zovko nije 
bio bez iskustva u radu sa ženama, 
vodio je hrvatsku žensku reprezen-
taciju te zagrebačku Lokomotivu. 
Zovko se želio vratiti u Hrvatsku 
nakon duljeg razdoblja provede-
nog u Mađarskoj, gdje ga i danas 

iznimno cijene. Podravka je za 
njega predstavljala novi izazov, 
predsjednik kluba Saša Romac bio 
je brz i konkretan u pregovorima, 
i počela je ‘nova era’ u koprivnič-
kom ženskom rukometu. 
Da su zapuhali neki novi vjetrovi, 
moglo se vidjeti već u pripremnom 
razdoblju. Igra Podravke Vegete 
postala je brža i efikasnija nego ra-
nije, a to je samo Zovkova zasluga. 
Riječ je o treneru koji prati tren-
dove, a u današnjem modernom 
rukometu brzina igre je jedan od 
najvažnijih elemenata. Kod Zovka 
igraju sve igračice, jednostavno 
ih mora mijenjati i rotirati u toku 
utakmice, jer jedna te ista teško 
može izdržati svih 60 minuta u 
istom, ubojitom ritmu. 
Sreća je što je u ranijim sezonama 
u koprivničkom klubu koncentri-
rana kvaliteta, i sad se od talenata 
koji više nisu baš tako mladi 
očekuje eksplozija. Zvučat će 
možda malo čudno, ali Podrav-
ka od 1998. godine nije prošla 
skupinu Lige prvakinja. Jest, igrale 
su Koprivničanke dva puta u finalu 
Kupa EHF i jednom u finalu Kupa 
kupova, ali na najvišoj klupskoj eu-
ro-razini prolazak skupine čeka se 
već gotovo cijelo jedno desetljeće. 
Podravka je ove godine (ponovno) 
osvojila Memorijalni turnir ‘Josip 
Samaržija-Bepo’, u konkurenciji 
prvaka Slovenije Krima, prvaka 
Austrije Hypa i prvaka Crne Gore 
Budućnosti. Bio je to lijep uvod u 
novu sezonu, a utakmice turnira 
početkom rujna odigrane su u no-
voj koprivničkoj sportskoj dvorani 
Gimnazije ‘Fran Galović’. 

Novo zdanje građeno je modelom 
javno-privatnog partnerstva te 
je postalo novi dom hrvatskim 
prvakinjama, koje su svojim dosa-
dašnjim uspjesima zaslužile novu, 
modernu dvoranu. Time su novi 
dom dobile i rukometašice mlađih 
uzrasta Podravke, u rukomet-
noj školi pod vodstvom Gorana 
Mrđena, a uz sudjelovanje bivših 
igračica Snježane Petike i Vlatke 
Mihoci. 
U domaćem prvenstvu Podravki 
nema ravnih, pokazao je to i 
‘derbi’ s Lokomotivom u Kopriv-
nici, kojeg su domaće uvjerljivo 
riješile u svoju korist. Zovko je 
svojim radom nadogradio temelje 
koje mu je ostavio Šojat, a dosta 
se dobilo i angažmanom dvije 
nove igračice - Đurđevčanka Ana 
Lovrak stigla je kao konkurencija 
Maji Zebić na lijevom krilu, dok je 
mađarska vanjska igračica Anita 
Bulath angažirana kao pucačica 
koja je nedostajala ovoj ekipi. Dok 
čitate ovaj tekst, vjerojatno će se 
Podravki priključiti i jedna mađar-
ska kružna napadačica, kako bi se 
upotpunila praznina nastala zbog 
teške ozljede Marijane Tarle. 
U prvom dijelu prvenstva Hrvatske 
podravkašice su bez poraza, a 
nedavno je započela i Liga prva-
kinja, u kojoj podravski ljubitelji 
rukometa nakon deset godina 
posta očekuju i neki zapaženiji re-
zultat od ‘utješnog’ trećeg mjesta 
u skupini. Oba domaća naslova 
ove sezone, vjeruju navijači, ne bi 
trebala biti upitna...

Tekst i fotografiju pripremio
Goran Čičin-MašanskerRukometašice i vodstvo Podravke Vegete nakon osvojenog prvog mjesta na Memorijalu Josipa Samaržije

Uspješni mladi hrvači, jahači i šahisti, kuglačice opet prve, nogometaši Koprivnice ispali u treću ligu

Hrvač Ivan Lončarić prvak Hrvatske
Rukometaši Koprivnice uspjeli 
su ostati među drugoligašima, 
ali i dalje su jedini u tom rangu 
natjecanja koji igraju samo iz 
ljubavi prema klubu. Dok njihovi 
kolege u ostalim klubovima 
primaju novčane naknade za 
treninge i utakmice, Koprivni-
čanci igraju ‘gratis’, ali ulaskom 
sponzora u klub to bi se u skoro 
vrijeme moglo promijeniti. Dođe 
li do tog dugo očekivanog 
pomaka, ni borba za Prvu B ligu 
neće biti nemoguća misija. 

Kuglačice Podravke nastavile su 
s uspješnim rezultatima te su 
2007. godine po peti puta posta-
le prvakinje Hrvatske. Osvojile su 
drugo mjesto u Ligi šampiona u 
Slovačkoj, bile su treće na Svjet-
skom kupu u Poljskoj, a pripalo 
im je i drugo mjesto na Europa 
pokalu u Rumunjskoj. 

Društvo športova na vodi 
Šoderica bilježi uspjehe mlađih 
članova. Kadeti i mlađi kadeti bili 
su ekipni klupski prvaci Hrvatske, 
za što su zaslužni Dominik Đurđ, 
Ivan Čubrić, Marin Podrug, Do-

magoj Peroković i Karlo Kocijan. 
Uz to je Đurđ postao i pojedi-
načni državni prvak u daljinskom 
plivanju perajama, dok je Čubrić 
osvojio treće mjesto. 

Hrvanje se vratilo u Koprivnicu! 
Članovi Hrvačkog športskog 
kluba Podravka osvojili su ove 
godine 76 medalja, od toga 29 
zlatnih, 34 srebrne i 13 bron-
čanih. Kod mlađih dječaka, 
naslov državnih prvaka osvojili 
su Filip Frankol i Filip Vusić, a 

konkurenciji!

Mladi šahisti Podravke ekipni su 
kadetski prvaci Hrvatske. Naslov 
su u Valpovu osvojili Jurica Srbiš, 
Matija Ostović, Viktor Vranar, 
Ivan Orehovec, Petar Frčko i Mišel 
Bertusi. Jurica Srbiš je osvojio 
i naslov državnog prvaka u 
uzrastu do 13 godina, kao i prvo 
mjesto na Otvorenom prvenstvu 
Europske unije (do 12 godina) u 
Austriji. 

Konjički sport na području 
Koprivnice sve je više popularan. 
Ove su godine pod gradskim 
pokroviteljstvom održana tri 
značajna turnira u preponskom 
jahanju: međunarodni prijateljski 
turnir ‘Koprivnica-Kaposvar’, 
državno natjecanje ‘Croatia kup’ 
te revijalni turnir ‘Torčansko 
Kralevo’. U preponskom sportu 
najuspješnija je bila koprivnička 
jahačica Valentina Matoničkin. 
Protekle su sezone Koprivnicu na 
dresurnim natjecanjima predstav-
ljale Dijana Blažek na grlu Lucky 
Love 2 i Kristina Lesjak na grlima 
Demon i Quickborn. Kristina 

Lesjak je na Demonu u Zagrebu 
osvojila 1. mjesto u kategoriji 
kadeta na natjecanju Croatia Cup 
i za sada je vodeća u tom natje-
canju, a Konjički klub Koprivnica 
je pod vodstvom trenera Zlatka 
Kavura zabilježio niz zapaženih 
rezultata i u preponskom jahanju. 

kod kadeta Sandro Frankol. U 
juniorskoj konkurenciji, Alen 
Belušić je drugi, a Ivan Lončarić 
prvi u Hrvatskoj. Uz to, sjajni 
talent Ivan Lončarić okitio se 
naslovom prvaka i u seniorskoj 

je odličnim nastupom osvojila 
brončanu medalju.
 
Stolnotenisači Podravke su ove 
godine ispali iz Prve lige, ali 
su dobro započeli natjecanje 
u Drugoj ligi i nadaju se po-
vratku među najbolje. U Školi 
stolnog tenisa pod vodstvom 
Danijela Lončara svakodnevno 
trenira 40 mladih igrača. 

Ivan Baran iz Auto moto kluba 
Koprivnica bio je drugi u Cro-
atia Škoda Fabia Kupu, dok je 
njegov klupski kolega Marko 
Sitarić osvojio treće mjesto u 
VW Polo Castrol Pirelli Kupu. 
Konrad Mulvaj iz Auto i kar-
ting kluba Podravina osvojio 
je prvo mjesto u klasi Rotax 
Max 125 u Sportstil Cro Kupu, 
dok je mladi Matija Momči-
lović iz istog kluba odlično 
odvozio četiri utrke Polo Kupa, 
te je izabran za predstavnika 
Hrvatske na Svjetskom prven-
stvu u kartingu u Ujedinjenim 
arapskim emiratima.

Goran Čičin-Mašansker
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Na Prvenstvu Hrvatske za senior-
ske kategorije u disciplinama se-
rijska malokalibarska puška ležeći 
stav i trostav, održanom u Rijeci 
na strelištu Drenova, uspješni su 
bili članovi Streljačkog športskog 
kluba Podravka. Nikola Mehkek 
je osvojio naslov seniorskog 
državnog prvaka te je u disciplini 
MK puške-trostav postao državni 
prvak u svim starostnim uzrasti-
ma u posljednje dvije godine. U 
trostavu za seniorke, Lana Đud 

Ivan Lončarić

Dijana Blažek
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Po šesti put, Koprivnica je obi-
lježila Europski tjedan kretanja. 
Aktivnosti su se protegnule na 
punih devet dana, od 15. do 
23. rujna, a u njima je na različit 
način sudjelovalo više od 3500 
građana.  Ove je godine ostvaren 
i plan širenja promocije održivog 
prometa na ostale gradove u 
Hrvatskoj, pa je svojevrsna eko-
loška mreža obuhvatila još sedam 
gradova: Zagreb, Rijeku, Veliku 
Goricu, Ivanić Grad, Crikvenicu, 
Zabok i Đurđevac.

Pješačenje i 
biciklizam

Tjedan je protekao najviše u 
promociji pješačenja i biciklizma, 
kako bi se na najbolji mogući 
način u središte pozornosti stavila 
glavna tema ovogodišnje mani-
festacije: osiguranje dovoljnog 
prostora za sve načine kretanja 
i sve sudionike u prometu. Pod 
nazivom ULICE LJUDIMA ova je 
tema naznačila i početak novog 
trogodišnjeg programa kojim će 
Grad Koprivnica povećati prostor 
zone bez automobila u centru 
grada.
Pješaci su doista mogli sudjelovati 
u cijelom nizu aktivnosti svakog 
dana tjedna. Mnogi su šetali i 
kupovali na dva Gradska pijaca, 
15. i 22. rujna.
Najmlađi su učenici osnovne ško-
le na Zrinskom trgu i u pješačkim 
vlakovima u blizini svojih škola 
učili kako se ponašati kao pješak 
u gradskom prometu, u šetnju su 
izašli i članovi udruge Mariška, 
a pješačke maratone prošli su 
i obiteljski timovi, Planinarsko 
društvo Bilo i članovi Udruge 
srčanih bolesnika “Srce“, koji su 
promovirali šetnju radi zdravlja. 
Šetnju i kretanje među mlađim i 
starijim slušateljima svojih preda-
vanja promovirale su i liječnice dr 
Željka Bakliža i dr Silvana Marko-
vić. Mladi su šetači u glazbenoj 
školi Forunat Pinatarić nagrađeni 
koncertom violine, a učenici i na-
stavnici Obrtničke škole počastili 
su sami sebe danom pješačenja 
koprivničkom okolicom. 
Pješačilo se i u školu i na posao. 
Više od 300 učenika osnovnih 
škola sudjelovalo je u razrednom 
maratonu, cjelotjednom natjeca-

Održivi razvoj u Koprivnici

ULICE LJUDIMA!
Šesti tjedan kretanja u Koprivnici i Europi

nju u kojem su najviše kilometara 
pješice, biciklom i autobusom 
prošli učenici 6c razreda OŠ 
“Braća Radić“ i svi učenici nižih 
razreda Područne škole Reka, njih 
čak 67.

Biciklom na posao

U pet je poduzeća više od 400 
djelatnika održivo putovalo na 
posao u natjecanju Na posao 
bez automobila. Najbrojniji su 
bili zaposlenici Podravke, njih 
322, najviše su kilometara prošli 
zaposlenici Carlsberg Croatia, a 
najviše pješaka i biciklista bilo je 
među natjecateljima Opće bol-
nice “Dr Tomislav Bardek“, čak 
82. Lijepe su rezultate ostvarili i 
zaposlenici gradskih poduzeća 
Trg d.o.o. i Komunalac. 
Slijepi i slabovidni građani tako-
đer će od Tjedna kretanja moći 
sigurnije pješačiti od željezničkog 
kolodvora do prostorija svoje 
udruge u Vargovićevoj ulici, ali i 
kroz novouređeni pješački pot-
hodnik u Kolodvorskoj ulici, jer je 

ovaj dio pješačke staze označen 
taktilnom signalizacijom. 

Gimnazijski bicikl

Biciklizam je bio druga najvažni-
ja tema tjedna. Novim biciklima 
opskrbljeni su učenici –putnici 
koprivničke Gimnazije “Fran 
Galović“ koji će se njima moći 
služiti na putu od kolodvora 
do škole. Učenici 6. razreda uz 
pomoć Auto kluba Koprivnica 
natjecali su se i ovaj put u vožnji 
spretnosti te zaradili zaštitne 
kacige sponzora, dok su najbolji 
nagrađeni biciklima, poklonom 
poduzeća Hartmann. Najmla-
đim biciklistima učenici Obrtnič-
ke škole servisirali su bicikle u 
Dječjem vrtiću Tratinčica, a novi 
stalci za bicikle postavljeni su u 
Dječjem vrtiću Smiješak. Bicikl 
je bio i glavna tema likovnih 
radionica u školama, pa je 
održana i izložba na otvorenom, 
postavljena u dijelu Florijan-
skog trga koji će uskoro postati 
pješačka zona.

Memorijalna utrka 
“Joža Horvat”

Biciklisti – natjecatelji iz desetak 
gradova sudjelovali su u II Memo-
rijalnoj utrci “ Joža Horvat“  koju 
je organizirao Biciklistički klub 
Koprivnica, a promovirana je i 
karta gradske turističke bicikli-
stičke staze KC Bike uz vožnju do 
Jagnjedovca. Biciklistička ekipa 
Grada Koprivnice pobijedila je i u 
biciklističkoj utrci Mreže gradova 
održivog prometa, organizira-
noj u Crikvenici. Old timer klub 
Biciklin promovirao je biciklizam 
u dva događanja Panonske 
palete tijekom rujna u Koprivnici 
i Kapošvaru, a suorganizirao je i 
izložbu fotografija “Bicikl- nekad 
i danas“ koju je uspješno priredio 
Fotografski klub Koprivnica. 
U Tjednu kretanja mnogo se i 
vježbalo na otvorenom. Dječji 
vrtići “osvajali“ su gradske zelene 
površine i dječja igrališta, Klub 
Mariška i Udruga za terapeut-
ske vještine tai-chi vježbali su 
na Zrinskom trgu i u gradskom 
parku, a Udruga invalida orga-

nizirala drugu utrku u kolicima. 
Svojim iskustvima u promociji 
pristupačnosti ulica za sve gra-
đane koprivnički su predstavnici 
doprinijeli i središnjoj akciji Tjedna 
kretanja u Zagrebu. Promovirala 
su se i druga održiva vozila u 
javnom prijevozu: autobus i vlak. 
Autobusom prilagođenom vožnji 
učenika mnoga su djeca i gosti 
obišli grad tijekom tri dana na 
pravi turistički način za što su se 
pobrinuli Auto Hrvatska, zagre-
bački ZET i Mali turistički vodiči 
Osnovne škole “Đuro Ester“
Vlakom su u posjetu prijatelji-
ma u Ludbreg putovala djeca iz 
vrtića “Smiješak“.
U kretanju Koprivnicom uživali 
su i mladi roleri, a i najmlađi koji 
je prolaze u dječjim kolicima. 
Njihova šetnja Zrinskom trgom 
u pratnji roditelja, a u prelije-
pom dekoru Gradskog pijaca uz 
glazbu Glazbene kutije i Zvonka 
Varošanca zasigurno je bio 
jedan od najveselijih trenutaka 
ovogodišnjeg Tjedna kretanja. 
Mnogobrojni su građani ispunili 
upitnik “Kako se krećemo“ i 

on-line anketu o kretanju na 
gradskoj internetskoj stranici.

Aktivnosti 
institucija i udruga

Održivo kretanje kao način živo-
ta odavno je već izbor građana 
Koprivnice. Ovogodišnji Tjedan 
kretanja samo ih je podržao 
u tom izboru i najavio nova 
poboljšanja koja predlažu i sami 
građani: više prostora za pješake, 
sigurnije prometnice za sve. Grad 
Koprivnica i ove će se godine 
natjecati za Nagradu Europskog 
tjedna kretanja, no bez obzira na 
ishod cilj je već postignut: bez 
obzira da li pješače, voze bicikl 
ili automobil, građani Koprivnice 
svjesni su mogućnosti izbora 
koju su im gradski programi 
održivog prometa osigurali. Velik 
odaziv i nove zamisli građana 
pretvaraju ovu manifestaciju u 
jedinstvenu koprivničku izložbu 
prometne i razvojne održivosti. 

Pripremila: Helena Hećimović
Foto:  Nikola Wolf

Aktivnost djece u sklopu Tjedna kretanja

Novi gimnazijski bicikliBiciklistička utrkaTaktilna signalizacija
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Grad Koprivnica nalazi se pred 
usvajanjem temeljnog dokumenta 
održivog razvoja grada – Lokalne 
agende 21. Kroz rad tri radne 
skupine za okoliš, gospodarstvo i 
društvena pitanja, uz koordinaciju 
Upravnog odbora LA 21 KC te 
uz stalni nadzor Gradskog vijeća 
definirana su prioritetna područ-
ja i ciljevi održivog razvoja, na 
kojima se temelje sadašnji i budući 
gradski projekti. 
Gradsko je vijeće do sada prihvati-
lo prva tri koraka u izradi Agende 
21: Stajališta i vizije – vizija buduć-
nosti Grada Koprivnice, Utvrđiva-
nje problema okoliša, gospodar-
stva i društvenih uvjeta u Gradu 
Koprivnici te Utvrđivanje prioriteta 
i ciljeva. O mogućim projektima 
koji se temelje na utvrđenim 
prioritetima građani su obavje-
štavani putem stalne kolumne u 
Glasu Podravine te kroz nekoliko 
promotivnih akcija od kojih je naj-
značajnija bila promocija projekta 
energetske efikasnosti koji je Grad 

Koprivnica već započeo provoditi 
u suradnji s Projektnim uredom 
UNDP, a koja je održana na Dan 
zaštite okoliša, 5. lipnja.

Realizacija projekata

Istovremeno, članovi radnih 
skupina nastavili su s radom na 
konačnom utvrđivanju mogućih  
projekata i dugoročnih programa 
na osnovi iskazanih prioriteta i ci-
ljeva. Neki od navedenih projekata 
već su u različitim fazama realiza-
cije, poput gradskog pročistača 
koji je upravo pušten u rad, drugi 
su još u fazi pripreme, a neke je 
u ovom času nemoguće prove-
sti, ali će u završni dokument 
biti uključeni kako bi se njihovoj 
realizaciji moglo prići u nekom od 
budućih ciklusa Lokalne agende 
21. Prijedlozi nekih projekata u 
čijoj su izradi sudjelovali i članovi 
tima Lokalne agende 21 s različi-
tim partnerima već su upućeni na 

natječaje za sredstva iz Europske 
unije te će o ocjeni njihove uspješ-
nosti ovisiti i brzina kojom će se 
realizirati. Za završnu fazu izrade 
konačnog dokumenta najvažnije 
je ipak definirati moguće projekte 
te Gradskom vijeću predložiti 
redoslijed i mogućnosti njihove 
realizacije. 

Predstavljanje 
rezultata Europi

U međuvremenu, Koprivnica je 
prepoznata kao jedan od rijetkih 
gradova u našoj međunarodnoj  
regiji koji je sustavno pristupio 
planiranju razvoja na održiv način 
te je prihvaćena u svjetsku organi-
zaciju održivih gradova ICLEI. Na 
europskoj je sceni svoje rezultate 
predstavila tijekom V europske 
konferencije održivih gradova u 
Sevilli u ožujku ove godine. Upra-
vo je izradom Lokalne agende 21 
i akcijama vezanim uz poticanje 

prometne održivosti sudionicima 
konferencije Koprivnica poslužila 
kao primjer prenošenja odlučiva-
nja o održivosti “na ulicu“, među 
građane.
Završni dokument Lokalne agen-
de 21 na neki će način zacrtati 
put održivog razvoja koji želi 
slijediti Gradsko vijeće uz podršku 
građana i njihovo aktivno sudje-
lovanje. Za građane će možda 
prvu neposrednu korist značiti 
osnivanje budućeg planiranog 
Ureda za održivi razvoj. Na osnovi 
projekta energetske učinkovitosti 
koji se već provodi u suradnji u 
Projektnim uredom Programa za 
razvoj Ujedinjenih naroda UNSP  
ured će biti osnovan radi praćenja 
potrošnje energenata u grad-
skim objektima, ali i informiranja 
građana o konkretnim mogućno-
stima uštede energije u njihovim 
domovima. Sljedeći će zadatak 
ureda biti i savjetovanje građana 
o mogućnostima izgradnje nisko-
energetskih i pasivnih kuća kao i 

produkcija i distribucija promotiv-
nih materijala o svim područjima 
održivog razvoja.

Izrada Lokalne 
agende 21

Izrada Lokalne agende 21 za Grad 
Koprivnicu još će na nekoliko 
načina biti jedinstvena i gotovo 
neostvariva u drugim sredina-
ma. Dvogodišnji rad tridesetak 
volontera koji su mnogobrojne 
sate svog slobodnog vremena 
posvetili izradi ovog dokumenta 
kroz sve njegove faze, minimalna 
financijska potpora te nesebični 
trud u pronalaženju partnera 
za izradu projekata (Regionalni 
centar za okoliš, Razvojni pro-
gram Ujedinjenih naroda UNDP, 
poduzeće OIKON) doista su 
koprivnička posebnost. Izuzetna 
je i jedinstvena potpora Gradskog 
poglavarstva i djelatnika gradske 
uprave, Gradskog vijeća i velikih 
gospodarskih subjekata čiji su 

predstavnici također sudjelovali 
bez iznimke u stvaranju ovog 
planskog dokumenta. Izuzetna je i 
podrška građana koji izradu Lokal-
ne agende prate sa zanimanjem 
od samog njenog početka te rado 
sudjeluju u konkretnim akcijama 
( akcije čišćenja, Europski tjedan 
kretanja).

Sve to potvrđuje stvarnu mo-
gućnost ostvarenja vizije Lokalne 
agende 21, definirane tijekom 
prvih faza izrade:

Želimo da Koprivnica bude i 
ostane VELIKI MALI GRAD, 
otvoreni grad po mjeri čovje-
ka, dovoljno velik da na održi-
vi način zadovolji sve funkcije 
neophodne za kvalitetan život 
i dovoljno malen da svaki 
stanovnik svojim djelovanjem 
osjetno doprinosi dobrobiti 
zajednice. 

Pripremila: Helena Hećimović

LOKALNA AGENDA 21 ZA 
GRAD PRED PRIHVAĆANJEM

Za dovršetak dokumenta preostaje još prihvaćanje posljednjeg koraka – 
Definiranje projekata i programa od strane Gradskog vijeća i izrada publikacije
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Udruga invalida Koprivničko – 
križevačke djeluje unutar okvira 
ljudskih prava u cilju unapre-
đenja neovisnosti, slobode 
izbora i kvalitete života osoba 
s invaliditetom te podizanje 
razine svijesti o invaliditetu 
kao jednom elementu ljudske 
raznolikosti.
Nakon donošenja Strategije 
jedinstvene politike za osobe s 
invaliditetom Grada Koprivnice 
za razdoblje 2003. – 2005., 
a kasnije za razdoblje 2005. 
– 2007. godine, željeli smo pre-
nijeti ciljeve o pogledu ljudskih 
prava, nediskriminacije, jedna-
kih mogućnosti, punopravnog 
građanskog sudjelovanja i 
sudjelovanja osoba s invalidite-
tom na lokalnoj razini u okviru 
politike za osobe s invaliditetom 
u sljedećem desetljeću.

Klub za starije osobe “Mariška“, 
koji djeluje u sklopu Doma za 
starije i nemoćne osobe Koprivni-
ca, osnovan je s ciljem da okuplja 
stariju populaciju Koprivničko-
križevačke županije i osmišljava 
aktivnosti za što kvalitetnije 
provođenje njihova slobodnog 
vremena. 

Zborno pjevanje
U sklopu Kluba kontinuirano 
djeluju dva pjevačka zbora: 
Mješoviti pjevački zbor umirovlje-
nika Koprivnice, pod umjetničkim 
vodstvom prof. Ane Pleskalt te 
voklano-instrumentalni sastav 
“Seniori”, pod stručnim vodstvom 
prof. Nikole Smiljanića. Oni su 
protekle godine svojim nastupima 
popratili većinu događanja kultur-
no-zabavnog karaktera u Domu, 
kao i mnogobrojnih manifesta-
cija organiziranih na području 
Županije. 

Dramska, literarna i plesna 
sekcija
U sklopu dramske sekcije članovi 
Kluba imaju priliku iskazati svoje 
glumačke sposobnosti, izvođe-
njem igrokaza i skečeva tematski 
prilagođenih osobama starije 
dobi. Tijekom 2007. godine vrlo 
popularnim igrokazom “Ženimo 
Valenta” dramska je grupa nastu-
pila povodom dana Valentinova 
i Dana bijelog štapa u Domu za 
starije i nemoćne osobe Kopriv-
nica, te povodom 19. rođendana 
Doma za starije i nemoćne osobe 
“Sv. Antun” u Karlovcu.
Literarno-recitatorska sekcija 
okuplja starije osobe koje imaju 
afiniteta prema pisanoj riječi te 
omogućuje predstavljanje njihovih 
uradaka organiziranjem pjesničkih 
susreta, promocija knjiga i prigod-
nih recitacija.
Plesni studio “Olge Vilić” nudi čla-
novima Kluba učenje standardnih 
i latinoameričkih plesova, djeluje 
unatrag 4 godine i redovito sudje-
luje na svim značajnim festivalima 
sportsko-rekreativnog sadržaja.

Osobe s invaliditetom u 
lokalnoj zajednici

Ključna područja strategijeo-
dražavaju u petnaest akcijskih 
smjernica koje postavljaju ključ-
ne ciljeve i specifične aktivnosti 
koje treba sprovesti. 

 Smjernice su: 
1. Sudjelovanje u političkom i 

javnom životu
2.  Sudjelovanje u kulturnom 

životu
3. Informiranje i komunikacija
4.  Obrazovanje
5.  Zapošljavanje, profesionalno 

usmjeravanje i naobrazba
6.  Izgrađeno okruženje (pristu-

pačnost)
7.  Prijevoz
8.  Život u zajednici
9.  Zdravstvena skrb
10.  Rehabilitacija
11.  Socijalna zaštita
12.  Pravna zaštita

13.  Zaštita od nasilja i zlostavljanja
14.  Istraživanje i razvoj
15.  Podizanje razine svijesti
 
U posljednje vrijeme puno pažnje 
posvetili smo našim članovima 
kako bi ostvarili svoja prava koja 
su obuhvaćena u svim gore 
navedenim segmentima. Posebno 
nam je drago što smo na lokalnoj 
razini prepoznati kao dobar 
suradnik i partner u provođenju 
istih. Grad Koprivnica ima puno 
razumijevanja i zato su postignu-
ti ovakvi rezultati (otklanjanje 
arhitektonskih barijera, pristupač-
nost, postavljanje taktilnih staza 
vodilja i ozvučenja semafora za 
slijepe i slabovidne osobe, zapo-
šljavanje osoba s invaliditetom, u 
provođenju zajedničkih programa 
i projekata, uključivanje u obra-
zovanje I osnivanje savjetovališta 
za roditelje djece s teškoćama 
u razvoju, uključivanjem mladih 
osoba s invaliditetom u brojne 
sportske aktivnosti) koji su dobar 
primjer i na nacionalnoj razini.
Uloga civilnog društva, a poseb-
no udruge koje se bave proble-
mima osoba s invaliditetom je da 
na svakom mjestu u svako doba 
zastupaju potrebe i prava osoba 
s invaliditetom i na taj način pri-
donose boljoj i uspješnoj primjeni 
Konvencije i poboljšanju življenja 
svih osoba s invaliditetom.

Pripremio: Slavko Kuzmić, 
predsjednik udruge

Foto: Udruga invalida

Klub za starije 
osobe “Mariška”

Kreativna radionica
Za predstavljanje radova kreativne 
radionice redovito se organiziraju 
izložbe u sklopu Doma, a zbog 
inovativnosti i sve većeg angažmana 
članova, radovi su prepoznati i šire 
pa se tokom ove godine sudjelovalo 
na Izložbi kolača u sklopu kulturno-
turističke manifestacije “Picokijada”, 
Izložbi cvijeća povodom obilježa-
vanja “Đurđeva” u Đurđevcu te 
izložbi pod nazivom “Čudesan svijet 
anđela” u Etnografskom muzeju u 
Zagrebu te izložba radova povodom 
“Dana grada”.

Sportsko-rekreacijske
aktivnosti
Redovne aktivnosti obuhvaća-
ju grupne vježbe, medicinsku 
gimnastiku s elementima rekrea-
cije te opuštajuće vježbe disanja 
i istezanja muskulature koje se 
provode u Trim kabinetu Doma, 
te Aqua aerobik (vježbe u vodi) na 
Gradskom bazenu. Osim toga, za 
članove je organiziran rekreativni 
odmor na Velom Lošinju i staze 
zdravlja - aktivni izleti u prirodu uz 
pješačenje, različite programirane 
vježbe i sportske aktivnosti. 
Tijekom ove godine članovi Kluba 
sudjelovali su na brojnim sport-
sko-rekreacijskim manifestacijama 
poput Festivala sportske rekrea-
cije osoba starije životne dobi na 
Jarunu, Festivala bicikla, Tjednog 
kretanja bez automobila te Dana 
grada. 

Festival pjevača “50+” 
Poseban ponos Kluba i Doma 
jest Festival pjevača “50+”, ma-
nifestacija koja se šestu godinu 
za redom organizira povodom 
Međunarodnog dana starijih 
osoba. Na Festivalu u dvije revijal-
ne večeri nastupaju osobe starije 
od 50 godina, koji imaju priliku 
pokazati svoje pjevačko umijeće 
te na taj način ostvariti svoje 
mladenačke snove i želje. Ovakav 
jedinstveni Festival na našem po-
dručju dokaz je da doba starosti 
nije samo doba bolesti i nemoći, 
već da pjesma, radost, optimi-
zam, odvažnost i ljubav prate sva 
životna doba.

Dnevni boravak i pomoć u 
kući starijim osobama
Osim ovih aktivnosti, Klub već 
drugu godinu pruža i usluge 
pomoći u kući na području 
Koprivničko-križevačke županije 
u sklopu Programa “Dnevni 
boravak i pomoć u kući starijim 
osobama” 
Na kraju je važno naglasiti kako 
se Klub svakodnevno širi, a sudje-
lujući u brojnim gradskim i župa-
nijskim manifestacijama njegov 
rad je prepoznatljiv i priznat, ne 
samo na području naše Županije, 
već i šire.

Pripremile:
Valentina Frankol i Ana Topolovac, 

voditeljice kluba Mariškav 
Foto: klub Mariška

UDRUGE

Aktivnosti u Tjednu kretanja

Promotivne aktivnosti na Zrinskom trgu “Mariške” vježbaju na Zrinskom trgu

BROJNE AKCIJE, DOGAĐANJA, NASTUPI I GOSTOVANJA
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Orkestar djeluje od 50-ih godi-
na prošlog stoljeća, a od 1992. 
godine djeluje kao Puhački 
orkestar grada Koprivnice. Or-
kestar ima 40-ak članova i re-
dovno se popunjava s mladim 
članovima, prvenstveno učeni-
cima Osnovne glazbene škole 
“Fortunat Pintarić“. Orkestar 
uspješno surađuje sa više pu-
hačkih orkestara u Hrvatskoj i 
inozemstvu. Bilježe gostovanja 

u Njemačkoj, Austriji, Francuskoj, Madžarskoj i Sloveniji. Unatrag 
godinu dana orkestar uspješno surađuje sa KUD “Koprivnica“ i 
održava zajedničke nastupe u Đakovu, Virju i Čakovcu. Godišnje 
bilježe preko 20 nastupa. Redovni su sudionici Županijske 
smotre puhačkih orkestara, a već tradicionalno, u organizaciji 
Pučkog otvorenog učilišta, u dvorani Domoljub pripremaju u 
povodu Valentinova Koncert za zaljubljene. Dirigent orkestra je 
prof. Tihomir Klauček.

Pripremio: Krešo Blažek
Foto: Puhački orkestar

Znate li što je to

Kulturno-umjetničko druš-
tvo “Koprivnica” i tijekom 
umjetničke sezone 2006/2007. 
godine nastavilo je s brojnim 
aktivnostima. Ostvareno je čak 
29 što manjih što većih nastu-
pa od kojih izdvajamo koncerte 
za Dan grada, blagdanske kon-
certe u Koprivnici i Ludbregu, 
zajednički koncert s HKUD-
om Valpovo u Koprivnici, te 
nastupe na smotrama folklora 

Mažoretkinje grada Koprivnice već 
15 godina rade i sudjeluju u svim 
aktivnostima vezanim za potrebe 
grada i županije bilo u kulturnim 
aktivnostima ili u području sporta. 
Sekcije udruge rade učetiri dobne 
skupine, a to su mini mažoretki-

nje (4-7 godina), mlađe juniorke 
(8- 11 godina), juniorke (12-14 
godina) te seniorski sastav (14 
godina na više). Rad sekcija odvija 
se u prostorima Doma mladih
dva puta tjedno, dok takmičarske 
grupe imaju tri i četiri puta tjedno. 

U protekloj godini ostvarili 
smo sve programe koje 
smo predvidjeli:
• obilježavanje grada 
Koprivnice
• sudjelovanje u obilje-
žavanju godišnjice smrti 
Johna Lennona
• doček bethlemskog   
svjetla
• humanitarna božićna 
revija za nabavu CT-a

• božićna čestitka mažoretkinja
• zimska plesna radionica
• fašnik
• državno prvenstvo mažoretki-

nja (tri zlatne, tri srebrne i dvije 
brončane medalje)

• europsko prvenstvo u Sloveniji 
(srebrnu medalju)

• humanitarna revija za nabavu 
CT-a

• projekt “Srce moje majke“
• zajednička akcija “Društva 

naša djeca“ za nabavu CT-a
•  programu za “Dan narcisa“
• završna revija “Koprivničko 

ljeto “
• humanitarna revija za nabavu 

pomagala “Motomed “ za 
udrugu invalida u Koprivnici

• dvotjedna plesna radionica
• svečano otvaranje Podravskih 

motiva
• dodjela sportskih nagrada
• završnica nogometnog kupa 

NK Koprivnica
• završnica nogometnog kupa 

NK Slaven Belupa i NK Dinama
• nastupi na svim važnijim 

rukometnim utakmicama RK 
Podravka

Stručni trener i koreograf je Snje-
žana Sremec koja sa usvršavanjem 
i pohađanjem stručnih seminara 
svoje znanje prenosi na svoje 
sljedbenike.
 

Pripremio: Krešo Blažek
Foto: Udruga mažuretkinja

TJELESNA ZAŠTITA / TEHNIČKA ZAŠTITA / OSIGURANJE I PRATNJA NOVCA / DOJAVNI CENTAR 0-24 / DALJINSKI VIDEO NADZOR / 
PROJEKTIRANJE, INSTALIRANJE, ODRŽAVANJE I NAJAM SUSTAVA TEHNIČKE ZAŠTITE / SAVJETOVANJE / SLUŽBA SPAŠAVANJA IZ VODE 

Frana Galovića 10, 48000 KOPRIVNICA, tel: 048/622-983, fax: 048/220-284, zastita.jurenec@kc.t-com.hr

d.o.o. za privatnu zastitu i usluge

SECURITY MANAGEMENT

24 SATA U SLUZBI VASE SIGURNOSTI!

Krenimo od početka... sve je 
počelo 2004. kada je Udruga 
mladih Koprivnice poslala projekt 
P.I.P.A. na natječaj AED-a kojeg 
financira američka organizacija 
USAID. Nakon nekog vremena 
stigle su dobre vijesti u obliku 
60.000,00 kn na našem računu, 
namijenjenih preuređenju prosto-
ra bivše kuglane.  
Danas se prostor rezervira mjesec 
dana unaprijed. Uredili smo i 
vlastiti prostor Udruge nakon 
što smo se godinama selili po 
Domu mladih. Važno je i to da 
smo radom u P.I.P.A.-i osigurali 
sredstva za adaptaciju vlastitog 

Mažoretkinje grada Koprivnice

Puhači orkestar 
grada Koprivnice

KUD “Koprivnica”

u Zagrebu, Slavonskom Brodu, 
Antunovcu i Čepinu (odrasli), te 
Bogdanovcima (dječja grupa). 
S uspjehom smo se predstavili i 
na IV Županijskoj smotri dječjeg 
folklora u Križevcima, te na IX 
Županijskoj smotri folklora u Virju 
gdje smo odlukom ocjenjivačkog 
suda Hrvatskog sabora kulture 
izabrani za predstavnike županije 
na državnoj smotri koreografi-
ranog folklora koja je sredinom 

listopada održana u Čakovcu. 
Kruna sezone bili su nastup 
u Austriji u Klagenfurtu na 
Božićnom sajmu i nastup na 
1.Međunarodnom festivalu 
folklora “Iz bakine škrinje” u 
Koprivnici.
Veliki projekt koji smo zajedno 
sa Zajednicom kulturno-umjet-
ničkih udruga Koprivničko-
križevačke županije realizirali 
je i 1. Međunarodna smotra 
folklora “Iz bakine škrinje” 
koja se je održala u Koprivni-
ci, Đurđevcu i Svetom Ivanu 
Žabnu od 21. do 24. lipnja ove 
godine uz sudjelovanje 217 
folkoraša iz Poljske, Slove-
nije, Bosne i Hercegovine, 
Crne Gore i Hrvatske, te 100 
članova domaćih kudova iz 
Koprivnice, Đurđevca i Svetog 
Ivana Žabna. Velik broj publike 
unatoč velikih vrućina ohrabrio 
nas je u daljnjim planovima i 
nastavku u 2008. godini ali u 
drugom terminu (listopad).

Pripremio: Krešo Blažek
Foto: arhiv KUD Koprivnica

PODRAVINA
H O T E L

HOTEL

BIJELA KUĆA

Hrvatske državnosti 9, 48000 Koprivnica
Tel. 048 621 025, fax: 048 621 178

ORGANIZACIJA:

- banketi

- poslovni sastanci

- svadbene svečanosti

- maturalne proslave

- seminari

- prezentacije

- catering

info@hotel-podravina.hr
www.hotel-podravina.hr
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prostora, upravo RUMKo-a. Hvala 
Gradu, Hartmannu, Elinu, i Melku 
Gašpariću koji su pomogli pri 
opremanju, te Obrtničkoj školi na 
stručnoj pomoći. 
Sigurno se pitate koji su to 
programi iza kojih se kriju članovi 
UMKo-a???
Svakog tjedna organiziramo 
dječje rođendane, a tijekom cijele 
godine surađujemo sa školama u 
kojima vodimo edukativne pro-
grame Dan bez dima, Obilježava-
nje Svjetskog dana borbe protiv 
Aidsa i Svjetski dan nepušenja te 
promoviramo projekt multikultu-
ralnog festivala Mnogo u malom. 
Kada Djed Mraz dođe u Grad, 
organizaciju programa vodi 
naša udruga. Natjecanje mladih 
pjevača amatera Prvi glas mladih 
također je u našoj organizaciji. 
Tijekom ljeta vodimo Igre na igra-
lištu, pjevamo Karaoke, učimo o 
stranim zemljama kroz Mnogo u 
malom i pričamo na engleskom 
jeziku u Američkoj jezičnoj igra-
onici, a po zimi organiziramo Sa-

RADNI PROSTORUDRUGEMLADIHKOPRIVNICE

BROJNE AKCIJE, DOGAĐANJA, NASTUPI I GOSTOVANJA

jam ljudskih prava. Svake godine 
nagradimo najaktivnije volontere 
i potičemo ih na daljnji rad kroz 
program Naj - Vol.
Ekološkim aktivnostima bavimo 
se tijekom proljetnog čišćenja 
kroz projekt EKO UMKo kada 
organiziramo građane u akciji 
„Da bi Zemlja bila čista, krenimo 
od svog dvorišta“.
Da možemo biti ozbiljni i odgo-
vorni pokazuje naše članstvo u 
Mreži mladih Hrvatske i u Vijeću 
mladih Koprivničko-križevačke 
županije, a nadamo se i pred-
stavniku u Savjetu mladih Grada 
Koprivnice. 
Nismo pasivni niti u humanitar-
nom smislu. Svake godine održa-
vamo Humanitarni božićni sajam 
na kojem smo prošle godine 
skupljali donacije za CT uređaj.
Za kraj nam je ostalo samo po-
zvati mlade da nam se pridruže. 
Možete nas naći, naravno, u 
Domu mladih!
Pripremio: Gordan Knežević, UMKO 

Foto: arhiv UMKOPrvi glas mladih

Nastup u Klagenfurtu

Mažuretkinje grada Koprivnice
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Otkako su Hrvatskoj dostupna sredstva iz pret-
pristupnih fondova, Koprivnica se aktivno uključila 
u prijavu i provedbu projekata iz programa CARDS, 
Phare i Interreg. Cijela priča je počela prije četiri 
godine kada je Koprivnica bila partner talijanskoj 
regiji Friuli Venezia Giulia u projektu “U zvucima 
mjesta”. U to vrijeme još nismo mogli direktno 
primiti sredstva iz fondova, već je koprivničke 
aktivnosti financirao talijanski partner, a Koprivnica 
je stekla know-how i reference za prijavu daljnjih 
projekata.
Broj uspješno prijavljenih projekata grada i grad-
skih institucija je rastao, pa smo tako u 2004. imali 
jedan projekt i jednog partnera, a danas grad 
i gradske institucije imaju 4 završena projekta, 
4 projekta u fazi implementacije, 4 projekta u 
fazi evaluacije, a priprema se i 8 novih projekt-
nih ideja za fondove IPA, Phare i Interreg. Grad i 
gradske institucije u sklopu EU projekata uspješno 
surađuju s više od 40 partnerskih institucija – 
općina, gradova, razvojnih agencija  i sl, što znači 
da je Koprivnica ovih godina izgradila snažnu 
međunarodnu partnersku mrežu, a to je od ključne 
važnosti za uspješno prijavljivanje projekata na 
natječaje za projekte koji se financiraju iz pret-
pristupnih fondova.

Broj projekata i partnera 2004. - 2007.

2004 2007

1 projekt
1 partner

4 završena projekta
4 projekta u fazi provedbe
4 projekta u fazi evaluacije
8 projektnih ideja u pripremi
više od 40 partnerskih institucija

 
Tijekom 2007. godine u Koprivnici su u fazi proved-
be 4 projekta: Interreg IIIA, Slovenija – Hrvatska – 
Mađarska  “Panonska Paleta”, Interreg IIIA Adriatico 
“Adriafood”, Interreg IIIA Adriatico “Watercycle”, te 
CARDS 2003 “Mogućnosti izgrađene povjerenjem”.

U sklopu projekta CARDS 2003 “Mogućnosti 
izgrađene povjerenjem” provedene su aktivnosti 
vezane uz osposobljavanje gradskih udruga i 
institucija za prijavljivanje projekata na natječaje 
Europske unije. Predstavnici gradskih udruga i in-
stitucija su tako sudjelovali na trodnevnoj radionici 
u Svetom Martinu na Muri i stekli nova znanja i 
vještine vezane uz pisanje projekata i projektnu 
metodologiju.

Projekti iz pretpristupnih fondova 

KOPRIVNICA SVE USPJEŠNIJA
Konzultanti projekta CARDS 2003 radili su za-
jedno s predstavnicima Grada, Pučkog otvorenog 
učilišta, Zavoda za zapošljavanje, Udruge invalida 
i Koprivničkog poduzetnika na pripremi i prijavi 
projekta vezanog uz zapošljavanje teško zapošljivih 
skupina koji je prijavljen na natječaj PHARE i 
trenutno je u fazi evaluacije od strane Središnje 
jedinice za financiranje i ugovaranje EU projekata 
pri Ministarstvu financija Republike Hrvatske.

Projekt “Watercycle” započeo je konferencijom u 
Ferrari, gdje su se predstavili svi partneri i ujedno 
iznijeli ciljeve koje žele ostvariti u sklopu projekta. 
Koprivnica će u sklopu ovog projekta provesti ana-
lize, izraditi studiju izvedivosti i pripremiti projekte 
i prateću dokumentaciju za optimizaciju kanalizaci-
jskog sustava.

Projekt “Adriafood”

Projekt “Adriafood” bavi se tematikom poboljšanja 
kvalitete poljoprivredne proizvodnje u ratarstvu i 
stočarstvu, a cilj projekta je stjecanje novih znanja i 
iskustava iz tog područja na temelju izmjene primjera 
najbolje prakse. U sklopu projekta već je izrađena 
analiza postojećeg stanja poljoprivrednih gospo-
darstava na području grada, a u studenom ove go-
dine dva koprivnička studenta agronomije sudjelovati 
će na dvotjednom usavršavanju u talijanskoj regiji 
Cesena Forli, gdje će imati priliku obići najmodernija 
gospodarstva i postrojenja vezana uz ratarstvo, 
stočarstvo i proizvodnju živežnih namirnica u skladu s 
EU standardima. Koprivnički studenti će također imati 
priliku posjetiti talijanski sveučilišni grad Bolognu.

Projekt “Panonska paleta” obilježio je tijekom ove 
godine kulturna i turistička događanja u  Koprivnici 
i Kapošvaru. Nakon što je u siječnju 2007. potpisan 
ugovor između gradova partnera  i Europske komisi-
je organizirana su brojna zajednička događanja i 
time značajno poboljšana suradnja između različitih 
institucija s pograničnog područja. 
U veljači su učenici osnovne škole Braće Radić svojim 
nastupom oduševili brojnu publiku koja se na dan 
karnevala okupila na glavnom trgu u Kapošvaru.
U ožujku je u blizini Kapošvara, na seoskom imanju 
Katica Tanya održana radionica o održivom seoskom 
turizmu gdje su se predstavila najznačajnija seoska 
domaćinstva s područja grada, a koja nude uslugu 
seoskog turizma.
Travanj je obilježen konjičkim turnirom, gdje su 
pred mnoštvom publike nastupili brojni vrhunski 
mađarski i hrvatski jahači, a Kapošvarska konjička 

udruga KECEL je svojim atraktivnim scenskim nastu-
pom viteških igara publiku ostavila bez daha.
U svibnju su na kapošvarskom Sajmu slikara 
Koprivnicu i koprivnički kraj promovirali Hlebinske 
škole naive, te poznati stari zanati i obrti.
Lipanj je bio mjesec susreta glazbenih škola iz 
Koprivnice i Kapošvara, pa je tako na Zrinskom trgu 
organiziran zajednički koncert glazbenih škola.
U srpnju su na ovogodišnjim 13. Podravskim moti-
vima gostovali kapošvarski umjetnici i stari zanati, 
a kapošvarski folklor je svojim atraktivnim scenskim 
nastupom oduševio brojnu koprivničku publiku. 
Rujan je bio rezerviran za međunarodnu biciklijadu 
koju je sproveo projektni partner “Oldtimer klub 
Biciklin” koji je ugostio bicikliste iz Kapošvara u 
Koprivnici i organizirao vožnju “Drava route”.  Old-
timeri su gostovali i na uzvratnoj biciklijadi koja je 
bila organizirana u Kaposvaru.
U listopadu je predstavljena brošura i karta “Ko-
privnica grad sa srcem”, a nabavljena je i montažna 
pozornica s razglasom i rasvjetom koja gradu ostaje 
u trajnom vlasništvu za sva buduća kulturna i 
turistička događanja.
U studenom nas očekuje festival vina u Kapošvaru, 
a projekt će završiti božićnim aktivnostima 
djece i mladih u uzvratnim posjetima Koprivnici i 
Kapošvaru.

Pripremila:
Valentina Papić, stručni savjetnik za odnose s javnošću i 

europske integracije
Foto: arhiv, grad Koprivnica

OŠ “Braća Radić” na karnevalu u Kapošvaru

Kapošvarski stari zanati na Podravskim motivima

Međunarodni konjički turnir u Koprivnici

Koprivnički slikari i obrtnici na sajmu slikara u KapošvaruMeđunarodna biciklijada u organizaciji Old timer kluba “Biciklin”Zajednički koncert glazbenih škola u Koprivnici
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Studeni 2006.
Početak studenoga 
vrijeme je rekapitu-
lacije postignutog, 
vrijeme Martinja, 
rebalansa proračuna, 
posljednjih kavicama 

na osunčanim gradskim terasama. U tjednu 
oko 4. studenog podsjetili smo na punih 
650. godina građanske slobode koprivničkih 
Građana iz povelje kojom je 1356. Koprivnica 
dobila status slobodnog i kraljevskog grada 
Koprivnice, a time i kraljevsko priznanje za 
dobro organiziranu gradsku Upravu. Na 
svečanoj sjednici Grada Koprivnice pred-
stavljena su najvažnija godišnja postignuća, 
podijeljene su plakete, medalje i priznanja, 
otvarane izložbe i predstavljani projekti, 
knjige i Podravski zbornik, priređivani gala 
koncerti i svečani prijemi. Koprivnica je 
nizom kulturnih akcija i promocija dostojno 
obilježila Dane Matice hrvatske u Koprivnici, 
a prijepisom, prijevodom s latinskog i objav-
ljivanjem marijaterezijanskog ‘’Statuta Grada 
Koprivnice’’ iz 1752. godine, koprivnički 
muzej pokazao je kao se vodi briga o pisanoj 
baštini Grada Koprivnice.

Prosinac 2006.
Posljednji mjesec u 
godini obilježilo je 
sabiranje dojmova i 
analiziranje postignu-
tog, većinu je zahvatio 
duh filantropije i 

priprema za božićne blagdane, a u zraku su 
se osjećale posljednje ubrzane pripreme za 
mnogobrojne programe obilježavanja Božića 
u Koprivnici. Pripremao se božićni sajam, 
očekivao se Djed Mraz i njegovi pomoćnici, 
a koprivnički špiceri su se sa Trga povukli u 
Pivnicu, Stars, Stefano, Žabicu i Rooster Pab. 
Miris snijega u zraku, kuhanog vina, klinčića i 
cimeta obilježili su pripreme za uklizavanje u 
Novu 2007. godinu.

Siječanj 2007.
Predsjednik Uprave 
Podravke Darko Mari-
nac u tradicionalnom 
razgovoru za Glas 
Podravine na početku 
nove poslovne godine 

naglasio je kako će ‘’Radničko dioničarstvo 
Podravki donijeti novi uzlet’’, dokapitalizirana 
je Podravska banka, a Županijski zavod za 
prostorno uređenje je tvrdio da su ‘Pred 
dovršetkom svi prostorni planovi, osim 
golskog’. Grad Koprivnica i Koprivnički Ivanec 
sporili su se oko vlasništva nad odlagalištem 
otpada Piškornica, u koprivničkome Domu za 
starije osobe otvoren je ‘dnevni boravak’, a u 
‘Domoljubu’ je odigrana kazališna predstava 
‘Cigle svete Elizabete’. Udruga maturanata 
koprivničke gimnazije organizirala je koncert 
pijanistice prof. Marije Pavlović, a osno-
vano je i Fotografsko društvo Koprivnica. 
Korporativne stranice ‘Studene’ i dizajnerska 
agencija Skin29 dobili su priznanje za najbolje 
web stranice, a Slaven Belupo priželjkivao je 
finale Kupa. Grad Koprivnica je, za razliku od 
Županije povećao masu novca za stipendije, 
a u Glasu Podravine objavljen je prikaz 
‘Podravskog zbornika’. Amerikanka Mimi 
Hughes najavila je kako će preplivati Dravu s 
namjerom ukazivanja na vrijednost žive rijeke 
u srcu Europe, neobično visoke temperature 
predstavljale su teško razdoblje za meteo-
ropate, a zagrebački gradonačelnik Milan 
Bandić stigao je u Koprivnicu na prezentaciju 
primjene modela Javno-privatnog partner-
stva koprivničkog gradonačelnika Zvonimira 
Mršića. U dvorani domoljuba održan je veliki 
humanitarni koncert ‘Zajedno do CT uređaja’, 
a Podravkina Udruga branitelja i invalida 
domovinskog rata skromnim doprinosima još 
jednom je pomagala svojim članovima.

Veljača 2007.
U prvim danima 
veljače vodene 
kozice ispraznile 
su dječje vrtiće, 
koprivnički mališani 
su se na karnevalu 

u Kapošvaru maskirali u licitarska srca, a 
članovi Udruge turističkih vodiča Grada 
Zagreba i Zagrebačke županije učili su o naivi 
obilazeći izvorne lokacije: Galeriju Hlebine 
i Donaciju Ivana Generalića, Gospodarstvo 
Josipa Generalića u Hlebinama, atelje Mije 
Kovačića u Gornjoj Šumi i Ivana Večenaj 
u Goli. U Frankopansko ulici sanirana je 
odvodnja oborinskih voda, a u Mjesnom od-
boru Bakovčice osigurani su povoljniji uvjeti 
naseljavanja. Sredinom veljače oprostili smo 
se od barda koprivničkog novinarstva Ivana 
Peterlina, a Liga protiv raka Koprivničko-
križevačke županije otvorila je telefon za 
pomoć i podršku oboljelima i njihovim 
obiteljima. Maškare su u Koprivnici preuzele 
vlast, a predsjednik Mjesnog odbora Centar 
najavio je obnovu ulica u središtu stare grad-
ske jezgre. Nova upravljačka struktura Carls-
berga kao predsjednika Uprave Carlsberg 
Croatia inaugurirala je dr. Isaaca Shepsa, a 
nakon fašenskog ludovanja počelo je vrijeme 
odricanja. Službeno je započela suradnja 
Koprivnice i Kapošvara u projektu ‘Panonska 
paleta’ financiran iz fondova EU, usvojeno 
je povećanje proračuna Grada Koprivnice, a 
u Policijsku upravu Koprivnica privedeni su 
dileri kokaina i LSD-a. 

Ožujak 2007.
Početkom ožujka 
ministar kulture Božo 
Biškupić sa surad-
nicima službeno je 
posjetio Koprivnicu 
obećavši više 

proračunskog novaca Ministarstva kulture 
RH za projekte kulture za Koprivničko-
križevačku županiju. Obilježena je 15. 
godišnjica osnutka koprivničkog Središta 
za obuku pješaka u koprivničkoj vojarni 
‘Ban Krsto Frankopan’, a podravsko kiselo 
zelje bez konzervansa obitelji Ivić stiglo je 
na police u dućanima New Yorka. Odred 
izviđača Kamengrad obilježio je 150. 
obljetnicu rođenja osnivača skautskog 
pokreta Roberta Powella, a Gradski SDP 
je u povodu Međunarodnog dana žena 
podijelio 2500 crvenih ruža. Na koprivničkim 
bazenima počela je škola plivanja, a mlada 
koprivničanka Doroteja Juratović fotografi-
jom detalja kuće Malančec uvrštena je u 
projekt XI. Međunarodnog fotografskog 
doživljaja baštine kojeg pod pokroviteljstvom 
Vijeća Europe koordinira Ministarstvo kulture 
Katalonije. Koprivnički liječnici proslavili su 
dan podružnice Hrvatskog liječničkog zbora, 
u Geleriji Koprivnica gostovao je hrvatsko-
kanadski grafičar Anton Cetin uvršten na 
listu sto najznačajnijih grafičara Sjeverne 
Amerike, vinogradari su iskoristili vrijeme za 
pretakanje vina, kuglačice Podravke izborile 
su klasifikacije za Prvu hrvatsku ligu, a u 
koprivničkom Domu za starije i nemoćne 
osobe Matilda Kordić proslavila je 100. 
rođendan. HANFA je poništila prosinačku 
dokapitalizaciju Podravske banke, na sjednici 
Gradskog poglavarstva Grada Koprivnice 
za obnovu kulturnih spomenika izdvojeno 
je 450.000 kuna, a Koprivnica je postala 
prvi hrvatski e-Grad kojeg su kao partnerski 
projekt predstavili gradonačelnik Zvonimir 
Mršić i Ivica Mudrinić, predsjednik Uprave 
i glavni izvršni direktor T-HT-a. Održana su 
županijska natjecanja iz kemije, povijesti i 
geografije, forum mladih SDP-a organizirao 
je edukacije za maturante o Bolonjskom 
procesu, na izgradnja Gimnazije postavljan-
jem čelične konstrukcije krovišta sportske 
dvorane ušla je u drugu fazu izgradnje. U 

Koprivnici je održana godišnja skupština 
Udruge antifašističkih boraca i antifašista 
koprivničko-križevačke županije, članice 
Udruge ‘Nada’ prodajom narcisa prikupile su 
gotovo 28.000 kuna za CT uređaj, ekološka 
Udruga ‘Dravska liga’ priopćila je vijest o uki-
danju koncesija za iskapanje šljunka iz korita 
Drave, gradonačelnik Zvonimir Mršić i grad-
ska vijećnica Helena Hećimović potpisali su 
Aalboršku obvezu na 5. konferenciji održivih 
gradova u Sevilli, čime je Koprivnica potvrdila 
svoje mjesto među vodećim gradovima 
Europe u procesu održivog lokalnog razvoja. 
Koprivnička OŠ Đuro Ester pripremila je 
stručni skup ‘Demokratsko građanstvo’,
 

Travanj 2007.
Slaven u finalu 
Hrvatskog kupa 
osigurao je noćne 
utakmice u Koprivnici 
i gradnju rasvjete na 
koprivničkom stadion, 

na Međunarodnom sajmu gospodarstva 
Mostar 2007. županu Josipu Friščiću i pred-
sjedniku Uprave Podravke Darku Marincu 
uručene su zlatne plakete, najavljeno je 
otvorenje Nove interne koprivničke bolnice 
u čiji projekt je uloženo 100 milijuna kuna. 
HSLS je siromašnima dijelio šunke i jaja za 
uskrsni doručak, na šestoj manifestaciji 
‘Ribolovci svome gradu’ koprivnički ribiči 
su u dva dana izlovili tonu i pol šarana, a 
mađioničar Jozo Bozo svojim je trikovima 
na gradsko fontani uveseljavao najmlađe 
Koprivničance. Sa radom je počeo gradski 
radio Radio Glas Podravine, u koprivničkom 
muzeju otvorena je studijska izložba 
‘Oglavlja u Podravini’, predsjednik Stipe 
Mesić i gradonačelnik Zvonimir Mršić obišli 
su gradilište Gimnazije, a Udruga mladih 
Koprivnice Dan planete Zemlje obilježila 
je čišćenjem grada i prigradskih naselja. 
Obilježen je dan Koprivničko – križevačke 
županije, a na koprivničkom sajmištu pod 
pokroviteljstvom Europske unije, a u sklopu 
projekta ‘Panonska paleta’ održan je pri-
jateljski turnir u preponskom jahanju između 
Koprivnice i Kapošvara.

Svibanj 2007.
U Koprivnici je 
održana konferencija 
‘’Drava – prirodna 
baština Europe’’, 
otvorena je izložba 
fotografija ‘Život 

rijeke Drave’ članova Fotografskog društva 
Koprivnica, Međunarodni dan muzeja 
posvećen univerzalnoj baštini održan je 
pod motom koprivničkog muzeja ‘’Muzeji 
su cool!, a u Galeriji Koprivnica održan je 
koncert Tamburaškog orkestra Tomo Šestak’. 
Sredinom svibnja u na Gradskom stadionu 
postavljeni su reflektori za veliki spektakl fi-
nala Hrvatskog kupa između Slaven Belupa i 
Dinama, na Koprivničkim gradskim bazenima 
održano je natjecanje u sinkroniziranom 
plivanju, koprivnički vokalni sastav ‘Praline’ 
nastupile su u Lisinskom kao nove nade 
17. proljetne revije jazza, a u Domu mladih 
održan je plesnjak za maturante. 

Lipanj 2007.
Na zagrebačkoj Šalati 
održan je veliki do-
brotvorni koncert ‘Op-
era pod zvijezdama’ 
za kupnju novog CT 
uređaja koprivničke 

Opće bolnice dr. Tomislav Bardek’, dvade-
set Roma uključeno je u program Javnih 
radova, Ankica Nježić imenovana je novom 
pročelnicom Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti, pričuvni časnici Koprivničko-
križevačke županije posjetili su Brijune, a na 
pravoslavnoj crkvi Svete Trojice započela je 

sanacija zvonika, a za izgradnju Koprivnice 
i komunalne projekte izdojeno je 8,5 
milijuna kuna. U Koprivnici je održano 
finale Čokolino višebojac, gradonačelnik je 
priredio prijem za rukometašice Podravke 
Vegete u povodu osvajanja 14. naslova pr-
vakinja Hrvatske, a akademski slikar Željko 
Mucko održao je samostalne izložbe u 
Splitu i Mariboru. Mladi svirač trube Mario 
Lončar pobijedio je na međunarodnom 
glazbenom natjecanju europskih mladih 
muzičara ‘Ohridski biseri’, peta koprivnička 
osnovna škola, Osnovna glazbena škola 
Fortunat Pintarić svečano je obilježila Dan 
škole, a vatrogasce JVP Koprivnica posjetio 
je predsjednik Hrvatske vatrogasne zajed-
nice Marijan Mlinarić.
Konferencijom za novinare u Kinu Velebit 
najavljeni su programi Koprivničkog ljeta, 
na Gradskom stadionu održan je Drava 
Rock Fest na kojem su nastupali Hard 
Time, Vatra, Majke, Il Nino, The Cult i Scor-
pionsi, a zadnji vikend u mjesecu održani 
su 13. Podravski motivi.

Srpanj 2007.
Početkom srpnja 
Podravka i Microsoft 
učvrstili su poslovnu 
suradnju, u zraku 
su se osjećale prve 
naznake predizborne 

nervoze,a Lokalna Agenda 21 predstavila 
je projekt Equalen i radionicu na temu 
‘Monitoring okoliša i sustava upravl-
janja okolišem’. U COOR Podravsko sunce 
održan je Međužupanijski sportski turnir 
osoba s invaliditetom, u Domu mladih 
radionica sviranja bubnjeva, a na Zrinskom 
trgu igrala se ulična košarka. Zaključak 
Glavne skupštine dioničara Podravke i 
predsjednika Uprave Darka Marinca bio 
je da management mora brže reagirati na 
tržišne promjene, na Danici je pušteno u 
rad postrojenje za proizvodnju asfaltne 
baze, a Koprivničko-križevačka županija 
usvojila je Prostorni plan. Prihodi od 
Gradskih bazena u stalnom su porastu, a u 
Domu mladih Koprivnica održana je Novi-
narska radionica. U stotoj godini posto-
janja kluba, predsjednik NK Slaven Belupa 
Stanislav Biondić uoči nove nogometne 
sezone iskazao je spremnost igrača za 
europske i prvoligaške uspjehe, a profesori 
Gimnazije, članovi Školskog odbora i 
čelnici Koprivničko-križevačke županije 
obišli su gradilište nove Gimnazije. Na 40 
stupnjeva otvorena je terasa Doma mladih, 
koprivnička vijećnica Helena Hećimović 
kao službena predstavnica Koprivnice 
prisustvovala je na Međunarodnom 
glazbenom festivalu ‘U zvucima mjesta’ u 
Medei (Italija), u Domu mladih počela je 
radom muzejska radionica ‘Malci muzeal-
ci’, a u tropskim vrućinama koprivnički 
vatrogasci sugrađanima su dijelili vodu na 
Zrinskom trgu.

Kolovoz 2007.
U Koprivnici je 
predstavljen prijedlog 
novog GUP-a, 
NK Slaven Belupo 
osigurao je drugo 
pretkolo Kupa 
UEFA, novinarskim 

transferom kolumnist Željko Krušelj prešao 
je iz Podravskog lista u Glas Podravine, 
započela je obnova Oružane, sportske 
ribolovke osvojile su 54. Kup Hrvatske, a u 
Domu mladih održan je Hip-hop Rap Fest. 
U vrijeme ljetnih vrućina počela je obnova 
Vijećničke ulice, Boris Šket imenovan je no-
vim predsjednikom Uprave Tvornice obuće 
‘Sloga’, u škole su stigli besplatni udžbenici, 
a sa zadnjim danima kolovoza koprivnička 
Gimnazija dobila je uporabnu dozvolu.

Rujan 2007.
U prvim danima 
rujna NK Slaven 
Belupo dočekao je 
Hajduka, održan je 
četvrti Multikultur-
alni festival ‘’Mnogo 

u malom’’, otvorenjem nove Gimnazije 
Koprivnica postaje tvornica znanja, a Mršićev 
koprivnički model javno-privatnog part-
nerstva akceptiran je kao ‘model hrvatske 
budućnosti’. Udruženje obrtnika Koprivnica 
završilo je pripreme na ‘Kronici 1967. – 2007. 
Udruženja obrtnika Koprivnica’ i pripremama 
za obilježavanje 40. godišnjice postojanja, 
organistica Natalija Imbrišak održala je kon-
cert u franjevačkoj crkvi, predstavnici Grada 
Koprivnice prvaščićima su poželjeli uspješan 
početak nove školske godine i podijelili 
im majice i besplatne bilježnice, a u novoj 
dvorani koprivničke Gimnazije koncert su 
održale Vanna i sestre Husar. I ove je godine 
obilježen Europski tjedan kretanja, a pet 
godina iskustva objavljeno je u brošuri Grad 
u pokretu. Sredinom mjeseca oprostili smo 
se od koprivničkog novinara i dugogodišnjeg 

grafičkog urednika Glasa Podravine Tomis-
lava Borše, u Galeriji Koprivnica izlagali su 
‘Učenici i profesori koprivničke Gimnazije’, 
promovirana je knjiga novinara i publi-
cista Zvonimira Despota ‘Vrijeme zločina’, 
Renesansni festival premašio je očekivanja, a 
Koprivnica bilježi zavidan procvat stanograd-
nje. Održan je okrugli stol ‘Koprivnica – grad 
znanja’ o formiranju lokalnog sveučilišta, 
gospodarstvo Tepka obitelji Đorđević 
dobitnik je priznanja za najatraktivniji eko-
etno proizvod na manifestaciji Eko-etno 
u Zagrebu, a u ulici Matije Gupca počeli 
su radovi vrijedni 4,6 milijuna kuna. Deset 
godina Carlsberg Croatia je proslavila uz 
Jinxe, održano je tradicionalno druženje 
umirovljenika Podravke, a stranke su pred-
stavljale svoje programe predstojeće izborne 
kampanje.

Listopad 2007.
Petnaesta obljet-
nica od preuzimanja 
koprivničke Vojarne 
‘’Ban Krsto Franko-
pan’’ obilježena je 
uz predstavljanje 

fotografija koprivničkog fotografa Vladi-
mira Kostjuka, Ogranak Matice hrvatske 
Koprivnica organizirao je znanstveni skup o 
Franu Galoviću koji je vodio prof. emeritus 
dr. sc. Milivoj Solar pod pokroviteljstvom 
Ministarstva kulture i HAZU. Koprivničku 
tržnicu su preplavili jesenski plodovi, 
održana je 13. Galovićeva jesen, a poraslo 
je i zanimanje za dionice HT-a. Predsjednik 
Republike Hrvatske Stjepan Mesić posjetio 
je Koprivnicu radi puštanje u pogon 
biološkog uređaja za pročišćavanje otpad-
nih voda u Herešinu. Gradonačelnik Zvoni-
mir Mršić otvorio je radove na uređenju 
Ulice Vinički put, komunalnom opremanju 
Poslovne zone, a u povodu obilježavanja 
VII. Međunarodnog dana Drave u Grad-
skoj vijećnici održana je konferencija na 
temu ‘Rijeka Drava – zaštita prirode za 
sadašnjost i budućnost’. Udruga slijepih 
i slabovidnih Koprivničko-križevačke 
županije održana je u Domu za starije i 
nemoćne, a gradonačelnik Mršić primio je 
Povelju zahvalnosti i proglašen počasnim 
članom. Grad Koprivnicu posjetila je del-
egacija Grada Velike Gorice, gradonačelnik 
Tonino Picula sa suradnicima, a grad se još 
jednom priprema za Dan grada Koprivnice 
u prvim danima studenoga.

 Pripremila:
Draženka Jalšić Ernečić,

ravnateljica Muzeja grada Koprivnice,
viša kustosica

Foto: Muzej grada Koprivnice i Nikola Wolf

Koprivnički ljetopis od studenog do studenog

VRIJEME VELIKIH VALOVA
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Dom mladih Koprivnica

MJESTO GDJE IDEJE  
POSTAJU STVARNOST

Još jedan korak 
ka potpunom 
uređenju objekta

Ove godine Grad Koprivnica financirao je uređenje okoliša i 
prilaza ispred Doma mladih, kao i uređenje unutarnje terase. 
Radovi su započeli 10.4. i trajali do 26.5.2007, a glavni izvođač 
bio je Koming d.o.o. Ukupna vrijednost radova je 220.000,00 kn. 
S uređenjem okoliša zapravo je riješeno pitanje vodopropusnosti 
podruma koji je vrlo zanimljiv udrugama mladih kao potencijalno 
mjesto za realizaciju  njihovih programa. 
Unutarnja terasa Doma mladih nakon rekonstrukcije spremna 
je za nove izazove, posebice za realizaciju plana «ljetni otvoreni 
program» u koji bi osim već vrlo uspješnih jazz večeri, karaoka i 
večeri poezije, ponudio i mogućnost za realizaciju filmskih večeri 
na otvorenome, festivala i ostalog što je čekalo da se prostor 
uredi i stvore uvjeti za realizaciju planiranog.       

Martina Golčić, 
direktorica poduzeća TRG d.o.o.

Dom mladih Koprivnica u 2007. godini otvorio je svoja vrata velikom 
broju korisnika i povremenih posjetitelja. Od samog početka godine, 
u Domu mladih bilo je živo i zanimljivo, kako mladima tako i malo 
starijim koprivničancima. Moglo se pogledati 19 izložbi (od toga 9 foto 
izložbi i 5 izložbi dječjih radova), posjetiti 20-ak koncerata (koncerti 
mladih koprivničkih bendova, nekoliko Gitarijada, 4 humanitarna kon-
certa, nastupi vokalnog sastava „Kraljice ravnice“, Miroslava Evačića, 
Hladnog piva, Tamburaškog sastava „Tomo Šestak“, KUD-a Molve, 
stand up komičara „Sve 5“ i dr.). Održana su i 4 koncerta iz ciklusa 
Jazz From The Woods u kojem su nastupili: Big Band Čakovec, Saša 
Borovec Trio i Jelena Balent, te The Bolla Quartet iz Mađarske. Os-
novna glazbena škola „Fortunat Pintarić“ obogatila je kulturni program 
svojim javnim produkcijama, edukacijskim programima, te koncertom 
„Mladi gitaristi svome gradu“. 
Održano je i 7 predavanja (o vashi yogi, shiatsu školi, predavanje o 
glazbenoj teoriji, te povodom Svjetskog dana nepušenja i dr.), 10-ak  
slušaona za mlade, promocija romana „Smole jednog luzera“, Festival 
Indije, dvodnevno gostovanje Hrvatskog cirkusa „Baroness“, škola 
digitalne fotografije, te radionica pisanja projekata.

Izložba povodom Dana planete Zemlje

Revija mažoretkinja

Novouređeni atrij Doma mladih

Radionica sviranja bubnjeva

Koncert Hladnog piva Likovne radionice Malci muzealci

Djeca su uživala na Dječjem maskenbalu, Uskrsnim likovnim radioni-
cama, te na Lutkarskoj predstavi „Plesna haljinica žutog maslačka“.
Unutar stalnih tjednih događanja u Domu mladih Koprivnica tijekom 
2007, godine važno je spomenuti i Yu-Gi-Oh turnire, besplatne 
tečajeve joge, francusku igraonicu za djecu u organizaciji Francuskog 
kruga Koprivnice, engleski za djecu Kluba «Hello», te likovne radionice 
Kluba „Paleta“.
U organizaciji Plesnog studija JUMP održan je Seminar navijanja i ple-
snih akrobacija, te završna plesna priredba pod nazivom „Plesodrom“. 
„Prvi glas mladih“ okupio je 15 mladih pjevača amatera koji su svojim 
vedrim duhom i talentom obogatili glazbeno proljeće u Domu mladih. 
Udruga mladih Koprivnice uz Prvi glas organizirala je i ljetne karaoke, 

predavanje povodom Svjetskog dana nepušenja, multikulturalni festival 
Mnogo u malom, te ljetnu američku jezičnu igraonicu. 
Udruga „Mladi Akcija Kultura“ privukla je velik broj posjetitelja na 
„M.A.K. festival“ (koji je ove godine trajao 2 dana i privukao mlade 
iz cijele Hrvatske), a trenutno rade i na uređenju M.A.K. Centra u 
podrumskim prostorijama Doma, koji će postati novo zanimljivo 
okupljalište mladih koprivničanaca.
Dom mladih dao je svoj prilog i zdravom načinu života kroz „Dan rek-
reacije“ i „Dan zdravog življenja“.

Koprivničko ljeto u Domu mladih ove je godine obuhvatilo nekoliko za-
nimljivih radionica (američka jezična igraonica, plesna radionica „Plesni 
podij“, radionica sviranja bubnjeva, radionica breakdance-a, ljetna igra-
onica za najmlađe, likovna radionica „Malci muzealci“), koncerata (Rap 
Fest, koncert International Jazz Banda, The Bolla Quartet-a, polaznika 
seminara Glazbena kutija, humanitarni koncert za Alena Križnjaka) te 
nekoliko izložbi . 

Dom mladih Koprivnica svojim programom nastoji obogatiti slo-
bodno vrijeme mladih koprivničanaca, ali i ljubitelja kulturnih priredbi 
i događanja. Kroz sadržaje namijenjene svim generacijama različitih 
interesa, nastojimo postati mjesto okupljanja i kvalitetnog provođenja 
slobodnog vremena mladih, ali i odraslih. Koncerti, izložbe, predavanja, 
druženja – sve informacije o aktualnim programima potražite na web 
adresi www.dmkc.hr.

Pripremila: Helena Žagač, voditeljica Doma mladih Koprivnica
Foto: arhiv Dom mladih Koprivnica 
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31. listopada 2007.
(srijeda)
10,00 - Polaganje vijenaca Grada 
Koprivnice ispred “Centralnog 
križa” na Gradskom  groblju i na 
grobove zaslužnih građana
11,00 - Predstavljanje četvrtog 
broja “Koprivničkog godišnjaka”, 
dvorana Gradskog poglavarstva, 
Trg bana J. Jelačića7/II
19,00 - Koncert Osnovne glaz-
bene škole „Fortunat Pintarić“ 
Koprivnica: „Učenici i profesori 
svome gradu“, Dom mladih 
Koprivnica

2. studenoga 2007. 
(petak)
16,00 -”Team building” radionica 
Udruge za promicanje kultura i 
prava mladih M.A.K, Dom mladih 
Koprivnica
18,00 - 2. Kvadratni stol – 
rasprava mladih o problemu 
nezaposlenosti mladih u Gradu 
Koprivnici i okolici, Dom mladih, 
Koprivnica
19,00 - Izložba fotografija “Foto 
kino klub “Podravina” Gradu Ko-
privnici za 651. rođendan, Dom 
mladih Koprivnica
20,00 - Koncert alternativnih 
sastava, Udruga za promicanje 
kultura i prava mladih “M.A.K.”, 
Dom mladih Koprivnica
22,00 - Rock koncert, “Rooster 
pub”, Koprivnica

3. studenoga 2007. 
(subota)
10,00 - Polaganje vijenca Grada 
Koprivnice na spomen obilježju 
“Zavjetni križ” kod Trokuta 

na bivšem novljanskom ratištu 
(Hrvatski časnički zbor i pred-
stavnik Grada)
10,00 – Višeboj hrvatskih 
branitelja: “Branitelji svome 
gradu” - natjecanje u pikadu i 
streljaštvu na Gradskoj streljani 
ul. M.P. Miškine 10., i natjecanje 
u stolnom tenisu u sportskoj 
dvorani, ul. A. Starčevićeva 15, 
Koprivnica
12,00 - Odavanje počasti 
Hrvatskog časničkog zbora Ko-
privnica u selu Kozarice (Hrvatski 
časnički zbor i predstavnik 
Grada)
17,00 - Plesno glazbeni nastup 
“Mažoretkinje svome Gradu”, 
dvorana Doma mladih Ko-
privnica
19,00 - Izložba radova članova 
Likovnog kluba “Paleta”, dvora-
na Doma mladih Koprivnica
20,00 - Otkrivanje uređenog 
pročelja Gradske vijećnice na 
Zrinskom trgu u Koprivnici
22,00 - Nastup DJ – a, “Rooster 
pub”, Koprivnica
23,00 – Koncert: Miroslav 
Evačić i Čardaš blues band, 
MMC “Kugla”

4. studenoga 2007. (nedjelja) 
- Dan Grada Koprivnice
9,00 - Humanitarna prodaja 
jabuka za potrebe Udruge 
invalida Koprivničko-križevačke 
županije, Koprivnica, Zrinski trg
- Nastupi djece i mladeži, Zrin-

ski trg
- Nastup Puhačkog orkestra 

Grada Koprivnice, Zrinski trg
- Predstavljanje gradskih 

udruga, Zrinski trg
- Stari zanati, Turistička zajed-

nica Grada Koprivnice, Zrinski 
trg

- Nastup Mješovitog pjevačkog 
zbora Kluba za starije osobe 
„Mariška“ povodom 16. 
obljetnice postojanja

- Gradonačelnik časti građane 
kavom i čajem, Zrinski trg

12,00 - Proglašenje laureata i 
podjela Carlsbergovih nagrada 
5. Drava Art Annale Koprivnica 
2007., Galerija Koprivnica
13,00 - Obilježavanje Dana 
Sv. Emerika, zaštitnika Stari-
grada, Mjesni odbor Starigrad 
i Društvo žena “Kamengrad”, 
Dom kulture u Starigradu
18,00 - Koncert Tamburaškog 
orkestra “Tomo Šestak”, Dvora-
na “Domoljub” Koprivnica
19,00 - Obilježavanje 16. 
obljetnice odlaska “117 R 
BRIGADE” i ostalih postrojbi na 
ratište, Ratna zapovjedništva 
i Krizni štab, Restoran “Klas” 
Koprivnica

5. studenoga 2007. 
(ponedjeljak)
9,00 - Polaganje vijenca Grada 
Koprivnice ispred “Centralnog 
križa” na Gradskom groblju u 
Koprivnici
10,00 - Izložba fotografija: XII. 
međunarodni doživljaj kulturne 
baštine, OŠ “Antun Nemčić 
Gostovinski” Koprivnica, Školska 
ulica 5.
10,30 - Otkrivanje spomen 
obilježja bicikla (replike) ispred 
zgrade Županije u Koprivnici, A. 

Nemčića 5, u organizaciji Old 
timer kluba “Biciklin”
11,00 - Svečana sjednica Grad-
skog vijeća Grada Koprivnice, 
Dvorana “Domoljub” Koprivnica
17,00 - Recital “Rukom u ruci” 
Udruga osoba s invaliditetom 
“Bolje sutra”, dvorana COOR 
“Podravsko sunce”
18,30 - Solistički koncert - tenor 
Mladen Katanić i glasovirska 
pratnja Natalija Imbrišak, Dvorana 
“Domoljub” Koprivnica

6. studenoga 2007. 
(utorak)
10,00 - Učenici obilježavaju 
Dan Grada Koprivnice, COOR 
“Podravsko sunce”, integrirani 
radni dan sa temama: povijest 
grada, keramika, bicikl, jela i 
kolači od kopriva
11,00 – Učenici obilježavaju 
Dan Grada Koprivnice, program 
Područne škole Jagnjedovec u 
zgradi škole u Jagnjedovcu
13,15 - Obilježavanje Dana Grada 
Koprivnice u Domu za starije i 
nemoćne u Koprivnici
15,30 - Djeca obilježavaju Dan 
Grada Koprivnice, Dječji vrtić Sv. 
Josipa, Basaričekova 15
16,00 - Djeca obilježavaju Dan 
Grada Koprivnice:
- Dječji vrtić “Tratinčica” - 

objekt “Pčelica”, Opatička 9, 
Koprivnica

- Dječji vrtić “Smiješak” - Staro-
gradska ulica 22

17,00 - Učenici obilježavaju 
Dan Grada Koprivnice, program 
Područne škole Starigrad u 
Društvenom domu u Starigradu

18,00 - Učenici obilježavaju Dan 
Grada Koprivnice, Područna škola 
Bakovčice
- Izložba slika Danijela Jakopan-

ca
- Književni susret sa novinarom 

i književnikom Mladenom 
Kušecom

- uručenje zahvalnica 
gradonačelnika zaslužnim 
mještanima

- autorski koncert Vinka 
Mardešića

19,00 - Koncert KUD “Ko-
privnica” svome gradu, Dvorana 
“Domoljub” Koprivnica
20,15 - Predavanje i prezentacija 
alata i nazivlja koprivničkih obrt-
nika iz Zbirke cehalija prof. Marije 
Mesarić (Akvizicija dr. Leandera 
Brozovića), Galerija Koprivnica

7. studenoga 2007. 
(srijeda)
11,00 – Učenici obilježavaju 
Dan Grada Koprivnice, program 
Područne škole Reka u zgradi 
škole u Reki
18,00 - Donacija Sunčanice Tuk 
Gradu Koprivnici, izložba pok-
lonjenih radova, Galerija Muzeja 
Grada Koprivnice, Zrinski trg 9, 
Koprivnica
19,00 - Večer sjećanja “Tako vam 
je nekoć bilo – uspomene iz stare 
Koprivnice”, Stručno znanstveni 
odjel, Knjižnica i čitaonica, “Fran 
Galović” Koprivnica

9. studenoga 2007.  (petak)
12,00 - Promocija “Podravskog 
zbornika” br. 33/2007., kino 
“Velebit”

19,30 - Koncert simfonijskog 
puhačkoga orkestra Künst 
Universitet iz Graza, Dvorana 
Domoljub, Koprivnica
21,00 – Koncert grupe Jinx 
– poklon “Tuborg Green” 
građanima Koprivnice, MMC 
“Kugla”
23,00 – Festival elektronske 
glazbe sa uslugama domaćih 
DJ-a, klub “Nautilus” Ko-
privnica

10. studenoga 2007. 
(subota)
9,00 – 12,00 – Dan otvorenih 
vrata – prezentacija voznog par-
ka Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Koprivnice, Zrinski trg 
Koprivnica
19,00 – Solistički koncert – 
mezzosopran Nera Gojanović 
i glasovirska pratnja Natalija 
Imbrišak, Dvorana “Domoljub”, 
Koprivnica

11. studenoga 2007. 
(nedjelja)
9,30 - Utrka Grada Koprivnice, 
Zrinski trg, Koprivnica
19,30 – Orionov vatromet
20,00 - Koncert Gibonnija i 
Olivera Dragojevića “Koprivnica 
grade moj”, Sportska dvorana 
Gimnazije “Fran Galović” 
Koprivnica

12. studenoga 2007. 
(ponedjeljak)
13,00 – obilježavanje 50. 
godina Doma za djecu Svi-
tanje Koprivnica, Dom mladih 
Koprivnica

Izdavač: Grad Koprivnica :: Za izdavača: Zvonimir Mršić :: Glavni i odgovorni urednik: Valentina Papić 
:: Suradnici: Goran Čičin Mašansker, Draženka Jalšić Ernečić, Petar Ivegeš (križaljka) i Branko Dolenec 
(karikature) :: Dizajn i priprema: Skin29, www.skin29.net :: Tisak: Glas Slavonije :: Fotografije: Muzej 
grada Koprivnice, Turistička zajednica grada Koprivnice i Grad Koprivnica, Nikola Wolf
U Koprivnici, studeni 2007. godine

Koprivnički godišnjak

DAN GRADA KOPRIVNICE 2007. (1356. – 2007.) - program obilježavanja
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KONCERT SIMFONIJSKOG ORKESTRA IZ GRAZA POD POKROVITELJSTVOM GRADA KOPRIVNICE

PETAK, 9. STUDENOG, U 19:30, DVORANA DOMOLJUB, KOPRIVNICA
VRHUNSKI GLAZBENICI PONOVO U KOPRIVNICI




